
  

B-İSTANBUL CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞININ 14/12/2020 
TARİH, 2020/15359 SAYILI ESAS HAKKINDAKİ MÜTALAASI:

"Agos Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Hrant Dink'in 19.01.2007 tarihinde İstanbul 
İli Şişli ilçesinde bulunan Agos gazetesi önünde ateşli silahla öldürülmesi nedeniyle, İstanbul 
Cumhuriyet Başsavcılığı'nca yürütülen 2007/115 sayılı soruşturma sonucunda suç failleri 
hakkında İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesine kamu davası açılmış, bu aşamada Hrant 
Dink'in öldürülmesi olayında, bir kısım kamu görevlilerinin cinayetin işleneceği konusundan 
önceden haberdar oldukları, görev, yetki ve konumları gereği cinayeti önleme yükümlülüğü 
bulunan kamu görevlilerinin görevlerini yerine getirmedikleri, bu nedenle Hrant Dink 
cinayetinden sorumlu tutulmaları gerektiği iddiası ile müşteki Rakel Dink ve diğerlerinin 
avukatları aracılığıyla verdikleri dilekçeler üzerine kamu görevlileri hakkında İstanbul 
Cumhuriyet Başsavcılığı'nın 2007/972 sayılı soruşturması başlatılmış olup, yasal 
düzenlemeler ile TMK'nın 10. Maddesi ile görevli Cumhuriyet Savcılıkları ve Mahkemelerin 
kapatılması sonucu soruşturma İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar 
Soruşturma Bürosunca 2014/40810 sayılı soruşturma üzerinden devam etmiş, 2014/40810 
sayılı soruşturma dosyası kapsamında bulunan Trabzon ve İstanbul İl Jandarma görevlileri 
hakkındaki soruşturma, 2014/40810 soruşturma numaralı dosyadan ayrılarak Cumhuriyet 
Başsavcılığı'mızın 2015/124764 numaralı soruşturmasına kaydı yapılmış olup, Cumhuriyet 
Başsavcılığı'mızın 2014/40810 numaralı soruşturma dosyası hakkında iddianame tanzim 
edilmiş ve İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi'nde yargılama devam ettiği aşamada bir kısım 
sanıklar hakkında karar verilerek 2014/41810 soruşturma numaralı dosya kapsamında kalan 
sanıklar hakkında yargılama 2016/32 Esas Numaralı dosya üzerinden devam etmiş, bir kısım 
sanıklar hakkında Cumhuriyet Başsavcılığı'mızca yürütülmekte olan 2017/70694 (iddianame 
iade öncesi 2015/124764 soruşturma numaralı dosyadır) soruşturma numaralı dosyası 
birleştirme talepli olarak kamu davası açılmış, sanık Mehmet Ali Özkılıç hakkında 
Cumhuriyet Başsavcılığı'mızca yürütülmekte olan 2016/197, 2016/52019 ve 2017/169108 
soruşturma numaralı dosyalar birleştirme talepli olarak kamu davası açılmış, sanık Şükrü 
Yıldız hakkında Cumhuriyet Başsavcılığı'mızca yürütülmekte olan 2018/31827 soruşturma 
numaralı dosya birleştirme talepli olarak kamu davası açılmış, sanık Ercan Gün hakkında 
Cumhuriyet Başsavcılığı'mızca yürütülmekte olan 2019/83738 soruşturma numaralı dosya 
birleştirme talepli olarak kamu davası açılmış, devam olunan yargılama sırasında; bir kısım 
sanıklar hakkında Trabzon 1. Ağır Ceza Mahkemesi'nin 2013/170 Esas Numaralı dosyası, 
sanık Özkan Mumcu hakkında Muş 1. Ağır Ceza Mahkemesi'nin 2017/14 Esas Numaralı 
dosyası, sanık Mehmet Ali Özkılıç hakkında Samsun 3. Ağır Ceza Mahkemesinin 2017/426 
Esas Numaralı dosyası, sanık Hamdi Egbatan akkında Gümüşhane Ağır Ceza Mahkemesinin 
2019/92 Esas Numaralı dosyası, Mahkememizin 2016/32 esas numaralı dosyası ile 
birleştirilmiş ve yargılamaya devam olunmuş,

SANIKLAR HAKKINDA NETİCE VE TALEP
A. Yapılan yargılama neticesinde sanıklardan Adem Yavuz Arslan, Coşgun Çakar, 

Ekrem Dumanlı, Fetullah Gülen, Halil İbrahim Koca, Mehmet Akif Yılmaz, Mehmet Faruk 
Mercan, Metin Canbay, Ömer Faruk Kartın, Serkan Şahan, Yılmaz Angın, Yunus Yazar ve 
Zekeriya Öz hakkında yakalama kararı bulunduğu haklarında ki iddialara ilişkin savunma 
yapmadıkları görülmüş olup; yargılamanın geldiği aşama göz önüne alındığında yargılamanın 
sürüncemede kalmaması ve hak kayıplarına yol açılmaması adına sanıkların üzerilerine atılı 
suçlar yönünden DOSYANIN TEFRİK EDİLEREK HAKLARINDA Kİ 
YARGILAMANIN AYRI BİR ESAS NUMARASI ÜZERİNDEN DEVAM 
OLUNMASINA,

B. Sanık Şeref Ateş'in yargılama devam ettiği sırada 11.03.2020 tarihinde vefat ettiği 



  

dosyaya giren nüfus kayıt örneği ve ölüm kaydından da anlaşıldığı üzere sanık hakkında 5237 
sayılı TCK'nın 64/1 ve 5271 sayılı CMK'nın 223/8 maddeleri uyarınca üzerine atılı "Kasten 
Öldürme, Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Anayasal Düzeni Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs 
Etme" suçlarından açılmış olan KAMU DAVASININ DÜŞÜRÜLMESİNE,

C-1 Sanık Adem Sarıgöl hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde IQ Yayınevi sahibi ve genel yayın yönetmeni olarak 
çalışmakta,

Sanık Adem SARIGÖL'ün olay günü ve cinayet sonrası yaklaşık 1 yıllık süreçte 
Muharrem DEMİRKALE ile 93 adet, TSK ile irtibatlı değişik birimlerle 85 adet telefon 
irtibatının bulunduğu, cinayet günü Muharrem DEMİRKALE ile saat 15:44'de görüştükten 
sonra, Jandarma Genel Komutanlığı ile irtibatlı iki adet telefon görüşmeleri yaptığı 
belirtilerek hakkında kamu davası açılmış,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanık hakkında Hrant Dink'in öldürüldüğü 19.01.2007 tarihinde saat 

15:44 yargılanan diğer sanık Muharrem Demirkale ile görüşmüş ise de sanığın bu hususa 
ilişkin yargılamanın ilk aşamasından itibaren beyanlarının aynı doğrultuda ve çelişkili 
olmadığı, sanığın HTS kayıtlarında yer alan Jandarma Genel Komutanlığı'nın telefonlarına 
ilişkin yapmış olduğu görüşmelere ilişkin 24.10.2017 tarihli tutanakta yer alan Jandarma 
personelinin biri hariç diğerlerinin emekli personel ve hiç birinin yargılama dosyasında sanık 
olmadığı, ayrıca bir kısmının olay tarihinde sanığın sahibi ve genel yayın yönetmeni olduğu 
IQ Yayınevi'nin yazarlarından olduğu görülmüş olup,  mahkumiyete yeter her türlü şüpheden 
uzak somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş olması nedeniyle,

Sanığın üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 314/2, 53/1, 
63/1, 3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddeleri, suçlarından 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e 
maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

C-2 Sanık Adnan Acar hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı Metris Cezaevi 
Jandarma Bölük Komutanlığı İdari İşler Astsubayı (J. Astsb. Kd. Bçvş.) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihten bir gün önce (18.01.2007) kardeşi Himmet Acar 
adına kayıtlı 0 505 831 0799 numaralı telefon hattı ile sanık Okan Şimşek ile saat 10:23'de 
(aramış) ve 10:26'da (aranmış) telefon görüşmesi yapması nedeniyle hakkında kamu davası 
açılmış,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanığın 0505 831 0799 numaralı hat ile cinayetten bir gün önce diğer 

sanık Okan Şimşek ile görüştüğü gerekçesi ile hakkında kamu davası açılmış ise da 
28.10.2013 tarihinde şüpheli sıfatıyla ifadesi alınan Himmet Acar (sanığın kardeşi) ve 
15.07.2017 tarihinde tanık sıfatıyla ifadesi alınan Pınar Acar'ın (Himmet Acar'ın gelini) 
ifadelerinde yargılamaya konu 0505 831 0799 numaralı hattın Pınar Acar tarafından 
kullanıldığı, Pınar Acar ile sanık Okan Şimşek'in akraba oldukları, söz konusu tarihte 
İstanbul Teknik Üniversitesi'nde yüksek lisans yapan Pınar Acar'ın tez komisyon başkanı 
Okan Duru'yu aramak isterken yanlışlıkla sanık Okan Şimşek'i aradığı daha sonra Okan Duru 
ile görüştüğü, bu durumun 0505 831 0799 numaralı hatta ilişkin HTS kayıtlarınca da 
doğrulanması nedeniyle sanık hakkında mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve 
kesin nitelikte delil elde edilememiş olması nedeniyle,

Sanığın üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 
314/2, 53/1, 63/1, 3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e 
maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

C-3 Sanık Atilla Güçlüoğlu hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 



  

neticesinde toplanan deliller sonucunda;
Sanık 19.01.2007 tarihinde Samsun İl Jandarma Komutanlığı Asayiş Şube Müdürü 

(Binbaşı) olarak görev yaptığı,
Hrant Dink cinayetinin faali Ogün Samast ile Atatürk'ün "Vatan toprağı kutsaldır, 

kaderine terkedilemez" sözünün yer aldığı bayraklı afiş önünde Ogün Samast'ın fotoğrafını 
çeken sanık Yüksel Avan'ın amiridir,

03.02.2007 tarihinde Hürriyet gazetesinde "Katil Unutuldu" başlığı altında yayınlanan 
iki fotoğraf, 09.02.2007 tarihinde "İşte İkinci Kaset" başlığı altında yayınlanan 3 adet 
fotoğraf, "Bayrağı Cebinden Çıkardı" başlığı altında yayınlanan 4 adet fotoğraf sanık Yüksel 
Avan'nın yer aldığı Samsun İl Jandarma Komutanlığı Olay Yeri İnceleme birimi tarafından 
çekilerek Memorex marka 4354 108R B 30164 seri nolu CD içerisine yüklenen fotoğraflarla 
örtüştüğü tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı "Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Anayasal Düzeni 

Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs Etme" suçlarından kamu davası açılmış ise de sanık hakkında 
mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş; 

Sanık üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1, 314/2, 53/1, 63/1, 220/2-6 yollaması ile 
3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca 
AYRI AYRI BERAATİNE,

C-4 Sanık Cevat Eser hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Merkez Jandarma Komutanlığı'nda karakol 
komutanı (Astsubay) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihten yaklaşık iki ay kadar önce 2006 yılı Kasım ayında 
katil Ogün Samast ile Karadeniz Teknik Üniversitesi'nde personelleri Ünsal Gürel, Resül 
Kütükoğlu ve Ahmet Faruk Aydoğdu ile birlikte görüştüklerini, kendisine bağlı personel 
Volkan (Satılmış) Şahin'i cinayet öncesinde İstanbul'a göndererek cinayetin işlenmesine katkı 
sağladığı belirtilerek kamu davası açılmış ise de;

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanığın olay tarihinden önce ve sonra cep telefonu ile katil Ogün 

Samast'ın akrabaları ile görüştüğüne ilişkin HTS dökümleri dosya içerisinde mevcut ise de; 
sanığın önce ki görüşmeleri ve cinayet tarihinden önce Ogün Samast ile Karadeniz Teknik 
Üniversitesi civarında cep telefonlarının baz bilgileri kesişmiş ise de sanığın Trabzon İl 
Merkez Jandarma Karakol Komutanı olarak görev yaptığı döneme ilişkin olarak yargılama 
aşamasında mahkemenin talebi ve Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığı'nın göndermiş olduğu 
2006/9368 soruşturma numaralı dosya örneğinden anlaşıldığı üzere sanığın Ogün Samast'ın 
Trabzon Pelitli Beldesinde karıştığı yaralama olayına ilişkin tahkikatı yürüten Jandarma 
ekibinin komutanı olduğu, söz konusu soruşturma dosyası içerisinde bulunan fezleke örneği 
ve Karadeniz Teknik Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastanesi'nde 14.11.2006 tarihinde Ogün 
Samast adına düzenlenen Adli Muayene raporu ve HTS ile baz bilgilerinin bu nedenle 
örtüştüğü, sanığın sonraki görüşmelerinin ise cinayeti araştırma mahiyetinde olduğu, sanığın 
üzerine atılı olan kendisine bağlı personel Volkan (Satılmış) Şahin'i cinayet öncesinde 
İstanbul'a göndererek cinayetin işlenmesine katkı sağladığına ilişkin olarak hem soruşturma 
hemde yargılama aşamasında dinlenen tanıklar Recep Koçpınar ve Adem Polat ile diğer 
sanık Volkan (Satılmış) Şahin'in beyanları, HTS ile Baz bilgileri bir arada 
değerlendirildiğinde sanığın iradesinin asker firarı olan şahsın Lüleburgaz'a teslimi olduğu, 
açıklanan nedenlerle sanık hakkında mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve 
kesin nitelikte delil elde edilememiş; 

Sanık üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 
314/2, 220 yollaması ile 3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı CMK'nın 



  

223/2-e maddesi uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,
C-5 Sanık Metehan Kadir Yıldırım hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 

neticesinde toplanan deliller sonucunda;
Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı'nda İstihbarat Şube 

Müdürlüğü Bölücü Faaliyetler Unsur Elemanı (Uzman Çavuş) olarak görev yaptığı,
Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihte Hrant Dink'i takip eden, izleyen ve öldürülmesine 

nezaret eden İstanbul Jandarma İstihbarat Müdürlüğü personeli olduğu belirtilerek hakkında 
kamu davası açılmış,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanık hakkında Hrant Dink cinayetine iştirak eden İstanbul İl Jandarma 

Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli olduğu belirtilerek kamu davası açılmış ise 
de yapılan yargılama ver toplanan deliller bir arada değerlendirildiğinde; sanık hakkında 
mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş;

Sanığın üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 
314/2, 53/1, 63/1, 3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e 
maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

C-6 Sanık Muhammer Ay hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İhlas Haber Ajansı Samsun ili adliye ve polis muhabiri 
olarak görev yaptığı,

20.01.2007 tarihinde Hrant Dink cinayetinin faili Ogün Samast Samsun ilinde 
yakalanmadan önce sanıklar Atilla Güçlüoğlu, Birol Ustaoğlu ve Yakup Kurtaran ile 
21.01.2007 tarihinde Yüksel Avan ile görüştüğü bu görüşmeler öncesinde Ogün Samast'ın 
nereye gittiği bilinmemesine karşın şahıs hakkında bilgi sahibi olduğu ve FETÖ/PDY Silahlı 
Terör Örgütünün finansal amaçları için kurduğu ve kullandığı Bankasya bankasında 
hesabının bulunduğu gerekçesi ile hakkında kamu davası açılmış,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanık hakkında yukarıda ki gerekçeler ile kamu davası açılmış ise da 

sanığın vekili aracılığı yargılama aşamasında mahkemeye sunmuş olduğu Flash Disk 
içerisinde olay tarihinde yapmış olduğu röportajlar, sanığın savunmasında belirttiği Ogün 
Samast'ın Samsun'a geleceği yönünde ki bilginin kendisine çalışmış olduğu haber ajansından 
verilmesi ve olay tarihinde Samsun otobüs terminaline gidişine ilişkin savunmasının HTS 
kayıtları ile uyumlu olduğu, sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün finansal amaçları 
için kullandığı Bankasya bankasında hesabında 2009 yılından sonra hareket olmadığı ve bu 
hususa ilişkin 20.03.2017 tarihli tutanak göz önüne alındığında sanığın FETÖ/PDY Silahlı 
Terör Örgütü lideri Fetullah Gülen'in talimatı ile her hangi bir işlem yaptığına ilişkin somut 
delil bulunmadığı görülmüş olup, sanık hakkında mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak 
somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş; 

Sanık üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 314/2, 220/2-6, 53/1, 63/1 ile 3713 
sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca AYRI 
AYRI BERAATİNE,

C-7 Sanık Niyazi Malkoç hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı'nda İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler Unsur Komutanı (Astsubay Başçavuş) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihte Hrant Dink'i takip eden, izleyen ve öldürülmesine 
nezaret eden İstanbul Jandarma İstihbarat Müdürlüğü personeli olduğu belirtilerek hakkında 
kamu davası açılmış,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanık hakkında Hrant Dink cinayetine iştirak eden İstanbul İl Jandarma 



  

Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli olduğu belirtilerek kamu davası açılmış ise 
de yapılan yargılama ver toplanan deliller bir arada değerlendirildiğinde; sanık hakkında 
mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş;

Sanık üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 58, 53/1, 63/1, 220 
yollaması ile 3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e 
maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

C-8 Sanık Rahmi Özer hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı'nda İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler Unsur Elemanı (Uzman Çavuş) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihte Hrant Dink'i takip eden, izleyen ve öldürülmesine 
nezaret eden İstanbul Jandarma İstihbarat Müdürlüğü personeli olduğu belirtilerek hakkında 
kamu davası açılmış,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanık hakkında Hrant Dink cinayetine iştirak eden İstanbul İl Jandarma 

Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli olduğu belirtilerek kamu davası açılmış ise 
de yapılan yargılama ver toplanan deliller bir arada değerlendirildiğinde; sanık hakkında 
mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş;

Sanık üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 53/1, 63/1, 220 
yollaması ile 3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e 
maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

C-9 Sanık Resül Kütükoğlu hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Merkez Jandarma Komutanlığı'nda Uzman 
Çavuş (Aday Memur) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihten yaklaşık iki ay kadar önce 2006 yılı Kasım ayında 
katil Ogün Samast ile Karadeniz Teknik Üniversitesi'nde diğer sanıklar Ünsal Gürel, Ahmet 
Faruk Aydoğdu ve Cevat Eser ile birlikte görüştüklerini, sanığın 15.11.2006 tarihinde saat 
09:05'de Ogün Samast ile kendi adına kayıtlı hat üzerinden 12 saniyelik görüşme 
gerçekleştirdiğini ve Ogün Samast'ın yakalandıktan sonra üzerinden çıkan cep telefonunda 
"Uzman" olarak kayıtlı olması nedeniyle hakkında kamu davası açılmış ise de;

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanığın olay tarihinden önce ve sonra cep telefonu ile katil Ogün Samast 

ile görüştüğüne ilişkin HTS dökümleri dosya içerisinde mevcut ise de; sanığın önce ki 
görüşmeleri ve cinayet tarihinden önce Ogün Samast ile Karadeniz Teknik Üniversitesi 
civarında cep telefonlarının baz bilgileri kesişmiş ise de sanığın Trabzon İl Merkez Jandarma 
Karakol Komutanlığında uzman çavuş olarak görev yaptığı döneme ilişkin olarak yargılama 
aşamasında mahkemenin talebi ve Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığı'nın göndermiş olduğu 
2006/9368 soruşturma numaralı dosya örneğinden anlaşıldığı üzere sanığın Ogün Samast'ın 
Trabzon Pelitli Beldesinde karıştığı yaralama olayına ilişkin tahkikatı yürüten Jandarma 
ekibinde yer aldığı, söz konusu soruşturma dosyası içerisinde bulunan fezleke örneği ve 
Karadeniz Teknik Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastanesi'nde 14.11.2006 tarihinde Ogün 
Samast adına düzenlenen Adli Muayene raporu ve HTS ile baz bilgilerinin bu nedenle 
örtüştüğü, Ogün Samast'ın üzerinden çıkan cep telefonunda sanığın kullanımında olan GSM 
numarasının "Uzman" olarak kayıtlı olmasının tek başına üzerine atılı suçu işlediğine ilişkin 
somut delil mahiyetinde olmadığı, açıklanan nedenlerle sanık hakkında mahkumiyete yeter 
her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş;

Sanık üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 
314/2, 53/1, 63/1, 220 yollaması ile 3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı 
CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,



  

C-10 Sanık Tevfik Cantürk hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube 
Müdürlüğünde (Polis Memuru) olarak görev yaptığı,

Sanık Tevfik Cantürk'ün; Hrant Dink Cinayetinin işlendiği 19.01.2007 tarihinde 
cinayetten hemen önce 4 kez, 20.01.2007 tarihinde 8 kez sanık Okan Şimşek ile, 19.01.2007 
tarihinde sanık Onur Karakaya ile 1 kez telefon irtibatının bulunduğu, yine sanık Muhittin 
Zenit ile birlikte Erhan Tuncel'i yardımcı istihbarat elemanı olarak mimleyen polis memuru 
olması nedeniyle hakkında kamu davası açılmış,

Sanık hakkında Emniyet Genel Müdürlüğü'nün 24.04.2019 tarihinde İstanbul 14. Ağır 
Ceza Mahkemesine gönderilen veri inceleme raporunda sanığın örgüt içerisinde AD(Emniyet 
içerisinde FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü yapılanmasının etki alanı dışındaki kişi) olduğu 
tespit edilmiş,

 FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün finansal amaçları için kurduğu ve kullandığı 
Bankasya banksında hesabının olup olmadığına ilişkin yapılan yazışmada; sanık ve birinci 
derece yakınlarının söz konusu bankada herhangi bir hesabının olmadığı tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı "Kasten Adam Öldürme, Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, 

Anayasal Düzeni Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs Etme" suçlarından kamu davası açılmış ise 
de sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'ne yönelik irtibat veya iltisakı tespit edilememiş, 
sanığın, sanık Muhittin Zenit ile birlikte Erhan Tuncel'i Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü'nün 
yardımcı istihbarat elamanı yapmadığı; yargılama dosyası içerisinde mevcut 05.11.2004 
tarihli Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat elemanı yapıldığı tutanak altında Muhittin Zenit 
(kod adı: Ahmet Dede)'in tek başına imzasının bulunduğu görülmüş olup; açıklanan 
nedenlerle sanık hakkında mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin 
nitelikte delil elde edilememiş; 

Sanığın üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 
314/2, 53/1, 63/1, 220 yollaması ile 3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı 
CMK'nın 223/2-e maddesi uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

C-11 Sanık Ünsal Gürel hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Merkez Jandarma Komutanlığı'nda 3. Asayiş 
Tim Komutanı (Astsubay) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihten yaklaşık iki ay kadar önce 2006 yılı Kasım ayında 
katil Ogün Samast ile Karadeniz Teknik Üniversitesi'nde diğer sanıklar Ahmet Faruk 
Aydoğdu, Resül Kütükoğlu ve Cevat Eser ile birlikte görüştüklerini, sanığın 15.11.2006 
tarihinde saat 08:44'da Ogün Samast ile kendi adına kayıtlı hat üzerinden 12 saniyelik 
görüşme gerçekleştirmiş olması nedeniyle hakkında kamu davası açılmış ise de;

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanığın olay tarihinden önce cep telefonu ile katil Ogün Samast ile 

görüştüğüne ilişkin HTS dökümleri dosya içerisinde mevcut ise de; sanığın önce ki 
görüşmeleri ve cinayet tarihinden önce Ogün Samast ile Karadeniz Teknik Üniversitesi 
civarında cep telefonlarının baz bilgileri kesişmiş ise de sanığın Trabzon İl Merkez Jandarma 
Karakol Komutanlığında 3. Asayiş Tim Komutanı olarak görev yaptığı döneme ilişkin olarak 
yargılama aşamasında mahkemenin talebi ve Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığının göndermiş 
olduğu 2006/9368 soruşturma numaralı dosya örneğinden anlaşıldığı üzere sanığın Ogün 
Samast'ın Trabzon Pelitli Beldesinde karıştığı yaralama olayına ilişkin tahkikatı yürüten 
Jandarma ekibinde yer aldığı, söz konusu soruşturma dosyası içerisinde bulunan fezleke 
örneği ve Karadeniz Teknik Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastanesi'nde 14.11.2006 tarihinde 
Ogün Samast adına düzenlenen Adli Muayene raporu ve HTS ile baz bilgilerinin bu nedenle 



  

örtüştüğü, açıklanan nedenlerle sanık hakkında mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak 
somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş;

Sanık üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 
314/2, 53/1, 63/1, 220 yollaması ile 3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı 
CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

D-1 Sanık Abdullah Dinç hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı'nda Aşırı Sol Faaliyetler 
unsur elemanı (Uzman Çavuş) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihte İstanbul Jandarma İstihbarat Bölücü Faaliyetler 
İstihbarat Tim Komutanı sanık Yüzbaşı Muharrem Demirkale'nin olay yerinde bulunan 
İstanbul Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerini koordine ettiği, bu süreçte 
yanında araç şoförü olarak sanığın bulunduğu belirtilerek hakkında kamu davası açılmış,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; Ankara ve Balıkesir İllerinden 
iki adet ankesörlü telefondan aranması ve ardışık grup içerisinde yer aldığı tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanığın yargılama aşamasında ki beyanlarının HTS kayıtları ve bu 

hususa ilişkin dosya içerisinde mevcut 01.08.2016 tarihli HTS tespit tutanağı ile de 
örtüşmesi, nedeniyle mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte 
delil elde edilememiş olması nedeniyle,

Sanığın üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2 
suçlarından 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 58, 53/1 ile 220/3 
yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 maddelerince 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca cezalarından 
MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

D-2 Sanık Ahmet Çetiner hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Samsun İl Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğü'nde (Komiser) olarak görev yaptığı,

Sanık, Ogün Samast'ın 20.01.2007 tarihinde Samsun'da yakalanması üzerine Samsun 
Tem Şube Müdürlüğü'ne götürüldükten sonra burada çekilen bir kısım görüntülerin basın 
yayın organlarına servis edilmesi ve bu şekilde cinayetle ilgili algı oluşturulması nedeniyle 
hakkında kamu davası açılmış,

Dosya içerisinde mevcut görüntülerde sanığın Ogün Samast'a yönelik eylemleri, şahsa 
neredeyse zorla Türk Bayrağı tutturarak fotoğraf ve video çekimi yaptırması, şahsa bir suçlu 
gibi değilde adeta bir kahraman gibi yaklaştığı ve sonrasında bu görüntülerin basına yansıdığı 
görülmüş olup,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı "Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Anayasal Düzeni 

Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs Etme" suçlarından kamu davası açılmış ise de sanığın 
eylemlerinin "Ses ve Görüntülerin Kayda alınması, Görevi Kötüye Kullanma, Gizliligin 
İhlali,  Suçu ve Suçluyu Övmek" suçlarını oluşturduğu anlaşılmış olup;

Sanık hakkında mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte 
delil elde edilememiş; sanık üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 314/2, 220/2-6 ile 
3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca 



  

AYRI AYRI BERAATİNE,
Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 215/1, 257/1, 285/4, 286/1, 53/1 maddeleri uyarınca 

AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,
Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 

cezalarından MAHSUBUNA,
D-3 Sanık Ahmet Faruk Aydoğdu hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 

neticesinde toplanan deliller sonucunda;
Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Merkez Jandarma Komutanlığı'nda 2. Asayiş 

Tim Komutan Yardımcısı (Uzman Çavuş) olarak görev yaptığı,
Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 

ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; Kilis, Kütahya ve Kayseri 
illerinden üç ayrı büfeden ardışık araması tespit edilmiş,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihten yaklaşık iki ay kadar önce 2006 yılı Kasım ayında 
katil Ogün Samast ile Karadeniz Teknik Üniversitesi'nde diğer sanıklar Ünsal Gürel, Resül 
Kütükoğlu ve Cevat Eser ile birlikte görüştüklerini, sanığın 15.11.2006 tarihinde saat 
00:04'da Ogün Samast ile kendi adına kayıtlı hat üzerinden 14 saniyelik görüşme 
gerçekleştirdiğini ve Ogün Samast'ın yakalandıktan sonra üzerinden çıkan cep telefonunda 
"Komutan" olarak kayıtlı olması nedeniyle hakkında kamu davası açılmış,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanığın olay tarihinden önce ve sonra cep telefonu ile katil Ogün Samast 

ile görüştüğüne ilişkin HTS dökümleri dosya içerisinde mevcut ise de; sanığın önce ki 
görüşmeleri ve cinayet tarihinden önce Ogün Samast ile Karadeniz Teknik Üniversitesi 
civarında cep telefonlarının baz bilgileri kesişmiş ise de sanığın Trabzon İl Merkez Jandarma 
Karakol Komutanlığında 2. Asayiş Tim Komutan Yardımcısı olarak görev yaptığı döneme 
ilişkin olarak yargılama aşamasında mahkemenin talebi ve Trabzon Cumhuriyet 
Başsavcılığı'nın göndermiş olduğu 2006/9368 soruşturma numaralı dosya örneğinden 
anlaşıldığı üzere sanığın Ogün Samast'ın Trabzon Pelitli Beldesinde karıştığı yaralama 
olayına ilişkin tahkikatı yürüten Jandarma ekibinde yer aldığı, söz konusu soruşturma dosyası 
içerisinde bulunan fezleke örneği ve Karadeniz Teknik Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Hastanesi'nde 14.11.2006 tarihinde Ogün Samast adına düzenlenen Adli Muayene raporu ve 
HTS ile baz bilgilerinin bu nedenle örtüştüğü, Ogün Samast'ın üzerinden çıkan cep 
telefonunda sanığın kullanımında olan GSM numarasının "Komutan" olarak kayıtlı olmasının 
tek başına üzerine atılı suçu işlediğine ilişkin somut delil mahiyetinde olmadığı, açıklanan 
nedenlerle sanık hakkında mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin 
nitelikte delil elde edilememiş; 

Sanık üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2 
suçlarından 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 58, 53/1 ile 220/3 
yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca cezalarından 
MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

D-4 Sanık Ahmet İlhan Güler hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürü 
(Emniyet Müdürü) olarak görev yaptığı,

Sanığın görev yaptığı süreç içerisinde; basın yayın organlarında geniş yer bulan Hrant 
DİNK’e yönelik yaşanan gelişmeler, görülen ve yeni açılan davalar, yargılama sırasında 



  

adliye ve çevresinde yaşanan olaylar, Emniyet İstihbarat Daire Başkanlığınca 81 il Emniyet 
Müdürlüğüne gönderilen "Ermeni Vatandaşlarımız ve Hristiyanların ibaret yerleri de dahil 
olmak üzere tepkisel eylemlerin gerçekleştirilebileceği değerlendirilmektedir, bu çerçevede 
müteyakkız olunmasına" dair yazı, Ermeni Patriği Mesrof Mutafyan tarafından düzenlenen 
şikayet dilekçesi, Agos gazetesi önünde ve Hrant Dink'in yargılandığı adliyeler  önünde 
yapılan eylemler İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğü tarafından bir 
çok kez raporlanmış, 02.03.2004 tarihinde İstanbul Emniyet Müdür yardımcısı Hakan Aydın 
Türkeli imzası ile Şişli, Bakırköy İlçe Emniyet Müdürlüklerine ve TEM Şube Müdürlüğüne 
gönderilen ve haberdar olmaması mümkün olmayan Hrant Dink'in evi ve iş yeri çevresinde 
gerekli güvenlik tedbirlerinin alınmasına yönelik yazı ile Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğünce 17.02.2006 tarih ve 027248 sayılı yazı bir arada değerlendirildiğinde sanığın 
Hrant Dink’e şahsi ve fiziki koruma tedbirleri alınması için gerekli bilgileri üstlerine vermesi 
ve Hrant Dink'in şahsi ve fiziki koruma tedbirlerini alacak diğer birimlere göndermesi 
gerekirken bunu yapmadığı,

Sanıklar Ramazan Akyürek, Ali Fuat Yılmazer ve Coşkun Çakar, FETÖ/PDY Silahlı 
Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda sanık Ahmet İlhan Güler'den F/4 raporlarına 
yansıyan "Yasin Hayal tarafından Hrant Dink'in ne pahasına olursa olsun öldürüleceği, bu 
amaçla hazırlıklara başladığı" bilgileri gizlenmiş ise de uzun yıllar istihbarat birimlerinde 
çalışmış emniyet müdürlüğü düzeyinde istihbaratçı olan sanık Ahmet İlhan Güler'in 
eyleminin ihmal sureti ile görevi kötüye kullanma suçunu aştığı, sanık Ahmet İlhan Güler'in, 
ölen Hrant Dink'in yaşam hakkını korumayarak kasten öldürmenin ihmali davranışla 
işlenmesi suçunu ve görevi kötüye kullanma suçunu işlediği gerekçesi ile hakkında dava 
açılmış ise de,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanığın Hrant Dink'in 19.01.2007 tarihinde öldürülmesi öncesinde farklı tarih ve 

zamanlarda şahsın can güvenliğine ilişkin tehditler ortaya çıkmasına karşın, sanıklar Sanıklar 
Ramazan Akyürek, Ali Fuat Yılmazer ve Coşkun Çakar, FETÖ/PDY Silahlı Terör 
Örgütü'nün amaçları doğrultusunda sanık Ahmet İlhan Güler'den bir kısım F/4 raporlarını 
sakladıkları, ayrıca yargılama aşamasında dinlenen tanıklar Muammer Güler, Fikret 
Salmaner, Recep Güven, Tamer Görmüş, Durmuş Demirbaş, Levent Yarımel ve sanık 
Celalettin Cerrah'ın beyanları bir arada değerlendirildiğinde sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör 
Örgütüne mensup sanıklarca cinayet öncesi kasıtlı olarak yetince bilgilendirilmediği, bu 
durumda sanığın maktul Hrant Dink'in ölümünden sorumlu olmasa el verişli somut delil elde 
edilememiş olup, 

Sanık üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 83/1,2,3 maddelerinden 
5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddesi uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 257/2, 53/1 maddesinden 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca cezalarından 
MAHSUBUNA,

D-5 Sanık Birol Ustaoğlu hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Samsun İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Unsur Komutanı (Astsubay Başçavuş) olarak görev yaptığı,

Kamuoyu algısı oluşturmak amacıyla Atatürk'ün "Vatan toprağı kutsaldır, kaderine 
terkedilemez" sözü önünde tetikçi Ogün Samast'ın elinde Türk Bayrağı olduğu halde, Ogün 
Samast ile birlikte fotoğraf çektirmiş, fotoğraf çekimi sırasında sanıklar Birol Ustaoğlu ve 
Murat Bayrak'ın Ogün Samast'a bayrağı çıkartması yönünde telkinde bulunmuşlar, ayrıca 
sanık Birol Ustaoğlu; Atatürk'ün "Vatan toprağı kutsaldır, kaderine terkedilemez" sözünün 
yer aldığı afiş önünde Ogün Samast'ın fotoğraf çekiminin yapılacağı sırada, Atatürk'ün 



  

sözünün tam olarak fotoğrafda görülebilmesi amacıyla personele şapkalarını da çıkartmış,
Sanığın HTS kayıtları incelendiğinde sanıklar Yakup Kurtaran ve Birol Ustaoğlu ile 

olay tarihi itibari ile peş peşe görüşmeler gerçekleştirerek irtibat kurdukları tespit edilmiş,
Sanık Birol Ustaoğlu, Hrant DİNK cinayeti faili Ogün Samast'ın kimliği ve nerede 

olduğu, nereye gittiği bilinmemesine rağmen 20.01.2007 tarihinde Ogün Samast 
yakalanmadan yaklaşık 2 saat kadar önce Ogün Samast'ın kimlik bilgilerini ve Samsun iline 
doğru hareket eden bir otobüste yolcu olarak bulunduğunu, sanık Muhammer Ay'dan olay 
tarihinde 21:06 ve 21:16'da yaptığı telefon görüşmelerinde öğrenmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı "Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Anayasal Düzeni 

Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs Etme" suçlarından kamu davası açılmış ise de sanığın 
eylemlerinin "Ses ve Görüntülerin Kayda alınması, Görevi Kötüye Kullanma, Gizliligin 
İhlali,  Suçu ve Suçluyu Övmek" suçlarını oluşturduğu anlaşılmış olup;

Sanık hakkında  "Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Anayasal Düzeni Ortadan 
Kaldırmaya Teşebbüs Etme" suçlarından mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut 
ve kesin nitelikte delil elde edilememiş; sanık üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 
314/2, 220 yollaması ile 3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı CMK'nın 
223/2-e maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 215/1, 257/1, 285/4, 286/1, 53/1 maddeleri uyarınca 
AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

D-6 Sanık Engin Dinç hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık 26.08.2004 ve 30.06.2006 tarihinde Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat 
Şube Müdürü (Emniyet Müdürü) olarak görev yaptığı,

Sanık Engin Dinç'in Trabzon İstihbarat Şube Müdürü olarak görev yaptığı dönemde 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince düzenlenen; Yasin Hayal'in, Hrant Dink'i 
öldürmeyi planladığına dair 13.10.2005, 15.02.2006 ve 08.04.2006 tarihli 3 adet F/4 gizli 
haber raporlarını, Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube 
Müdürlüğüne iletilmiş, Hrant Dink'in İstanbul ilinde ikamet etmesi nedeniyle İstanbul İl 
Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Müdürlüğüne 15.02.2006 tarihli F/4 raporun hakkında bilgi 
verilmiş (17.02.2006 tarih ve 027246 sayılı yazı) ise de verilen bilgide Yasin Hayal'in Hrant 
Dink'i öldüreceğine ilişkin kesin olan bilgiye yer verilmemiş onun yerine "ses getirecek 
eylem" denilerek Hrant Dink'e yönelik tehdit hafifletilmiş ayrıca Yasin Hayal'in İstanbul'da 
yanında kalacağı Osman Hayal'e ilişkin adres ve telefon bilgileri verilerek araştırmaya 
yönelik talep istenmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanık Engin DİNÇ görevi gereği cinayet hazırlığı yapan şahıslara yönelik gerekli 

işlemleri yapmayarak ve Hrant Dink'in ikamet ettiği İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü 
görevlilerine gerekli bilgilendirmeleri yapmayarak, Hrant Dink'in yaşam hakkı korunmamış 
ise de sanık Trabzon'dan ayrıldıktan sonra sanığın Hrant Dink'in öldürüleceğine ilişkin gelen 
ihbarlardan sorumlu olamayacağı sanığın görev yaptığı dönem itibari ile Emniyet Gönel 
Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı'na bildirimde bulunduğu görülmüş olup, 

Sanık üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 83/1,2,3 maddelerinden 
5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddesi uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 257/2, 53/1 maddesinden 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca cezalarından 
MAHSUBUNA,



  

D-7 Sanık Eyüp Temel hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı'nda Bölücü Faaliyetler 
unsur elemanı (Uzman Çavuş) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihte İstanbul Jandarma İstihbarat Bölücü Faaliyetler 
İstihbarat Unsur Komutanı sanık Astsubay Üstçavuş Emre Cingöz'ün olay yerinde bulunan 
İstanbul Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerini koordine ettiği, bu süreçte 
yanında araç şoförü olarak sanık Eyüp Temel'in bulunduğu belirtilerek hakkında kamu davası 
açılmış,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; Malatya ilinden bir adet 
aranması tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanığın yargılama aşamasında vermiş olduğu beyanlar ve yapmış olduğu 

teşhislerde sanığın olay tarihinde görev belgesine göre diğer sanık Emre Cingöz ile birlikte 
bulunduğu hem tarafların beyanları hem de HTS kayıtlarından anlaşılmış ise de sanığın 
mahkemede vermiş olduğu beyanda olay tarihini ayrıntılı olarak hatırlamadığı ancak sanık 
Emre Cingöz'ün zaman zaman bulundukları araçtan da ayrılabildiği ancak bu hususa ilişkin 
net bir beyan veremediği görülmüş, ayrıca yapılan yargılama ve toplanan deliller bir arada 
değerlendirildiğinde; sanık hakkında mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve 
kesin nitelikte delil elde edilememiş; 

Sanık üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2 
suçlarından 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 58, 53/1 ile 220/3 
yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 maddelerince 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca cezalarından 
MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

D-8 Sanık Hacı Ömer Ünalır hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler Birimi'nde Unsur Elemanı (Uzman Çavuş) olarak görev 
yaptığı,

Hakkında Trabzon 1. Ağır Ceza Mahkemesi'ne açılan davada; Hrant Dink 
cinayetinden 3-4 ay kadar önce Yasin Hayal'in akrabası olan Coşkun İğci isimli şahsın Yasin 
Hayal tarafından Hrant Dink'in öldürüleceğine ilişkin bilgileri Trabzon İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şubesi görevlilerinin almış oldukları ancak bu bilgiyi sıralı 
komutanlarına bildirmelerine rağmen, bu görevlilerin kendilerine iletilen bu istihbarat 
bilgisini, ilgili makamlara iletmedikleri gibi şahıslar hakkında da her hangi bir işlem 
yapmadıklarını ve 20.01.2007 tarihli "görev sonuç raporu" ve 20.01.2007 tarihli "haber kayıt 
ve bildirim formu" gerçeğe aykırı olarak, tutanaklarda belirtilen faaliyetler de icra edilmeden 
düzenlediği belirtilerek mahkememizde yürütülmekte olan 2016/32 esas numaralı dosya ile 
birleştirilmesi üzerine yapılan yargılamada;

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanık hakkında 20.01.2007 tarihli "görev sonuç raporu" ve 20.01.2007 

tarihli "haber kayıt ve bildirim formu" gerçeğe aykırı olarak, tutanaklarda belirtilen faaliyetler 
de icra edilmeden düzenlediği belirtilerek 5237 sayılı TCK'nın 204/2-3 maddesinde yer alan 
"Resmi Belgede Sahtecilik" suçundan cezalandırılması istenmiş ise de sanığın söz konusu 



  

belgeleri tanzim eden jandarma personeli arasında yer almadığı görülmüş olup sanığın 
üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 204/2-3 maddesinden 5271 sayılı CMK'nın 223/2-b 
maddeleri uyarınca BERAATİNE,

Sanığın Hrant Dink cinayetinden önce (2006 yılı ağustos ayında) cinayetin işleneceği 
bilgisini öğrenen ancak her hangi bir işlem yapmayan kamu görevlilerinden olduğu, bu 
şekilde üzerine atılı suçu işlemiş olduğu anlaşılmakla 5237 sayılı TCK'nın 257/2, 53/1 
maddelerince CEZALANDIRILMASINA,

D-9 Sanık Hasan Durmuşoğlu hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık Eylül 2005 yılı ile temmuz 2008 tarihinde Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü 
İstihbarat Şube Müdürlüğü İdari Büro, Bilgi İşlem Büro ve R Büro Amiri (Aynı zamanda 
İstihbarat Şube Müdür Yardımcılığı görevini yürütmekte - Emniyet Amiri ) olarak görev 
yaptığı,

Her ne kadar hakkında Hrant Dink'in cinayetine dair tasarının yapıldığı tarihlerde ve 
Hrant Dink cinayetinin işlendiği tarihte Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube 
Müdürlüğünden sorumlu müdür yardımcısı olarak görev yaptığı gerekçesi ile sanık Hasan 
Durmuşoğlu'nun kasten öldürmenin ihmali davranışla işlenmesi suçundan kamu davası 
açılmış ise de sanığın görev yaptığı dönem itibari ile sorumlu olduğu büroların (R Büro hariç) 
aktif saha ve araştırma görevi bulunmayan; operasyonel olmayan; bürolar olması, sanığın 
Hrant Dink cinayetine ilişkin operasyonel bir yetkisinin bulunmadığı görülmüş ise de sanığın 
kendi sorumluluk alanında bulunan 11 nolu 12.09.2006 tarihli F-3 buluşma raporu (söz 
konusu rapor üzerinde sanığın parafı da bulunmakta olup) ile bu rapor sonrasında düzenlenen 
ancak daha sonra yok edilen 1 nolu 12.09.2006 tarihli F/4 raporu ile Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğünde yazışmaların ve medya dosyalarının bulunduğu Acer Marka terminal ile Dell 
marka TİZ sunucunun arızalandığı gerekçesi ile Hrant Dink cinayetinden 9 gün önce 
10.01.2007 tarihinde arıza formu tanzim edilerek, 02.02.2007 tarihinde resmi yazı ile 
İstihbarat Daire Başkanlığına gönderildiği, 26.02.2007 tarihinde yeni sunucunun Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğüne getirilerek kullanıma alındığı, Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü resmi yazışma ve medya dosyalarını (Hrant Dink cinayeti tasarısına dair kayda 
alınmış tüm işlemlerin de) bulunduğu sunucunun İstihbarat Daire Başkanlığı'na teslimine ve 
sunucunun tamirine ilişkin bir evrakın bulunmamasından sorumlu olduğu anlaşılmakla,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı "Görevi Kötüye Kullanmak, İhmali Davranışla Kasten 

Adam Öldürme, Resmi Belgeyi Bozma, Yok Etme veya Gizleme" suçlarından kamu davası 
açılmış ise de;

Sanık hakkında üzerine atılı "İhmali Davranışla Kasten Adam Öldürme" suçuna 
ilişkin mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte delil elde 
edilememiş; sanık üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 83/1, 83/1-2 maddelerinden 5271 sayılı 
CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 205/1, 257/1, 53/1 maddeleri uyarınca AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

D-10 Sanık Hüseyin Yımaz hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler Birimi'nde Unsur Komutanı (Astsubay Kıdemli Başçavuş) 
olarak görev yaptığı,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri olan Veysal Şahin ve Okan 
Şimşek, Hrant Dink'in, Yasin Hayal tarafından öldürüleceğinin planlandığı Yasin Hayal'in 
akrabası Coşkun İğci vasıtasıyla 2006 yılı Temmuz ayında öğrendiği, Trabzon İl Jandarma 
Komutanı sanık Ali Öz ve Jandarma İstihbarat Şube Müdürü sanık Metin Yıldız ile 



  

paylaştıkları, bu paylaşım sonrasında söz konusu bilgi ile sanığın ilgilenmesi söylenmiş,
Hakkında Trabzon 1. Ağır Ceza Mahkemesi'ne açılan davada; Hrant Dink 

cinayetinden 3-4 ay kadar önce Yasin Hayal'in akrabası olan Coşkun İğci isimli şahsın Yasin 
Hayal tarafından Hrant Dink'in öldürüleceğine ilişkin bilgileri Trabzon İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şubesi görevlilerinin almış oldukları ancak bu bilgiyi sıralı 
komutanlarına bildirmelerine rağmen, bu görevlilerin kendilerine iletilen bu istihbarat 
bilgisini, ilgili makamlara iletmedikleri gibi şahıslar hakkında da her hangi bir işlem 
yapmadıkları ve 20.01.2007 tarihli "görev sonuç raporu" ve 20.01.2007 tarihli "haber kayıt ve 
bildirim formu" gerçeğe aykırı olarak, tutanaklarda belirtilen faaliyetler de icra edilmeden 
düzenlediği belirtilerek mahkememizde yürütülmekte olan 2016/32 esas numaralı dosya ile 
birleştirilmesi üzerine yapılan yargılamada;

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanık hakkında 20.01.2007 tarihli "görev sonuç raporu" ve 20.01.2007 

tarihli "haber kayıt ve bildirim formu" gerçeğe aykırı olarak, tutanaklarda belirtilen 
faaliyetler de icra edilmeden düzenlediği belirtilerek 5237 sayılı TCK'nın 204/2-3 
maddesinde yer alan "Resmi Belgede Sahtecilik" suçundan cezalandırılması istenmiş ise de 
sanığın söz konusu belgeleri tanzim eden jandarma personeli arasında yer almadığı görülmüş, 
ayrıca sanığın üzerine atılı diğer suçlar yönünden de mahkumiyete yeter her türlü şüpheden 
uzak somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş;

Sanık üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 
314/2, 204/2-3, ile 3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e 
maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın Hrant Dink cinayetinden önce (2006 yılı ağustos ayında) cinayetin işleneceği 
bilgisini öğrenen ancak her hangi bir işlem yapmayan kamu görevlilerinden olduğu, bu 
şekilde üzerine atılı suçu işlemiş olduğu anlaşılmakla 5237 sayılı TCK'nın 257/2,53/1 
maddesince CEZALANDIRILMASINA,

D-11 Sanık Mikdat Özbek hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı'nda İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler Faaliyetler Unsur Komutanı (Astsubay Başçavuş) olarak 
görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihte Hrant Dink'i takip eden, izleyen ve öldürülmesine 
nezaret eden İstanbul Jandarma İstihbarat Müdürlüğü personeli olduğu belirtilerek hakkında 
kamu davası açılmış,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; Tokat ve İstanbul illerinden 
iki adet ankesörlü telefondan aranmasının olduğu tespit edilmiştir.

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanık hakkında Hrant Dink cinayetine iştirak eden İstanbul İl Jandarma 

Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli olduğu belirtilerek kamu davası açılmış ise 
de yapılan yargılama ver toplanan deliller bir arada değerlendirildiğinde; sanık hakkında 
mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş;

Sanık üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2 
suçlarından 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 58, 53/1 ile 220/3 
yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 maddelerince 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca cezalarından 
MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 



  

VERİLMESİ,
D-12 Sanık Murat Bayrak hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 

neticesinde toplanan deliller sonucunda;
Sanık 19.01.2007 tarihinde Samsun İl Jandarma Komutanlığı KOM Şube Müdürü 

(Yüzbaşı) olarak görev yaptığı,
Ogün Samast ifadesinde bahsettiği görüntüleri izleten sivil giyimli şahsın Samsun İl 

Jandarma Komutanlığı Şube Müdürü sanık Murat Bayrak olduğunu tespit edilmiş,
Kamuoyu algısı oluşturmak amacıyla Atatürk'ün vatan toprağı kutsaldır, kaderine 

terkedilemez sözü önünde tetikçi Ogün Samast'ın elinde Türk Bayrağı olduğu halde, Ogün 
Samast ile birlikte fotoğraf çektirmiş, fotoğraf çekimi sırasında sanıklar Birol Ustaoğlu ve 
Murat Bayrak'ın Ogün Samast'a bayrağı çıkartması yönünde telkinde bulunmuşlar,

Sanığın HTS kayıtları incelendiğinde sanıklar Hamza Celepoğlu ile 07.09.2006 ile 
12.10.2007 tarihlerinde 4 adet ve sanık Metin Yıldız ile de 2 telefon irtibatı tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı "Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Anayasal Düzeni 

Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs Etme" suçlarından kamu davası açılmış ise de sanığın 
eylemlerinin "Ses ve Görüntülerin Kayda alınması, Görevi Kötüye Kullanma, Gizliligin 
İhlali,  Suçu ve Suçluyu Övmek" suçlarını oluşturduğu anlaşılmış olup;

Sanık hakkında mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte 
delil elde edilememiş; sanık üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 314/2, 220/2-6 ile 
3713 sayılı TMK'nın 5/1 maddelerinden 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca 
AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 215/1, 257/1, 285/4, 286/1, 53/1 maddeleri uyarınca 
AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

D-13 Sanık Musa Yıldırım hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı'nda İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler Unsur Elemanı (Uzman Çavuş) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihte Hrant Dink'i takip eden, izleyen ve öldürülmesine 
nezaret eden İstanbul Jandarma İstihbarat Müdürlüğü personeli olduğu belirtilerek hakkında 
kamu davası açılmış,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; Sivas ve Konya illerinden iki 
adet ankesör aramasının olduğu ve bir adet ardışık aramasının olduğu tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanık hakkında Hrant Dink cinayetine iştirak eden İstanbul İl Jandarma 

Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli olduğu belirtilerek kamu davası açılmış ise 
de yapılan yargılama ver toplanan deliller bir arada değerlendirildiğinde; sanık hakkında 
mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş;

Sanık üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2 
suçlarından 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 58, 53/1 ile 220/3 
yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 maddelerince 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca cezalarından 
MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,



  

D-14 Sanık Mustafa Küçük hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı'nda İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler Unsur Komutanı (Astsubay Üstçavuş) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihte Hrant Dink'i takip eden, izleyen ve öldürülmesine 
nezaret eden İstanbul Jandarma İstihbarat Müdürlüğü personeli olduğu belirtilerek hakkında 
kamu davası açılmış,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; Ankara ilinden bir adet 
ankesörlü telefon üzerinden ardışık araması tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanık hakkında Hrant Dink cinayetine iştirak eden İstanbul İl Jandarma 

Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli olduğu belirtilerek kamu davası açılmış ise 
de yapılan yargılama ver toplanan deliller bir arada değerlendirildiğinde; sanık hakkında 
mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş;

Sanık üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2 
suçlarından 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddeleri uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 58, 53/1 ile 220/3 
yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 maddelerince 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca cezalarından 
MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

D-15 Sanık Önder Araz hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğünde (Uzman Çavuş) olarak görev yaptığı,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; bir büfeden araması ve bir 
ardışık aramasının olduğu tespit edilmiş,

Sanık savunmasında sanık Ali Öz'ün talimatı ile müfettişlere gerçeğe aykırı beyan 
verdiğini ikrar etmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanık yargılama aşamalarında üzerine atılı suçlamaya ilişkin olarak 

çelişkili beyanlar vermiş ise de üzerine atılı suçu işlediğine ilişkin  sanık hakkında 
mahkumiyete yeter her türlü şüpheden uzak somut ve kesin nitelikte delil elde edilememiş;

Sanık üzerine atılı sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2 
maddelerinden 5271 sayılı CMK'nın 223/2-e maddesi uyarınca AYRI AYRI BERAATİNE,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 206/1, 58, 53/1 ile 220/3 
yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1, 8/A maddelerince 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca cezalarından 
MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-1 Sanık Ali Öz hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Jandarma Komutanı (Albay) olarak görev 
yaptığı,



  

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri olan Veysal Şahin ve Okan 
Şimşek, Hrant DİNK'in Yasin Hayal tarafından öldürüleceğinin planlandığı Yasin Hayal'in 
akrabası Coşkun İğci vasıtasıyla 2006 yılı Temmuz ayında öğrendiği, Jandarma İstihbarat 
Şube Müdürü sanık Metin Yıldız ile paylaştıkları, bu husus Trabzon İl Jandarma Komutanlığı 
bünyesinde yapılan İDM toplantısında Trabzon İl Jandarma Komutanı sanık Ali Öz'e 
aktarıldığı ancak sanığın personeline konunun takibi için resmi olarak her hangi bir talimat ve 
emir vermediği,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

Hrant Dink'in İstanbul ili Bakırköy İlçesinde bulunan konutu ve Beyaz Adam 
yayıncılık ünvanlı iş yeri çevresinde bir kısım Trabzon İl Jandarma Komutanlığı 
görevlilerince 09.08.2006 tarihinde yapılan keşif faaliyeti yaptığı HTS kayıtlarından tespit 
edilmiş, sanıkların İstanbul'a gönderilmesinde gerekli evrakların hazırlandığı bu şekilde 
yapılan keşif faaliyetinin yasal mevzuat arkasına gizlendiği,

Mahkememizde yapılan 61. celsede 20.01.2007 tarihli "Haber Kayıt Formu" ve 
"Görev Sonuç Raporu"nun sahte olarak tanzim edenlerden olduğu tespit edilmiş olmasına 
karşın bu hususta bilgisi olmadığını beyan ederek üzerine atılı suçlamayı inkar etmiş, 
22.01.2006 tarihinde sanık Ali Öz'ün emri ile sanıklar Veysal Şahin ve Okan Şimşek'in, 
Coşkun İğci'nin kendilerine verdiği bilgiler ile ilgili başkaları ile görüşmemesi şeklinde 
sanıklara talimat verdiğini, cinayet öncesi (Mc Donalds'a yapılan bombalı saldırı sonrası 
cezaevinden çıktıktan sonra) Yasin Hayal'in bir kısım sanıkların beyanlarının aksine radikal 
olarak bilmediğini sadece haberlerden duyduğu kadarı ile şahsı tanıdığını beyan etmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın cinayet sonrasında aşamalarda ki beyanların aynı yerde görev yaptığı diğer sanıklarla 
farklılık arz etmesi ve çelişkiler bulundurması nedeniyle beyanlarına itibar edilmemiş, 
sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu değerlendirilmiş, HTS 
kayıtları, olaya ilişkin bilgisi olan Ali Oğuz Çağlar, Hüsamettin Polat, Mithat Alkan, Galip 
Taşkın, Coşkun İğci, Süleyman Kartal, Çağatay Ergün'ün beyanları bir arada 
değerlendirildiğinde sanığın Trabzon İl Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer sanıklarla ve 
İstanbul Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli sanıklarla, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı suçları işlemiş 
olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 204/2-3, 257/1, 53/1, 220/7 
yollamasıyla 314/2, 3713 sayılı kanunun 3/1 delalaetiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI 
AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-2 Sanık Ali Poyraz hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanığın 2006 ile 2009 yılları arasında Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire 
Başkanlığı'nde çeşitli görevlerde bulunduğu, 19.01.2007 tarihinde Emniyet Genel Müdürlüğü 
İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdür Yardımcısı olarak görev yaptığı ve C-2 Büronun 
kendisine bağlı olduğu,

Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Büro Amirliği personelince 09 Nolu 
15.02.2006 tarihli F/4 raporunun "Yasin Hayal'in ne pahasına olursa olsun Hrant Dink'i 
öldüreceği, yapmayı düşündüğü şeyi kesin olarak yapacağı, eylemi gerçekleştirmek için 



  

maddi arayış içine girdiği, eylemi gerçekleştirmek üzere İstanbul İline gitmeyi planladığı, 
kendisine ait telefonun izlendiğini değerlendirerek, yakalanmamak amacıyla telefonunu 
Çaykara İlçesinde bir köye bırakacağı" bilgisini içerdiği, raporun değerlendirme bölümünde 
ise, Yasin Hayal'in Trabzon'da Mc Donald's isimli iş yerini bombalaması nedeni ile şahsın 
düşündüğü eylemi yapabilecek bir kapasiteye sahip olduğunun belirtildiği,

09 Nolu 15.02.2006 tarihli F/4 haber raporunun aynı tarihli F/3 buluşma raporu ve 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünden İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğüne gereği için 
gönderilen 17.02.2006 tarih ve 027248 sayılı yazı sureti ile  birlikte 027246 Sayı ile 
17.02.2006 tarihinde, Trabzon İl Emniyet Müdürü sanık Ramazan Akyürek imzası ile ilgisi 
nedeniyle Emniyet Genel Müdürlüğü istihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürlüğü'ne 
bilgisayar ortamında, network ağından istihbarat değerlendirme programı üzerinden 
gönderildiği,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün gizli haberleşme programı (bkz. 
Yargıtay 16. Ceza Dairesinin 2017/443 Esas, 2017/4758 sayılı ilamı) olan Bylock isimli 
programı kullandığı tespit edilmiş,

Sanık her ne kadar söz konusu F/4 haber raporunun gönderildiği tarihte Emniyet 
Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı'nda çalışmadığını, Ankara İl Emniyet 
Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli olduğunu belirtmiş ise de görev yaptığı 
dönem içerisinde de yargılama dosyası içerisinde mevcut bir çok raporun Emniyet Genel 
Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı'na gönderildiği görülmüş olup; sanık Ali Poyraz'ın 
Silahlı Terör örgütüne üye olmak ve görevi kötüye kullanmak suçlarını işledikleri 
anlaşılmakla,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Hrant Dink cinayetinin 
gerçekleşmesinin beklendiği, cinayetin engellenmesi için her hangi bir işlem yapmayarak 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün cinayet üzerinde ki amacını gerçekleştirmeye çalıştığı 
ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın   314/2, 257/2, 53/1, 58, 220/5 yollaması ile 3713 sayılı 
yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-3 Sanık Ali Barış Sevindik hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Terör Olayları Kısım Amiri (Yüzbaşı) olarak görev yaptığı,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

Hrant Dink'in İstanbul ili Bakırköy İlçesinde bulunan konutu ve Beyaz Adam 
yayıncılık ünvanlı iş yeri çevresinde bir kısım Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat 
Şube Müdürlüğü personelince 09.08.2006 tarihinde yapılan keşif faaliyeti yaptığı HTS 
kayıtlarından tespit edilmiş, sanıkların İstanbul'da yaptıkları keşif faaliyeti sırasında İstanbul 
İl Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde ki sanıklarla irtibatı sağlamış,

 Soruşturma kapsamında sanık Yusuf Bozca; 19.01.2007 tarihinde Hrant Dink'in 
öldürüldüğü Agos Gazetesi çevresinde yer alan, Ogün Samast ve Hrant Dink'i izleyen, 



  

cinayetin işlenmesine nezaret eden kişilerin sanıklar Emre Cingöz, Yavuz karakaya, Bekir 
Yokuş, Ali Barış Sevindik'e benzediklerini teşhis etmiş,

Sanığın HTS kayıtları incelendiğinde sanık Okan Şimşek ile 10.08.2006 tarihinde 2 
adet görüşme gerçekleştirdiği tespit edilmiş,

Trabzon İl Jandarma Komutanlığı tihbarat Şube Müdürlüğü personelince 09.08.2006 
tarihinde yapılan keşif faaliyeti öncesinde ve sonrasında sanıklar Okan Şimşek ile 10.08.2006 
tarihinde 3 kez, Muharrem Demirkale ile 4 kez görüştüğü, cinayetin işlendiği 19.01.2007 
tarihinde sanık Muharrem Demirkale ile 6 kez görüştüğü, cinayet sonrasında sanık Metin 
Yıldız ile 05.06.2007 tarihinde bir kez görüştüğü HTS kayıtlarından anlaşılmış,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile görüştüğü bu kapsamda; İstanbul ilinde yapılmış bir 
ankesörlü telefondan aranması tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın Trabzon İl Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer 
sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli 
sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı 
suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 58, 53/1, 220/3,4 yollaması 
ile 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-4 Sanık Ali Fuat Yılmazer hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

21.07.2005 ile 21.03.2007 tarihleri arasında Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat 
Daire Başkanlığı C Şube Müdürü olarak görev yapmış, 28.03.2007 tarihinde İstanbul 
İstihbara Şube Müdürü olarak görevlendirilmiştir.

Sanık Ali Fuat Yılmazer'in Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı C 
Şube Müdürü olarak çalıştığı dönemde; Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde Yasin Hayal 
ve grubunun faaliyetleri konusunda yardımcı istihbarat elemanı olarak çalıştırılan Erhan 
Tuncel'den elde edilen bilgilerin, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince 07 Nolu 
13.10.2005 tarihli, 09 Nolu 15.02.2006 tarihli, 10 Nolu 08.04.2006 tarihli Gizli F/4 haber 
raporlarına dönüştürüldüğü, ayrıca düzenlenen 07 Nolu 13.10.2005 tarihli F/4 haber 
raporunun "Yasin Hayal'in, Ermenilere karşı büyük bir kin beslediği ve İstanbul'da eylem 
yapacağı bilgisini" içerdiği, 07 Nolu F/4 raporunun aynı tarihte düzenlenen F/3 buluşma 
raporu ile birlikte 19.10.2005 tarih ve 171370 Sayı ile, Trabzon İl Emniyet Müdürü sanık 
Ramazan Akyürek imzası ile İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürlüğü'ne istihbarat 
değerledirme programı üzerinden gönderilmiş, yine düzenlenen 09 Nolu 15.02.2006 tarihli 
F/4 raporunun; "Yasin Hayal'in ne pahasına olursa olsun Hrant Dink'i öldüreceği, yapmayı 
düşündüğü şeyi kesin olarak yapacağı, eylemi gerçekleştirmek için maddi arayış içine girdiği, 
eylemi gerçekleştirmek üzere İstanbul İline gitmeyi planladığı, kendisine ait telefonun 
izlendiğini değerlendirerek yanıltmak, yakalanmamak amacıyla telefonunu Çaykara İlçesinde 
bir köye bırakacağı" bilgisini içerdiği, raporun değerlendirme bölümünde ise, Yasin Hayal'in 
Trabzon'da Mc Donald's isimli iş yerini bombalaması nedeni ile, şahsın düşündüğü eylemi 
yapabilecek bir kapasiteye sahip olduğunun belirtilmiş, 

 14/09/2006 tarih ve 175177 sayılı konusu F/3 raporu olan yazının Trabzon İl Emniyet 
Müdürü sanık Reşat Altay tarafından düzenlenerek eki 11 nolu 12.09.2006 tarihli F/3 



  

buluşma raporu ile birlikte İstihbarat Daire Başkanlığına gönderildiği, 12.09.2006 tarih ve 11 
nolu F/3 buluşma raporunun Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri sanıklar Mehmet 
Ayhan ve Mehmet Uçar'ın yardımcı istihbarat elemanı Erhan Tuncel ile yapılan gizli buluşma 
üzerine düzenlendiği, söz konusu F/3 raporunda "Yukarıda belirtilen yer ve zamanda (K) 
Mehmet KURT ile yapılan buluşmada elde edilen bilgiler F/4 raporuna çıkartılmıştır" 
denmesine rağmen, bu buluşmadan elde edilen bilgiler üzerine düzenlene F/4 haber 
raporunun 14.09.2006 tarihli yazı ekinde bulunmadığı ayrıca Emniyet Genel Müdürlüğü 
İstihbarat Daire Başkanlığında da bulunamadığı, 12.09.2006 tarih ve 11 nolu F/4 haber 
raporunun, arızalandığı gerekçesiyle Hrant Dink cinayetinden 9 gün önce arıza formu 
düzenlenen Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü'ne ait medya dosyaları ve yazışmaların 
bulunduğu Acer Marka terminal ile Dell marka TİZ sunucunun birlikte yok edildiği, buna 
paralel olarak Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürlüğünde 
bulunan 11 nolu F/4 raporuna ilişkin kayıtların da bilgisayar ortamında yok edildiği,

Erhan Tuncel, Cumhuriyet Başsavcılığı'mızda alınan 29.11.2013 tarihli ifadesinde; 
Hrant Dink cinayetinden 4 ay kadar önce Eylül yada Ekim ayında Yasin Hayal'in, Hrant Dink 
cinayetini işlemek amacıyla başka bir çocuğu bulduğu bilgisini Karadeniz Teknik 
Üniversitesi'nde buluştuğu sanıklar Mehmet Ayhan ve Onur Karakaya isimli Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine verdiğini, 2006 yılı Ekim yada Kasım ayında ise 
kendisiyle buluşma yapan İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine Hrant Dink cinayetini 
işleyecek "Ogün" ismini verdiğini, polis memurlarının bu konuda notlar tuttuğunu ancak bu 
hususların F/4 haber raporlarına konu edilmediğini, sanık Muhittin Zenit'in de "Ogün" ismi 
dahil herşeyi bildiğini, Yasin Hayal tarafından Zeynel Abidin Yavuz dışında tetikçi olarak 
"Ogün"ün bulunmasından sonra, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerinin kendisi 
ile irtibatı kesmeye çalıştıklarını, TAYAD olayları sırasında Trabzon İl Emniyet Müdürü 
Ramazan Akyürek'in kendisi ile görüştüğünü, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri 
Muhittin Zenit, Özkan Mumcu ve Mehmet Ayhan'a tasarlanan Hrant Dink cinayeti ile ilgili 
Ogün dahil bütün isimleri verdiği, bundan dolayı Yasin Hayal ile birlikte tüm şüphelilerin 
aynı anda yakalandığını, Ercan Demir'in verdiği bilgilerden rahatsız olarak kendisini 
yalancılıkla suçladığını beyan etmiş olup, tasarlanan Hrant Dink cinayetinin önlenmesine 
dönük hayati önem taşıyan istihbari bilgileri F/4 Gizli Haber Raporlarına yansıtılmayarak 
kasten gizlenmiş, Erhan Tuncel'in, Hrant Dink cinayetini işleyecek yeni bir tetikçi bulunduğu 
ve tetikçinin isminin "Ogün" olduğuna dair Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine 
bilgi verdiğine dair beyanları  ile soruşturma safahatında sonradan ortaya çıkan (11) ve (12) 
nolu gizli (F-3) buluşma raporları bu anlamda örtüşmekte olup, Hrant Dink cinayetine ilişkin 
tetikçi ismi ve cinayete dair detay bilgilerin yer aldığı 12/09/2006 tarih ve 11 nolu F/4 haber 
raporunun Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü ve İstihbarat Daire Başkanlığı kayıtlarından 
yok edildiğini ortaya koymaktadır,

08.04.2006 tarih ve 10 Nolu F/4 raporunun "Varsa aynı konuda evvelki raporun tarih 
ve numarası bölümünde; 17/02/2006 gün ve 027246 Sayılı F/3 ve F/4 raporunun kayıtlı 
olduğu görülmüş, 08.04.2006 tarihli 10 Nolu F/4 raporunun aynı tarihte düzenlenmiş F/3 
buluşma raporuyla birlikte 067179 Sayı ile 12/04/2006 tarihli üst yazı ile Trabzon İl Emniyet 
Müdürü sanık Ramazan Akyürek imzası ile ilgisi nedeni ile Emniyet Genel Müdürlüğü 
İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürlüğü'ne istihbarat değerledirme programı üzerinden 
gönderilmiş, 

15.02.2006 tarih ve 09 Nolu F/4 raporu içeriğinde, Hrant Dink'in ne pahasına olursa 
olsun, Yasin Hayal tarafından öldürüleceğine yönelik net bilginin bulunması nedeniyle, 
mutlak suretle konunun C Şube Müdürü sanık Ali Fuat Yılmazer tarafından İstihbarat Daire 
Başkanı sanık Sabri Uzun ya da bu konuda görevlendirdiği İstihbarat Daire Başkan 
Yardımcısına, İstihbarat Daire Başkanlığı mevzuatı ve iç çalışma usulleri gereği 
sunulmasının gerekmekte ise de sanık Ali Fuat Yılmazer tarafından 15.02.2006 tarih ve 09 



  

Nolu F/4 raporu İstihbarat Daire Başkanı sanık Sabri Uzun ve Yardımcısı Necmettin 
Emre'den gizlenerek 08.02.2002 tarihli Sabri Uzun imzalı "Hedef şahıslar koruma uygulama 
emrinin uygulanması" gereğince; İstihbarat Daire Başkanı Sabri Uzun yada Yardımcısı 
Necmettin Emre imzası ile Emniyet Genel Müdürlüğü Koruma Daire Başkanlığı'na Hrant 
Dink'in korunması ile ilgili yazılması gereken talep yazısının önüne geçilmiş ve bu şekilde 
Hrant Dink'in korunması engellenmiştir,

Sanık Ali Fuat Yılmazer tarafından Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire 
Başkanlığı C Şube Müdürlüğü içerisinde oluşturulan C-5 isimli gizli birimde, Hrant Dink, 
Rahip Santora ve Zirve Yayınevi cinayetleri, Ergenekon, Balyoz gibi geniş kapsamlı 
soruşturmalara bu büronun baktığı, büronun başında sanık Yılmaz Angın'ın bulunduğu, sanık 
tarafından söz konusu büronun 2006 yılı Haziran ayında C-2 büro içerisinde böyle bir büro 
kurulduğu ikrar edilmiş ise de İçişleri Bakanlığı Emniyet Genel Müdürlüğü'nün 
49184388.2152.13-100-0013 Sayılı yazısı'nda, C-5 Bürosu'nun 23.05.2012 tarihinde İçişleri 
Bakanı oluru ile kurularak yasal mevzuata bağlı olarak çalışmaya başladığı belirtilmiş, 
sanığın yasal mevzuat dışında söz konusu büroyu kurarak FETÖ/PDY Silahlı Terör 
Örgütü'nün amaçları doğrultusunda hareket etmiştir,

Sanık Ali Fuat Yılmazer'in Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü'nden, Emniyet Genel 
Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürlüğü'ne istihbarat değerlendirme 
programı üzerinden gönderilen 07 Nolu 13.10.2005, 09 Nolu 15.02.2006, 10 Nolu 
08.04.2006 tarihli F/4 raporları içeriklerinden Hrant Dink cinayeti öncesi, bu cinayeti 
işleyecek kişileri ve cinayet yöntemini bilmesine rağmen, görevi gereği cinayeti önleme, 
cinayet hazırlığı yapan örgüte hakem rolü oynayıp operasyon yaptırmayarak ve Yasin Hayal 
grubunu etkisiz hale getirmeyerek Hrant Dink'i koruma yükümlülüğüne aykırı hareket etmiş,

Sanık Ali Fuat Yılmazer 15.02.2006 tarihli 10 Nolu F/4 raporunun 17.02.2006 tarihli 
üst yazısı üzerine düşülmüş, kendisini ve birlikte hareket ettiği sanıkların sorumluluktan 
kurtaracağını, işlenmesi planlanan Hrant Dink cinayetinde İstanbul Emniyet Müdürlüğü 
İstihbarat Şube Müdürü'nün sorumluluğunu doğuracağını düşündüğü şerhlerin de etkisi ile 
İstanbul istihbarat Şube Müdürlüğü'nde FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün yapılanması 
amacıyla, Hrant Dink cinayeti işleninceye kadar bu konuda hareketsiz kalarak yapılması 
planlanan sonra ki operasyonların hazırlıklarını oluşturduğu mevzuat dışı kurduğu C-5 büro 
sürdürmüş,

Yardımcı istihbarat elemanı Erhan Tuncel'in, Hrant Dink cinayetindeki rolü açığa 
çıkıp, gözaltına alınarak İstanbul Emniyet Müdürlüğü'ne gönderildikten ve Trabzon Emniyet 
Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğü'nün yardımcı istihbarat elemanı olduğu anlaşıldıktan 
sonra cinayetin çözümüne yardımcı olması için İstanbul Emniyet Müdürlüğü'ne çağrılan 
sanık Ali Fuat Yılmazer, İstanbul Emniyet Müdürlüğü'ne gitmeyerek izne ayrılmış, 

Hrant Dink cinayeti sonrasında bir kısım bilgilere ulaşan sanık Ahmet İlhan Selçuk'un 
sanık Faruk Sarı'dan bilgi almak istemesi ancak sanık Faruk Sarı'nın bilgi vermemesi, ve 
daha sonra Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanı sanık Ramazan Akyürek ve C 
Şube Müdürü Ali Fuat Yılmazer'i aradığını, kendisine Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat 
elemanı olduğu bilgisini İstanbul Emniyet Müdürlüğü ile paylaşma dediklerini, Ali Fuat 
Yılmazer'in kendisine "Bu iş İstanbul'a kalır dediği" şeklinde ki beyanları ve sanık Muhittin 
bu konuda ki beyanlarını örtüşmekte olup, 

Hrant Dink cinayeti sonrasında Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı 
istihbarat değerledirme programında Hrant Dink'e yönelik bilgi arama kısmının kapatıldığı 
dönemde sanık C Şube Müdürü olarak görev yapmakta,

Ogün Samast'ın Cumhuriyet Başsavcılığı'mızda alınan 05.12.2014 ve 23.01.2015 
tarihli ifadelerinde; Hrant Dink cinayetinden 1 hafta önce Yasin Hayal ile birlikte Erhan 
Tuncel'in evine gittikleri, Erhan Tuncel'in burada Hrant Dink'in 5-6 adet fotoğrafı ile adres 
bilgilerinin bulunduğu dosyaya kendisine verdiği, Erhan Tuncel'in, Yasin Hayal'e "Ramazan 



  

Akyürek ve Fuat Müdür arkamızda" dediğini duyduğu, Erhan Tuncel'e ait konuttan çıktıktan 
sonra, konuyu Yasin Hayal'e sorduğunda, Yasin Hayal'in kendisine "Ramazan Akyürek ve 
Ali Fuat Yılmazer arkamızda, hatta İstanbul Emniyet amiri biliyor, sırtımız sağlam" dediği 
şeklinde beyanda bulunmuş,

Sanık Ali Fuat Yılmazer'in Emniyet içinde FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün 
İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü'nde yapılanmasını gerçekleştirerek, sonradan kumpas 
oldukları anlaşılan Ergenekon, Balyoz gibi soruşturmaları başlatmayı amaç edinen 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün yöneticilerinden olduğu, bu amaçla söz konusu 
yapılanmanın gerçekleştirilmesi için Hrant DİNK cinayetinin araç suç niteliğinde olduğu, 
sanığın yöneticisi olduğu Silahlı Terör örgütünce, Hrant Dink'in mutlak suretle öldürüleceği, 
bunun için hazırlıklar yapıldığı, 13.10.2005 tarihinden itibaren bilinmesine rağmen amaç 
suçun gerçekleşmesi için araç suç olan Hrant Dink cinayetinin  gerçekleşmesinin beklendiği, 
Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat elemanlığı 23.11.2006 tarihinde İstihbarat Daire Başkanı 
sanık Ramazan Akyürek tarafından son verilmesine rağmen, bu husus kendisine tebliğ 
edilmeyerek, Hrant Dink cinayeti tasarısı ile ilgili bilgi akışının kesilmesinin önüne geçildiği, 
ancak elde edilen yeni bilgilerin F/4 raporlarına dönüştürülmesi ve resmi kayıtlara 
geçirilmesinin de bu şekilde engellendiği, 

Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde yazışmaların ve medya dosyalarının 
bulunduğu  Acer Marka terminal ile Dell marka TİZ sunucunun arızalandığı gerekçesi ile, 
Hrant Dink cinayetinden 9 gün önce, 10.01.2007 tarihinde arıza formu tanzim edilerek, 
sunucunun 02.02.2007 tarihinde resmi yazı ile İstihbarat Daire Başkanı'na gönderildiği, 
26.02.2007 tarihinde yeni sunucunun Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü'ne getirildiği ancak 
arızalı olduğu iddia edilen, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü yazışmaları ve medya 
dosyalarının bulunduğu sunucunun İstihbarat Daire Başkanlığı'na teslimine ve tamirine 
ilişkin bir evrakın bulunamadığı, Hrant Dink cinayeti tasarısına ilişkin bütün resmi yazışma 
ve medya dosyalarının da bulunduğu sunucu imha edilerek sorumluluk doğuracak Hrant Dink 
cinayeti öncesinde dinleme kararıyla elde edilen son kayıtların ve resmi yazışmaların 
tümünün yok edildiği, 

Hulusi Cemil Altınlı 19/01/2015 tarihinde vermiş olduğu ifadesinde; tespit ettiği örgüt 
mensubu isimler arasında sanık Ali Fuat Yılmazer'in de bulunduğunu beyan ettiği,

İbrahim Özçelik 12/04/2016 tarihinde vermiş olduğu ifadesinde, 2005 yılından sonra 
Ali Fuat Yılmazer'in İstanbul istihbarat Şube Müdürlüğünde göreve gelmesi ile uzman pek 
çok personelin birim dışına gönderilip FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü mensubu kişilerin 
terfi ettirilerek bu büroya alındığını beyan ettiği,

Akif Özgün'ün 09.05.2018 tarihinde İstanbul 26. ağır Ceza Mahkemesinin 2017/215 
esas sayılı dava dosyasında vermiş olduğu ifade de Cemile Sultan misafirhanesin de yemeğe 
katılan polis amirleri ve savcıların cemaatten olduğuna ilişkin bir söylenti duyduğunu, ancak 
kendisinin bir gözlemi olmadığını, genel olarak yemeğe katılanların tamamının cemaatçi 
olduğunun konuşulduğunu, bu yemeği düzenleyen birimin başında o zaman istihbarat şube 
müdürü olana Ali Fuat Yılmazer'in olduğunu beyan ettiği,

Seyfullah Canertürk'ün yargılandığı Ankara 15. Ağır Ceza Mahkemesinin 2017/152 
Esas sayılı dosyasında savunması sırasında, Serkan Arıkan İstanbul'da Viaport alışveriş 
merkezinde Sote adlı restoranda yine garsonluk yaparken yanına geldiğini,  yaklaşan 
seçimlerde Ali Fuat Yılmazer işte 1. Bölge İstanbul bağımsız milletvekili adayı, bu Fetö'cü 
zaten. Bu 17/25 Aralık kumpas davalarını yapan şahıs. İşte ona oy vereceksin dediğini beyan 
etmiş,

Nazım Kayhan'nın 01/02/2017 tarihinde etkin pişmanlık kapsamında alınan 
ifadesinde; FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün sanık Ali Fuat Yılmazer'i  kahraman olarak 
gördüğü şeklinde beyan ettiği,

Ali Babayiğit'in 12/05/2018 tarihinde İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve 



  

Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünde Sanık sıfatıyla vermiş olduğu ifade ve 
yapmış olduğu teşhiste, sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütüyle bağlantılı olduğunu 
kesin olarak bildiğini, örgütün sohbet adı altında ki toplantılarına birlikte katıldıklarını, 
himmet adı altında örgüte yardım yaptığını, örgüt liderine ait kitapları okuduğunu beyan ve 
teşhis etmiş,

Emniyet Genel Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele Daire 
Başkanlığı'nın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün mahrem yapılanmasına ilişkin ele 
geçirilen dijital materyaldeki kayıtların incelenmesi sonucunda elde edilen ve “Muhterem 
Efendim” şeklinde başlaması ve "Arz ederim" şeklinde bitmesi nedeniyle sanık Fetullah 
GÜLEN’e sunulduğu değerlendirilen 2 sayfadan ibaret yazıda; sanık Ali Fuat Yılmazer 
hakkında terör örgütü liderine bilgi verildiği tespit edilmiş,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün tepe yönetiminde yer alan Önder Aytaç 
ile 2012 - 2014 yılları arasında toplam 5 kez telefon görüştüğü bulunduğu tespit edilmiş,

Sanığın tutuklu olarak bulunduğu sırada Örgüt lideri sanık Fetullah Gülen’in yargıda 
faal olan Paralel Devlet Yapılanmasına üye hâkimlere vaaz/sohbet adı altında gönderdiği 
kriptolu talimatta “tutukluların serbest bırakılmasını istediği”, bu amaçla “Mukaddes Çile ve 
İnfak Kahramanları" konulu 19.04.2015 günlü mesajının yayınlanmasından bir gün sonra 
20.04.2015 günü İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına ait 2014/40810, 41637, 69722, 86706, 
115949, 118651 ve 133596 sayılı soruşturma evrakına ilişkin olarak, aralarında 17-25 Aralık 
soruşturmalarında ve Selam Tevhit soruşturmasında görev alan polis memur ve amirlerinin 
de bulunduğu 65 Sanık/sanık müdafilerinin reddi hâkim ve tahliye talepli 51 adet dilekçe 
verdikleri, sulh ceza hakimlerine yönelik reddi hakim taleplerinin kabulü ve asliye ceza 
hakimlerince şahıslar hakkında tahliye kararı verilmesi ve İstanbul Cumhuriyet 
Başsavcılığı'nca bu kararın hukuka aykırı olması nedeniyle uygulanmaması ile sonuçlanan 
olayda; sanık hakkında da tahliye kararı aldırılmış ve sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör 
Örgütü tarafından desteklendiği ve korunduğu görülmüş,

Sanığın 667 sayılı Kanun Hükmünde Kararname ile kapatılan Günün Mağdurları 
Derneğinin Kurucusu olduğu,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün gizli haberleşme programı (bkz. 
Yargıtay 16. Ceza Dairesinin 2017/443 Esas, 2017/4758 sayılı ilamı) olan Bylock isimli 
programı kullandığı tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın yöneticilerinden olduğu FETÖ/PDY Silahlı Terör 
Örgütü'nün amaçları doğrultusunda önceden öldürüleceği'ni bildiği Hrant Dink'in hayatını 
korumak için görevini yerine getirmemiş, sanığın eylemlerinin bir kişiyi tasarlayarak kasten 
öldürmeye iştirak suçunu oluşturduğu, resmi belgenin yok edilmesi ve gizlenmesi suçu ile 
görevi kötüye kullanma suçlarını da işlediği anlaşılmakla, 

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 314/1, 82/1-a, 37/2, 205/1, 257/2, 58/9, 53,  220/5 
yollaması ile 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUK HALİNİN DEVAMINA 
KARAR VERİLMESİ,

E-5 Sanık Bekir Yokuş hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler Unsur Elemanı (Uzman Çavuş) olarak görev yaptığı,



  

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

 Soruşturma kapsamında sanık Yusuf Bozca; 19.01.2007 tarihinde Hrant Dink'in 
öldürüldüğü Agos Gazetesi çevresinde yer alan, Ogün Samast ve Hrant Dink'i izleyen, 
cinayetin işlenmesine nezaret eden kişilerin sanıklar Emre Cingöz, Yavuz karakaya, Bekir 
Yokuş, Ali Barış Sevindik'e benzediklerini teşhis etmiş,

Hrant Dink'in cinayetinin olduğu yer ve çevresinde bulunan güvenlik kamera 
görüntülerine yansıyan İstanbul Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü hizmetlerine tahsisli 
olduğu tespit edilen 2 adet Renault Clio marka araçlarda görevli bulunan personellerden 
birinin sanık Bekir Yokuş olduğu,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık arama yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; bir adet İzmir ilinden 
ankesörlü telefondan arandığı ve bir adet ardışık aramasının olduğu tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu ve Yusuf Bozca'nın teşhisi bir arada değerlendirildiğinde, sanığın Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı 
İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında 
müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 53/1, 63/1, 220/3 
yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-6 Sanık Celalettin Cerrah hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanığın 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Emniyet Müdürü olarak görev yaptığı,
Sanığın görev yaptığı süreç içerisinde; basın yayın organlarında geniş yer bulan Hrant 

DİNK’e yönelik yaşanan gelişmeler, görülen ve yeni açılan davalar, yargılama sırasında 
adliye ve çevresinde yaşanan olaylar, Emniyet İstihbarat Daire Başkanlığınca 81 il Emniyet 
Müdürlüğüne gönderilen "Ermeni Vatandaşlarımız ve Hristiyanların ibaret yerleri de dahil 
olmak üzere tepkisel eylemlerin gerçekleştirilebileceği değerlendirilmektedir, bu çerçevede 
müteyakkız olunmasına" dair yazı, Ermeni Patriği Mesrof Mutafyan tarafından düzenlenen 
şikayet dilekçesi, Agos gazetesi önünde yapılan eylemler İstanbul İl Emniyetinde müdürler 
düzeyinde yapılan toplantılarda İl Emniyet Müdürü sanık Celalettin Cerrah’a aktarılmış, 
yaşanan bu gelişmeler sanık Celalettin Cerrah’ın, Hrant Dink’e yönelik şahsi, fiziki ve 
mekânsal koruma tedbirleri alınması için talimat vermesini zorunlu kılmaktadır. 2004 yılında 
Hrant Dink’in ölüm tehditleri aldığı anda Agos gazetesi ile Hrant Dink’in evine yönelik 
alınmasına karar verilen güvenlik tedbirlerinin yanı sıra Hrant Dink’e şahsi ve fiziki koruma 
tedbirleri alınması için talimat vermesi gerekli iken bu yönde gerekli talimatları vermemiş, 

Bu hususların yanı sıra Trabzon İl Emniyet İstihbarat Şube Müdürlüğü tarafından 
Hrant Dink’e yönelik Yasin Hayal tarafından eylem yapılacağı bilgisini içeren 17.02.2006 
tarihli yazının İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğüne gönderilmiş 
ancak sanık Celalettin Cerrah’ın bu yazıdan yazının gönderildiği tarihlerde haberdar olmadığı 
sanık Ahmet İlhan Güler’in bu yazıyı sanık Celalettin Cerrah’a sunmadığı yönündeki 
beyanları gerçek kabul edilse bile, Hrant Dink’e yönelik saldırıların bir veya birkaçı Hrant 



  

Dink’e yönelik koruma tedbirlerinin alınmasını zorunlu kılmaktadır ki sanık Celalettin 
Cerrah bu hususa ilişkin yasal yükümlülüğün kendinde olmadığını mülki idare amirinde 
bulunduğunu yargılama aşamasında ki bütün savunmalarında belirtmiş ise de iddianame ve 
dosya içeriğinde mevcut farklı kararlarda ve sanığın savunmasında "Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğünden gönderilen 17.02.2006 tarih ve 027246 sayılı yazı ekindeki F/4 raporunda 
yer alan bilgilerin kendileri ile paylaşılmış olması halinde gerekli tedbirler alınırdı" şeklinde 
ki beyanı bir arada değerlendirildiğinde sanığın Hrant Dink'in can güvenliğinin 
korunabilmesi için bir kısım tedbirler alabileceği anlaşılmış olup,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanığın Hrant Dink'in 19.01.2007 tarihinde öldürülmesi öncesinde farklı tarih ve 

zamanlarda şahsın can güvenliğine ilişkin tehditler ortaya çıkmasına karşın Hrant Dink’e 
şahsi ve fiziki koruma tedbirleri alınması için talimat vermesi gerekli iken bu yönde gerekli 
talimatları vermemiş olması nedeniyle,

Sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 257/2, 53/1 maddesince 
CEZALANDIRILMASINA,

E-7 Sanık Ecevit Emir hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler Unsur Elemanı (Uzman Çavuş) olarak görev yaptığı,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

Hrant Dink'in cinayetinin olduğu gün sanıklar Emre Cingöz ile 1 kez, Hacı Şefik 
Şimşek ile 3 kez ve Muharrem Demirkale ile 1 kez görüştüğü tespit edilmiştir,

Cinayet mahallinde bulunan kamera görüntülerine ilişkin Adli Tıp Kurumu'nca 
10.10.2007 tarihinde düzenlenen raporda "Ecevit Emir hakkında ki görüntünün yetersiz 
olduğu" tespit edilmesine karşın; sanığın olay yerinde olduğuna dair görüntü inceleme 
tutanağı ve HTS çözüm tutanakları bir arada değerlendirildiğinde sanığın cinayet mahallinde 
olan şahıslardan olduğu tespit edilmiş olup,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; Uşak, Kayseri ve İstanbul 
illerinden 3 adet ankesörlü telefonlardan ve büfelerden aranması ve iki ardışık grubunun 
içerisinde olduğu tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu ve Yusuf Bozca'nın teşhisi bir arada değerlendirildiğinde, sanığın Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı 
İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında 
müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 204/2-3, 257/1, 58, 53/1, 
63/1, 220/3 yollaması ile 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI 
AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-8 Sanık Emre Cingöz hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 



  

Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler Unsur Komutanı (Astsubay Çavuş) olarak görev yaptığı,
Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 

Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

Hrant Dink'in cinayetinin olduğu gün sanıklar Ecevit Emir ile 6 kez ve Muharrem 
Demirkale ile 5 kez görüştüğü tespit edilmiştir,

 Soruşturma kapsamında sanık Yusuf Bozca; 19.01.2007 tarihinde Hrant Dink'in 
öldürüldüğü Agos Gazetesi çevresinde yer alan, Ogün Samast ve Hrant Dink'i izleyen, 
cinayetin işlenmesine nezaret eden kişilerin sanıklar Emre Cingöz, Yavuz karakaya, Bekir 
Yokuş, Ali Barış Sevindik'e benzediklerini teşhis etmiş,

Cinayet mahallinde bulunan kamera görüntülerine ilişkin Adli Tıp Kurumu'nca 
10.10.2007 tarihinde düzenlenen raporda "Emre Cingöz hakkında ki görüntü ile benzerlik 
göstermekte" olduğu tespit edilmiş, sanık Yusuf Bozca ve Hacı Şefik Şimşek tarafından 
yapılan fotoğraf teşhisinde cinayet mahallinde ki şahıslardan birinin sanık olduğu teşhis 
edilmiş, ayrıca  olay yerinde olduğuna dair görüntü inceleme tutanağı ve HTS çözüm 
tutanakları bir arada değerlendirildiğinde sanığın cinayet mahallinde olan şahıslardan olduğu 
tespit edilmiş olup,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu ve Yusuf Bozca'nın teşhisi bir arada değerlendirildiğinde, sanığın Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı 
İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında 
müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 204/2-3, 257/1, 53/1, 220/7 
yollamasıyla 314/2, 3713 sayılı yasanın 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-9 Sanık Ercan Demir hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık 2004 yılı Ağustos ve 2007 yılı Mart tarihinde Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü 
İstihbarat Şube Müdürülüğü'nde Şube Müdür Yardımcısı ve Bürolar Amiri (Emniyet Amiri 
ve Başkomiser) olarak görev yaptığı,

Sanık Ercan Demir'in Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü Bürolar Amiri olarak görev 
yaptığı dönemde İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince düzenlenen; Yasin Hayal'in, Hrant 
Dink'i öldürmeyi planladığına dair 13.10.2005, 15.02.2006 ve 08.04.2006 tarihli 3 adet F/4 
gizli haber raporlarını, Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube 
Müdürlüğüne iletilmiş, Hrant Dink'in İstanbul ilinde ikamet etmesi nedeniyle İstanbul İl 
Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Müdürlüğüne 15.02.2006 tarihli F/4 raporun hakkında bilgi 
verilmiş (17.02.2006 tarih ve 027246 sayılı yazı) ise de verilen bilgide Yasin Hayal'in Hrant 
Dink'i öldüreceğine ilişkin kesin olan bilgiye yer verilmemiş onun yerine "ses getirecek 
eylem" denilerek Hrant Dink'e yönelik tehdit hafifletilmiş ayrıca Yasin Hayal'in İstanbul'da 
yanında kalacağı Osman Hayal'e ilişkin adres ve telefon bilgileri verilerek araştırmaya 
yönelik talep istenilmiş,

Sanık Burak Şahin kod adını kullanarak Erhan Tuncel ile bir çok görüşme 
gerçekleştirmiş, iddianame ve dosya içeriğinde ayrıntıları ile açıklanan bir çok görüşme 
hakkında F/3 veya F/4 raporu tanzim etmemiş, Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat elemanı 



  

olduğunu sanık Ramazan Akyürek'ten sonra Trabzon İl Emniyet Müdürü olan sanık Reşat 
Altay'dan ve İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü görelilerinden saklamış, Hrant Dink 
cinayetinden kısa bir süre önce Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat elamanlığı görevinin sona 
ermesini sağlamış ancak bu durumu Erhan Tuncel'e tebliğ etmeyerek veya ettirmeyerek, 
kendisi ve mahiyetinde ki personelin Erhan Tuncel ile görüşmeye devam etmesine engel 
olmamış ve şahıs ile görüşmeye devam edilmiş, bu husus HTS kayıtlarına yansımış (Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine tahsis edilen telefon ile Erhan Tuncel tarafından 
kullanılan telefon arasında karşılıklı olarak toplamda 34 adet görüşme gerçekleştiği tespit 
edilmiş), Hrant Dink cinayeti sonrasında FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü yöneticileri 
sanıklar Ramazan Akyürek ve Ali Fuat Yılmazer'in talimatı ile Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğüne gelen sanıklar Ercan Demir, Faruk Sarı ve Muhittin Zenit, Hrant DİNK 
cinayeti tasarısına ait resmi belgeleri inceleyip düzenleyerek bir kısmını yok etmiş, 

Sanık Ercan Demir'in Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdür 
Yardımcısı olarak görev yaptığı 10.01.2007 tarihinde, Şube Müdürlüğünde yazışmaların ve 
medya dosyalarının bulunduğu Acer Marka terminal ile Dell marka TİZ sunucunun 
arızalandığı gerekçesi arıza formu tanzim edilerek, 02.02.2007 tarihinde resmi yazı ile 
İstihbarat Daire Başkanlığına gönderilmiş, 26.02.2007 tarihinde yeni sunucunun Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğüne getirilerek kullanıma alınmıştır. Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü resmi yazışma ve medya dosyalarını (Hrant DİNK cinayeti tasarısına dair kayda 
alınmış tüm işlemlerin de) bulunduğu sunucunun İDB na teslimine ve sunucunun tamirine 
ilişkin bir evrakın bulunamamıştır. Sanıklar bu şekilde ayrıntıları iddianamede ve dosya 
içeriğinde mevcut Emniyet Genel Müdürlüğü'ne gönderilmeyen bir kısım raporları yok 
etmişlerdir. Bu işlemin yapıldığı tarihte sanık Ramazan Akyürek Emniyet Genel Müdürlüğü 
İstihbarat Daire Başkanı olarak görev yapmaktadır,

Erhan Tuncel, Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan 29.11.2013 tarihli ifadesinde; 
Hrant Dink cinayetinden 4 ay kadar önce Eylül yada Ekim ayında "Yasin Hayal'in Hrant 
Dink cinayetini işlemek amacıyla başka bir çocuğu bulduğu bilgisini Karadeniz Teknik 
Üniversitesi'nde buluştuğu Memduh (K) Mehmet Ayhan ve Kürşat (K) Onur Karakaya isimli 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine verdiği, şahsın adının "Ogün" olduğunu 
polis memurlarının bu konuda notlar tuttuğunu ancak bu hususların F/4 haber raporlarına 
konu edilmediğini, sanık Muhittin Zenit'in de Ogün ismi dahil herşeyi bildiğini, Yasin Hayal 
tarafından Zeynel Abidin Yavuz dışında tetikçi olarak Ogün'ün bulunmasından sonra, 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerinin kendisi ile irtibatı kesmeye çalıştıklarını, 
TAYAD olayları sırasında Trabzon İl Emniyet Müdürü Ramazan Akyürek'in kendisi ile 
görüştüğünü, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri Muhittin Zenit, Özkan Mumcu 
ve Mehmet Ayhan'a tasarlanan Hrant DİNK cinayeti ile ilgili Ogün dahil bütün isimleri 
verdiği, bundan dolayı Yasin Hayal ile birlikte tüm şüphelilerin aynı anda yakalandığını, 
Ercan Demir'in verdiği bilgilerden rahatsız olarak kendisini yalancılıkla suçladığını beyan 
etmiş olup, tasarlanan Hrant Dink cinayetinin önlenmesine dönük hayati önem taşıyan 
istihbari bilgileri F/4 Gizli Haber Raporlarına yansıtılmayarak kasten gizlenmiş, Emniyet 
Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı görevlilerince Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü arşivinde 09.09.2015 tarihinde yapılan araştırma sırasında Hrant Dink cinayetine 
ilişkin 9 klasör evrak arasında resmi kayıtlarda gösterilmeyen, soruşturma makamlarından 
gizlenen 19.10.2006 tarihli 2006/61199250 sayılı dönemin Trabzon Emniyet Müdürü Reşat 
Altay imzalı ve Mehmet Ayhan, Ercan Demir, Faruk Sarı paraflı 12 numaralı F/3 buluşma 
raporunun resmi yazı ile İstihbarat Daire Başkanlığı'na gönderildiği, Erhan TUNCEL ile 
yapılan bu buluşmada üniversite harç masrafı olarak 220,00-TL ödemenin yapıldığı tespit 
edilmiş, bu tarihten 38 gün sonra 19.10.2006 tarihinde Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat 
elemanlığı görevi sona erdirilmiştir,

Ogün Samast'ın Trabzon'dan İstanbul'a geldiği 17.01.2007 tarihinde Trabzon 



  

İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli sanıklar tarafından düzenlenen raporda "Yasin Hayal'in 
Pelitli Beldesinde bulunan Vizyon isimli kıraathaneden çıktığı görülmüştür" denilmekte olup, 
bu rapordan anlaşılmaktadır ki  Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli Hrant Dink 
cinayeti zanlılarını son ana kadar izlemiştir, söz konusu personelce şahıslar yakalanmadığı 
gibi ilgili başka birimler de bilgilendirilmemiş,

Sanık hakkında İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü'nün 24.04.2019 tarihinde İstanbul 14. 
Ağır Ceza Mahkemesine gönderilen veri inceleme raporunda sanığın örgüt içerisinde DA 
(Daha önceden örgüt dershanelerine gelip gitmiş küsüp ayrılarak FETÖ aleyhine çalışan, 
konuşup zarar vermek için uğraşan kişileri ifade eder) olduğu tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Hrant Dink'in 

19.01.2007 tarihinde öldürülmesi öncesinde farklı tarih ve zamanlarda şahsın can güvenliğine 
ilişkin tehditler ortaya çıkmasına karşın Hrant Dink’e şahsi ve fiziki koruma tedbirleri 
alınması için ilgili birimlerle irtibata geçmediği gibi kendisi de gerekli tedbirleri almamış, 
faillerle irtibatlı olarak Hrant Dink'in öldürülmesine yardım etmiş, bu maksatla eylemin 
öncesinde şahısların iradesini bu yönde teşvik etmiş, eylemin işlenmesi noktasında şahıslara 
yardımcı olmuş bu maksatla görevini kötüye kullanarak bir kısım belge, tutanak vs. evrakları 
yok etmiş ve ilgili makamlara ulaştırmamış olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 82/1-a, 39, 205/1, 257/1, 53/1 ile 
220/7 yollamasıyla 314/2, 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI 
AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-10 Sanık Ercan Gün hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık Hrant Dink cinayetinin işlendiği süreç öncesinde FETÖ/PDY Silahlı Terör 
Örgütü'nün yayın organı Zaman gazetesinde, sonrasında TGRT-FOX kanalı muhabir olarak 
görev yaptığı,

Samsun Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde 20.01.2007 tarihinde göz altına alınan 
Ogün Samast'ın eline, Samsun İl Jandarma Komutanlığı görevlilerince Türk Bayrağı 
tutuşturularak görüntülerinin kayda alındığı, görüntülerin bir kısmının sanık Ercan Gün 
tarafından FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda medya 
kuruluşlarınca servis edildiği,

Sonradan teslim edilen görüntüler 10:20 dk olmasına rağmen, Sanık Ercan Gün'ün 
yayınlandığı görüntüler Samsun İl Emniyet Müdürlüğü'nün, Emniyet Genel Müdürlüğü 
İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürlüğü'ne network üzerinden gönderdiği 44 saniyelik 
görüntüler olduğu, görüntülerin network üzerinden gönderildiği dönemde sanık Ali Fuat 
Yılmazer'in Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürü olduğu, 
sanık Ercan Gün'ün 30.01.2007 tarihinde FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü yöneticileri 
sanıklar Ekrem Dumanlı, Adem Yavuzarslan  ve Mehmet Faruk Mercan ile görüştüğü, 
sonrasında görüntüler Samsun İl Jandarma Komutanlığında çekildiği algısı yaratılması için 
31.01.2007 tarihinde Samsun iline gittiği, döndükten sonra FETÖ/PDY Silahlı Terör 
Örgütü'nün amaçları doğrultusunda söz konusu görüntüleri 01/02/2007 tarihinde 
yayınlayarak, Hrant Dink cinayetinin arkasında ulusalçılar olduğu algısı yaratılarak 
Ergenekon operasyonlarının zemini oluşturulmuş,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün üst yönetiminde yer alan şahıslarla 
2008-2015 yılları arasında yüzün üzerinde görüşmesinin olduğu tespit edilmiş,

Yunus Dolar'ın Cumhuriyet Başsavcılığı'mızda vermiş olduğu 22.09.2017 tarihli 



  

ifadesinde özetle; "FETÖ üyesi olduğunu bildiği Ercan Gün'e bu durumu sorduğunu, Ercan 
Gün'ün kendisine "MİT Müsteşarının ifadeye çağrılması olayının Amerika'da FETÖ Lideri 
Fetullah Gülen'in de dahil olduğu 12 kişilik bir istişare heyetinden geçtikten sonra, Fetullah 
Gülen'in talimatı ile bizzat gerçekleştiğini" söylediğini, yine bu konuşmalarında Ercan 
Gün'ün kendisine "söz konusu istişarede 3 kişinin MİT Müsteşarının ifadeye çağrılmaması 
yönünde oy kullandığını, Fetullah Gülen'in de içerisinde yer aldığı 9 kişinin ise MİT 
Müsteşarının ifadeye çağrılması yönünde oy kullandığını" söylediğini" beyan etmiş,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün gizli haberleşme programı (bkz. 
Yargıtay 16. Ceza Dairesinin 2017/443 Esas, 2017/4758 sayılı ilamı) olan Bylock isimli 
programı kullandığı tespit edilmiş,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün finansal amaçları için kurduğu ve 
kullandığı BankAsya banksında hesabının bulunduğu görülmüş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Ogün Samast'ın Samast'ın 
Samsun İl Emniyet Müdürlüğü TEM Şube Müdürlüğünde çekilen görüntülerini yayınlayarak, 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün cinayet üzerinde ki amacını gerçekleştirmeye çalıştığı 
ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/2, 314/2, 53/1, 58, 220/3 yollamasıyla 3713 sayılı 
kanunun 3/1 delaletiyle 5/1 maddelerince AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUK HALİNİN DEVAMINA,
E-11 Sanık Ergün Yorulmaz hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 

neticesinde toplanan deliller sonucunda;
Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 

Müdürlüğü Asayiş ve Çıkar Amaçlı Suçlarla Mücadele Birimi'nde Unsur Elemanı (Uzman 
Çavuş) olarak görev yaptığı,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri olan Veysal Şahin ve Okan 
Şimşek, Hrant DİNK'in Yasin Hayal tarafından öldürüleceğinin planlandığı Yasin Hayal'in 
akrabası Coşkun İğci vasıtasıyla 2006 yılı Temmuz ayında öğrendiği, bu hususu Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığı bünyesinde yapılan İDM toplantısında kendi tim komutanı sanık Gazi 
Günay tarafından öğrenilmiş olması nedeniyle görev yaptığı dönemde bu hususu bilmediğine 
ilişkin beyanına itibar edilmemiş ve Hrant Dink'e yönelik tehditten haberdar olduğu kabul 
edilmiştir,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

Hrant Dink'in İstanbul ili Bakırköy İlçesinde bulunan konutu ve Beyaz Adam 
yayıncılık ünvanlı iş yeri çevresinde bir kısım Trabzon İl Jandarma Komutanlığı 
görevlilerince 09.08.2006 tarihinde yapılan keşif faaliyetini yapan personelden olduğu,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; bir adet ankesörlü telefondan 
ardışık aranması ve bir adet ardışık aramasının olduğu tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarının suçtan kurtulmaya yönelik olması nedeniyle beyanlarına itibar 
edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu 
değerlendirilmiş, HTS kayıtları, olaya ilişkin bilgisi olan Ali Oğuz Çağlar, Hüsamettin Polat, 



  

Mithat Alkan, Galip Taşkın, Coşkun İğci, Süleyman Kartal, Çağatay Ergün'ün beyanları bir 
arada değerlendirildiğinde sanığın Trabzon İl Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer 
sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli 
sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı 
suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 204/2-3, 257/1, 53/1, 220/3 
yollaması ile 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-12 Sanık Faruk Sarı hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürü 
(Emniyet Müdürü) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink cinayetine ilişkin bilgi sağlayan Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat 
elemanlığı görevinden sanık Faruk Sarı'nın döneminde 23.11.2006 tarihinde yardımcı 
istihbarat elemanlığı görevinden çıkartılmış, ancak mahiyetinde ki personelin Erhan Tuncel 
ile görüşmeye devam etmesine engel olmamış ve şahıs ile görüşmeye devam edilmiş, bu 
husus HTS kayıtlarına yansımış (Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine tahsis 
edilen telefon ile Erhan Tuncel tarafından kullanılan telefon arasında karşılıklı olarak 
toplamda 34 adet görüşme gerçekleştiği tespit edilmiş), 

Devlet Denetleme Kurulu raporuna göre, telefon görüşmelerinin Hrant Dink cinayeti 
öncesi çözümlenmediği tespit edilmiş,

21.01.2007 tarihinde Yasin Hayal ile birlikte gözaltına alınan şüphelilerin 
Trabzon'dan İstanbul'a uçakla gönderilmeleri üzerine, eski yardımcı istihbarat elemanı Erhan 
Tuncel'in de Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince konutuna bırakıldığı, Yasin 
Hayal'in İstanbul Emniyet Müdürlüğü'ndeki sorgusunda Erhan Tuncel'in adını vermesi 
üzerine, aynı gün Trabzon Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü görevlilerince Erhan Tuncel'in 
de gözalıtna alınarak 22/01/2007 tarihinde İstanbul Emniyet Müdürlüğü'ne gönderildiği, 
Erhan Tuncel'in İstanbul Emniyet Müdürlüğü'nde yardımcı istihbarat elemanı olduğunu 
açıklanması üzerine konudan İstanbul İl Emniyet Müdürü sanık Celalettin Cerrah tarafından 
Trabzon İl Emniyet Müdürü sanık Reşat Altay'ın da bilgilendirildiği, bu aşamaya kadar 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürü olan sanık Faruk SARI'nın tüm bu bilgileri Hrant Dink 
cinayetini soruşturan İstanbul Emniyet Müdürlüğü görevlileri ve Trabzon Emniyet Müdürü 
sanık Reşat Altay'danFETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü yöneticileri Ramazan Akyürek ve Ali 
Fuat Yılmazer'in talimatı üzerine gizlediği, 

Hrant Dink cinayeti sonrasında FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü yöneticileri sanıklar 
Ramazan Akyürek ve Ali Fuat Yılmazer'in talimatı ile Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğüne 
gelen sanıklar Ercan Demir ve Muhittin Zenit, Hrant Dink cinayeti tasarısına ait resmi 
belgeleri inceleyip düzenleyerek bir kısmını yok etmiş,

Sanık Faruk Sarı'nın Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürü olarak 
görev yaptığı 10.01.2007 tarihinde, Şube Müdürlüğünde yazışmaların ve medya dosyalarının 
bulunduğu Acer Marka terminal ile Dell marka TİZ sunucunun arızalandığı gerekçesi arıza 
formu tanzim edilerek, 02.02.2007 tarihinde resmi yazı ile İstihbarat Daire Başkanlığına 
gönderilmiş, 26.02.2007 tarihinde yeni sunucunun Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğüne 
getirilerek kullanıma alınmıştır. Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü resmi yazışma ve medya 
dosyalarını (Hrant DİNK cinayeti tasarısına dair kayda alınmış tüm işlemlerin de) bulunduğu 
sunucunun İDB na teslimine ve sunucunun tamirine ilişkin bir evrakın bulunamamıştır. 



  

Sanıklar bu şekilde ayrıntıları iddianamede ve dosya içeriğinde mevcut Emniyet Genel 
Müdürlüğü'ne gönderilmeyen bir kısım  raporları yok etmişlerdir. Bu işlemin yapıldığı tarihte 
sanık Ramazan Akyürek Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanı olarak görev 
yapmaktadır,

12.09.2006 tarih ve 11 nolu F-3 buluşma raporunun sanıklar Mehmet Ayhan, Ercan 
Demir, Hasan Durmuşoğlu, Faruk Sarı ve Reşat Altay'ın paraf ve imzalarının bulunduğu, 
14.09.2006 tarihli olarak F/4 raporu düzenlendiğinin yapılan yazışmadan anlaşıldığı ancak 
F/4 raporunun bulunamadığı, 11 nolu F/4 raporuna ilişkin kayıtların da bilgisayar ortamında 
yok edildiği anlaşılmış,

Erhan Tuncel, Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan 29.11.2013 tarihli ifadesinde; 
Hrant Dink cinayetinden 4 ay kadar önce Eylül yada Ekim ayında "Yasin Hayal'in Hrant 
Dink cinayetini işlemek amacıyla başka bir çocuğu bulduğu bilgisini Karadeniz Teknik 
Üniversitesi'nde buluştuğu Memduh (K) Mehmet Ayhan ve Kürşat (K) Onur Karakaya isimli 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine verdiği, şahsın adının "Ogün" olduğunu 
polis memurlarının bu konuda notlar tuttuğunu ancak bu hususların F/4 haber raporlarına 
konu edilmediğini, sanık Muhittin Zenit'in de Ogün ismi dahil herşeyi bildiğini, Yasin Hayal 
tarafından Zeynel Abidin Yavuz dışında tetikçi olarak Ogün'ün bulunmasından sonra, 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerinin kendisi ile irtibatı kesmeye çalıştıklarını, 
TAYAD olayları sırasında Trabzon İl Emniyet Müdürü Ramazan Akyürek'in kendisi ile 
görüştüğünü, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri Muhittin Zenit, Özkan Mumcu 
ve Mehmet Ayhan'a tasarlanan Hrant DİNK cinayeti ile ilgili Ogün dahil bütün isimleri 
verdiği, bundan dolayı Yasin Hayal ile birlikte tüm şüphelilerin aynı anda yakalandığını, 
Ercan Demir'in verdiği bilgilerden rahatsız olarak kendisini yalancılıkla suçladığını beyan 
etmiş olup, tasarlanan Hrant Dink cinayetinin önlenmesine dönük hayati önem taşıyan 
istihbari bilgileri F/4 Gizli Haber Raporlarına yansıtılmayarak kasten gizlenmiş, Emniyet 
Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı görevlilerince Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü arşivinde 09.09.2015 tarihinde yapılan araştırma sırasında Hrant Dink cinayetine 
ilişkin 9 klasör evrak arasında resmi kayıtlarda gösterilmeyen, soruşturma makamlarından 
gizlenen 19.10.2006 tarihli 2006/61199250 sayılı dönemin Trabzon Emniyet Müdürü Reşat 
Altay imzalı ve Mehmet Ayhan, Ercan Demir, Faruk Sarı paraflı 12 numaralı F/3 buluşma 
raporunun resmi yazı ile İstihbarat Daire Başkanlığı'na gönderildiği, Erhan TUNCEL ile 
yapılan bu buluşmada üniversite harç masrafı olarak 220,00-TL ödemenin yapıldığı tespit 
edilmiş, bu tarihten 38 gün sonra 19.10.2006 tarihinde Erhan Tuncel'in yardımcı ishitbarak 
elemanlığı görevi sona erdirilmiştir,

Sanık Engin Dinç ifadesinde;  "İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde Faruk Sarı'ya verilen 
birifing" ile Yasin Hayal grubu ve faaliyetleri, Hrant Dink'e karşı geliştirilen öldürme planı 
ve yardımcı istihbarat elemanı Erhan Tuncel'in verdiği bilgiler konusunda bilgilendirdiğini 
beyan etmiş ise de sanık Faruk Sarı yargılama aşamasında söz konusu bilgilendirmeyi kabul 
etmemiş, ancak elinde Trabzon İstihbarat Şube'nin bütün imkanları bulunmasına karşın sanık 
Reşat Altay'ı bilgilendirmemiş, bu hususa ilişkin sanık Hasan Durmuşoğlu Reşat Altay'ın 
bilgilendirildiğini beyan etmiş,

Ogün Samast'ın Trabzon'dan İstanbul'a geldiği 17.01.2007 tarihinde Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli sanıklar tarafından düzenlenen raporda "Yasin Hayal'in 
Pelitli Beldesinde bulunan Vizyon isimli kıraathaneden çıktığı görülmüştür" denilmekte olup, 
bu rapordan anlaşılmaktadır ki  Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli Hrant Dink 
cinayeti zanlılarını son ana kadar izlemiştir, söz konusu personelce şahıslar yakalanmadığı 
gibi ilgili başka birimler de bilgilendirilmemiş,

Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü arşivinde yapılan araştırma sırasında o zamana 
kadar bulunamayan Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı kayıtlarından yok 
edilen, bilirkişiler Levent Yarımel ve Durmuş Demirbaş tarafından hazırlanan Hrant Dink 



  

cinayetindeki sorumluların ve cinayetin çözümü konusunda çok önemli tespitler ve talepler 
içeren 16/02/2008 tarihli yazının bir sureti bulunmuş olup bu durum Trabzon Emniyet 
Müdürlüğü görevlileri ile İstihbarat Daire Başkanlığı görevlilerinin birlikte hareket ettiklerini 
göstermektedir,

İrfan Akkaya'nın Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığı'nın 2016/12313 soruşturma 
numaralı dosyası kapsamında şüpheli sıfatıyla vermiş olduğu ifadesinde özetle; "Polis 
Akademisi'nde eğitim gördüğü dönemde, Ankara İl Emniyet Müdürlüğü'nde komiser olarak 
çalışan Nuri Ateş'in evine Faruk Sarı ile birlikte FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün sohbet 
adı altında ki toplantılarına ittiklerini, Faruk Sarı'nın İstanbul'da  eğitim gördüğü dönemde 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün evlerinde kaldığını, Trabzon'a geldiğinde yine birlikte 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün sohbet adı altında ki toplantılarına birlikte 
katıldıklarını" beyan etmiş,

Sanık Faruk Sarı, sanıklar Fetullah Gülen, Ramazan Akyürek, Ali Fuat Yılmazer ve 
Coşgun Çakar'ın yöneticisi olduğu FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün Üyesi olup, sanığın 
eylemlerinin "Tasarlayarak Kasten Öldürmeye Yardım, Resmi Belgenin Yok Edilmesi ve 
Gizlenmesi, Görevi Kötüye Kullanma" suçlarını işlediği anlaşılmakla,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Hrant Dink'in 

19.01.2007 tarihinde öldürülmesi öncesinde farklı tarih ve zamanlarda şahsın can güvenliğine 
ilişkin tehditler ortaya çıkmasına karşın Hrant Dink’e şahsi ve fiziki koruma tedbirleri 
alınması için ilgili birimlerle irtibata geçmediği gibi kendisi de gerekli tedbirleri almamış, 
faillerle irtibatlı olarak Hrant Dink'in öldürülmesine yardım etmiş, bu maksatla eylemin 
öncesinde şahısların iradesini bu yönde teşvik etmiş, eylemin işlenmesi noktasında şahıslara 
yardımcı olmuş bu maksatla görevini kötüye kullanarak bir kısım belge, tutanak vs. evrakları 
yok etmiş veya ilgili makamlara ulaştırmamış olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 82/1-a, 39, 205/1, 257/1, 
53/1 ile 220/3 yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince 
AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-13 Sanık Gazi Günay hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Asayiş ve Çıkar Amaçlı Suçlarla Mücadele Birimi'nde Tim Komutanı (Astsubay 
Kıdemli Başçavuş) olarak görev yaptığı,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri olan Veysal Şahin ve Okan 
Şimşek, Hrant DİNK'in Yasin Hayal tarafından öldürüleceğinin planlandığı Yasin Hayal'in 
akrabası Coşkun İğci vasıtasıyla 2006 yılı Temmuz ayında öğrendiği, bu hususu Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığı bünyesinde yapılan İDM toplantısında öğrendiği,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

Hrant Dink'in İstanbul ili Bakırköy İlçesinde bulunan konutu ve Beyaz Adam 
yayıncılık ünvanlı iş yeri çevresinde bir kısım Trabzon İl Jandarma Komutanlığı 
görevlilerince 09.08.2006 tarihinde yapılan keşif faaliyetini yapan personelden olduğu,

Hrant Dink cinayeti sonrasında Trabzon İl Jandarma Komutanlığı personelince 
gerçeğe aykırı olarak düzenlenen 20.01.2007 tarihli "haber kayıt ve bildirim formu" raporları 
ile raporların içeriğinde ki bilgileri cinayet sonrasında öğrendikleri algısı oluşturarak 



  

soruşturmayı etkilemeye ve haklarında yapılacak soruşturmayı engellemeye çalışmış,
Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 

ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; İzmir ilinde bir adet ankesör 
aranması ve iki adet ardışık grup içerisinde aranması tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kısmen ikrar etmiş ancak 

genel olarak kabul etmemiş ise de sanığın beyanlarının suçtan kurtulmaya yönelik olması 
nedeniyle beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu değerlendirilmiş, HTS kayıtları, olaya ilişkin bilgisi olan Ali Oğuz Çağlar, 
Hüsamettin Polat, Mithat Alkan, Galip Taşkın, Coşkun İğci, Süleyman Kartal, Çağatay 
Ergün'ün beyanları bir arada değerlendirildiğinde sanığın Trabzon İl Jandarma 
Komutanlığı'nda görevli diğer sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğü'nde görevli sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında müşterek 
hareket etmiş ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 204/2-3, 257/1, 53/1, 220/3 
yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-14 Sanık Hacı Şefik Şimşek hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler Unsur Elemanı (Uzman Çavuş) olarak görev yaptığı,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

Hrant Dink'in cinayetinin olduğu gün sanıklar Ecevit Emir ile 2 kez görüştüğü tespit 
edilmiştir,

Cinayet mahallinde bulunan kamera görüntülerine ilişkin Adli Tıp Kurumu'nca 
10.10.2007 tarihinde düzenlenen raporda "Hacı Şefik Şimşek hakkında ki görüntünün 
yetersiz olduğu" tespit edilmesine karşın; sanığın olay yerinde olduğuna dair görüntü 
inceleme tutanağı ve HTS çözüm tutanakları bir arada değerlendirildiğinde sanığın cinayet 
mahallinde olan şahıslardan olduğu tespit edilmiş olup,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu ve Yusuf Bozca'nın teşhisi bir arada değerlendirildiğinde, sanığın Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı 
İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında 
müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 53/1, 220/7 yollamasıyla 
3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-15 Sanık Hamdi Egbatan hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 



  

neticesinde toplanan deliller sonucunda;
Sanığın 26.10.2006 ile 27.06.2014 tarihleri arasında Emniyet Genel Müdürlüğü 

İstihbarat Daire Başkanlığı'nde çeşitli görevlerde bulunduğu, 26.10.2006 ile 19.01.2007 
tarihinde Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı C-2 Şube Müdürlüğünde 
daha sonra C-5 Şube'de görev yaptığı,

Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Büro Amirliği personelince 09 Nolu 
15.02.2006 tarihli F/4 raporunun "Yasin Hayal'in ne pahasına olursa olsun Hrant Dink'i 
öldüreceği, yapmayı düşündüğü şeyi kesin olarak yapacağı, eylemi gerçekleştirmek için 
maddi arayış içine girdiği, eylemi gerçekleştirmek üzere İstanbul İline gitmeyi planladığı, 
kendisine ait telefonun izlendiğini değerlendirerek, yakalanmamak amacıyla telefonunu 
Çaykara İlçesinde bir köye bırakacağı" bilgisini içerdiği, raporun değerlendirme bölümünde 
ise, Yasin Hayal'in Trabzon'da Mc Donald's isimli iş yerini bombalaması nedeni ile şahsın 
düşündüğü eylemi yapabilecek bir kapasiteye sahip olduğunun belirtildiği,

09 Nolu 15.02.2006 tarihli F/4 haber raporunun aynı tarihli F/3 buluşma raporu ve 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünden İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğüne gereği için 
gönderilen 17.02.2006 tarih ve 027248 sayılı yazı sureti ile  birlikte 027246 Sayı ile 
17.02.2006 tarihinde, Trabzon İl Emniyet Müdürü sanık Ramazan Akyürek imzası ile ilgisi 
nedeniyle Emniyet Genel Müdürlüğü istihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürlüğü'ne 
bilgisayar ortamında, network ağından istihbarat değerlendirme programı üzerinden 
gönderildiği,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün gizli haberleşme programı (bkz. 
Yargıtay 16. Ceza Dairesinin 2017/443 Esas, 2017/4758 sayılı ilamı) olan Bylock isimli 
programı kullandığı tespit edilmiş,

Sanık her ne kadar söz konusu F/4 haber raporunun gönderildiği tarihte Emniyet 
Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı'nda çalışmadığını, Ankara İl Emniyet 
Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli olduğunu belirtmiş ise de görev yaptığı 
dönem içerisinde de yargılama dosyası içerisinde mevcut bir çok raporun Emniyet Genel 
Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı'na gönderildiği görülmüş olup; sanık Hamdi 
Egbatan'ın Silahlı Terör örgütüne üye olmak ve görevi kötüye kullanmak suçlarını işledikleri 
anlaşılmakla,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Hrant Dink cinayetinin 
gerçekleşmesinin beklendiği, cinayetin engellenmesi için her hangi bir işlem yapmayarak 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün cinayet üzerinde ki amacını gerçekleştirmeye çalıştığı 
ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 257/2, 53/1, 58/9, 220/3 yollaması ile 3713 sayılı 
yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-16 Sanık Hamza Celepoğlu hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 16.08.2004 ile 15.08.2006 tarihleri arasında Jandarma Genel Komutanlığı 
İstihbarat Daire Başkanlığı Aşırı Sağ Şube Müdürü, 15.08.2006 ile 04.07.2006 tarihleri 
arasında Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanlığı İstihbarat Değerlendirme ve 
Analiz Merkezi'nde görev yaptığı,

Hrant Dink cinayetinin planlanması ve gerçekleştirilmesi aşamalarında aktif rol 



  

oynayan Trabzon ve İstanbul Jandarma İstihbarat görevlilerinin üzerinde üst amir olarak 
Hamza Celepoğlu'nun görev yaptığı, 2006 ve 2007 yıllarında İtalya'da dil eğitimi ve Roma 
Güvenlik Kuvvetler Akademisinde eğitim gördüğü dönem içerisinde cinayetten yaklaşık bir 
ay kadar önce 2006 yılı aralık ayında on günlüğüne Türkiye'ye geldiği sonrasında İtalya'ya 
döndüğü sanıklar Atilla Güçlüoğlu ve Murat Bayrak ile irtibatlı olduğu tespit edilmiş,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile görüştüğü bu kapsamda; Adana ilinden ankesörlü telefon 
üzerinden ardışık araması olduğu tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın Trabzon İl Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer 
sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli 
sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı 
suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 53/1, 58, 220/5 yollamasıyla 
3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-17 Sanık Mehmet Ayhan hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık Ağustos 2005 tarihinden cinayetin işlendiği 19.01.2007 tarihine kadar Trabzon 
İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde polis memuru (Halen aynı görevde) 
olarak görev yaptığı,

Sanık Muhittin Zenit'in Trabzon ilinden Bayburt iline atanmasından sonra da, 
yardımcı istihbarat elemanı Erhan Tuncel ile yapılan görüşmeleri sürdürdüğü, bu anlamda 
Erhan Tuncel ile yapılan gizli görüşme ve buluşmaları kesintisiz olarak sürdüren tek Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi olduğu, kayıtlara göre Erhan Tuncel'in yardımcı 
istihbarat elemanlığına 16.11.2006 tarihinde son verilmesine rağmen sanık Mehmet Ayhan'ın 
Erhan Tuncel ile irtibatını kesmediği, mevzuat gereği yardımcı istihbarat elamanlığına son 
verilen Erhan Tuncel ile görüşmesi yasak olmasına rağmen, Hrant Dink cinayetinin işlendiği 
19.01.2007 tarihi ve öncesinde Erhan Tuncel ile Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünce 
Yardımcı İstihbarat Elemanları ile yapılan görüşmelere tahsis ettiği 0538 839 95 52 nolu 
telefonu ile görüşmeler gerçekleştirilmiş, bu husus HTS kayıtlarına yansımış (Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine tahsis edilen telefon ile Erhan Tuncel tarafından 
kullanılan telefon arasında karşılıklı olarak toplamda 34 adet görüşme gerçekleştiği tespit 
edilmiş), sanık savunmasında Erhan Tuncel'in bir kısım disiplinsizlikleri nedeniyle 2006 yılı 
mayıs haziran aylarında yardımcı istihbarat elamanlığına son vermeyi düşündüğünü belirtmiş 
ise de cinayetten kısa bir süre önce bu eylemi gerçekleştirmiştir,

İddianamede ayrıntıları ile anlatıldığı ve dosya içeriğinde mevcut 19.01.2007 tarihli 
görüşme ve buluşma, 15.02.2006 ve 08.04.2006 tarihli F/4 gizli haber raporları (bu raporlara 
ilişkin sanık savunmasında araştırma yapıldı ancak tespit yapılmadı demiş ise de bu husustaki 
savunmasına itibar edilmemiş), 12/09/2006 tarih ve 11 nolu F/3 buluşma raporu,  Erhan 
Tuncel'den aldığı bir kısım bilgileri F3 raporundan F4 raporuna dönüştürmemiş,

Yasin Hayal ve grubu ile ilgili olarak yapılan fiziki takipleri F/5 raporlarına 
dönüştürülmesi gerekirken F/5 Takip Tarassut raporları düzenlememiş,

11 nolu 12.09.2006 tarihli F-3 buluşma raporun düzenlenmesine müteakip (söz 



  

konusu rapor üzerinde sanığın parafı da bulunmakta olup), bu rapor sonrasında düzenlenen 
ancak daha sonra Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığında bulunamayan 11 
nolu 12.09.2006 tarihli F/4 raporunun yok edildiği,

Erhan Tuncel, Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan 29.11.2013 tarihli ifadesinde; 
Hrant Dink cinayetinden 4 ay kadar önce Eylül yada Ekim ayında "Yasin Hayal'in Hrant 
Dink cinayetini işlemek amacıyla başka bir çocuğu bulduğu bilgisini Karadeniz Teknik 
Üniversitesi'nde buluştuğu Memduh (K) Mehmet Ayhan ve Kürşat (K) Onur Karakaya isimli 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine verdiği, şahsın adının "Ogün" olduğunu 
polis memurlarının bu konuda notlar tuttuğunu ancak bu hususların F/4 haber raporlarına 
konu edilmediğini, sanık Muhittin Zenit'in de Ogün ismi dahil herşeyi bildiğini, Yasin Hayal 
tarafından Zeynel Abidin Yavuz dışında tetikçi olarak Ogün'ün bulunmasından sonra, 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerinin kendisi ile irtibatı kesmeye çalıştıklarını, 
TAYAD olayları sırasında Trabzon İl Emniyet Müdürü Ramazan Akyürek'in kendisi ile 
görüştüğünü, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri Muhittin Zenit, Özkan Mumcu 
ve Mehmet Ayhan'a tasarlanan Hrant DİNK cinayeti ile ilgili Ogün dahil bütün isimleri 
verdiği, bundan dolayı Yasin Hayal ile birlikte tüm şüphelilerin aynı anda yakalandığını, 
Ercan Demir'in verdiği bilgilerden rahatsız olarak kendisini yalancılıkla suçladığını beyan 
etmiş olup, tasarlanan Hrant Dink cinayetinin önlenmesine dönük hayati önem taşıyan 
istihbari bilgileri F/4 Gizli Haber Raporlarına yansıtılmayarak kasten gizlenmiş, Emniyet 
Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı görevlilerince Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü arşivinde 09.09.2015 tarihinde yapılan araştırma sırasında Hrant Dink cinayetine 
ilişkin 9 klasör evrak arasında resmi kayıtlarda gösterilmeyen, soruşturma makamlarından 
gizlenen 19.10.2006 tarihli 2006/61199250 sayılı dönemin Trabzon Emniyet Müdürü Reşat 
Altay imzalı ve Mehmet Ayhan, Ercan Demir, Faruk Sarı paraflı 12 numaralı F/3 buluşma 
raporunun resmi yazı ile İstihbarat Daire Başkanlığı'na gönderildiği, Erhan TUNCEL ile 
yapılan bu buluşmada üniversite harç masrafı olarak 220,00-TL ödemenin yapıldığı tespit 
edilmiş, bu tarihten 38 gün sonra 19.10.2006 tarihinde Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat 
elemanlığı görevi sona erdirilmiştir,

Sanığın da imzası bulunan, Ogün Samast'ın Trabzon'dan İstanbul'a geldiği 17.01.2007 
tarihinde Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli sanıklar tarafından düzenlenen 
raporda "Yasin Hayal'in Pelitli Beldesinde bulunan Vizyon isimli kıraathaneden çıktığı 
görülmüştür" denilmekte olup, bu rapordan anlaşılmaktadır ki  Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü personeli Hrant Dink cinayeti zanlılarını son ana kadar izlemiştir, söz konusu 
personelce şahıslar yakalanmadığı gibi ilgili başka birimler de bilgilendirilmemiş, 

Sanık tarafından Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat elemanlığından 16.11.2006 
tarihinde çıkarılmasının sağlandığı, ancak bu hususun Erhan Tuncel'e bildirilmediği, bu 
şekilde kendisin yardımcı istihbarat elemanı zanneden Erhan Tuncel ile görüşmelere devam 
ederek Hrant Dink cinayeti tasarısı ile ilgili elde ettiği bilgileri F/4 gizli haber raporlarına, F/3 
gizli buluşma raporlarına dönüştürme zorunluluğundan ve sorumluluğundan kurtularak Hrant 
Dink cinayetinden önce ulaştığı cinayeti işleyecek tetikçi "Ogün" ismini düzenlenen resmi 
belgelerden gizlemiş,

Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan ifadesinde sanık Muhittin Zenit; aynı büroda ve 
ekipte görev yaptığı sanık Mehmet Ayhan ile birlikte Yasin Hayal grubu ile ilgili yapılan 
fiziki takipler sonunda 20 kadar F/5 Takip Tarassut raporu düzenleyerek takip masraf 
paralarını aldıkları, ancak Bayburt'tan Trabzon'a geldiği tarihte bu konuda düzenlenen F/5 
takip tarassut raporlarının yok edildiğini gördüğünü söylemesine rağmen, Muhittin Zenit ile 
birlikte Yasin Hayal liderliğindeki suç örgütü ve Hrant DİNK cinayeti tasarısı üzerine çalışan 
sanık Mehmet Ayhan, Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan ifadesinde; Yasin Hayal grubu 
ile ilgili çok sayıda takip tarassutta bulunduklarını ancak F/5 takip tarassut raporu 
düzenlemediklerini söylediği, aynı büro ve ekipte görev yapan iki sanığın ifadelerinin açık 



  

çelişki oluşturduğu, Yasin Hayal'in birlikte hareket ettiği buluştuğu, görüştüğü suç örgütü 
üyelerinin isim ve eşgal bilgilerini bu şekilde resmi kayıtlara geçişinin önüne geçildiği,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Hrant Dink'in 

19.01.2007 tarihinde öldürülmesi öncesinde farklı tarih ve zamanlarda şahsın can güvenliğine 
ilişkin tehditler ortaya çıkmasına karşın Hrant Dink’e şahsi ve fiziki koruma tedbirleri 
alınması için ilgili birimlerle irtibata geçmediği gibi kendisi de gerekli tedbirleri almamış, 
faillerle irtibatlı olarak Hrant Dink'in öldürülmesine yardım etmiş, bu maksatla eylemin 
öncesinde şahısların iradesini bu yönde teşvik etmiş, eylemin işlenmesi noktasında şahıslara 
yardımcı olmuş bu maksatla görevini kötüye kullanarak bir kısım belge, tutanak vs. evrakları 
yok etmiş veya ilgili makamlara ulaştırmamış olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 82/1-a, 39, 205/1, 257/1, 
53/1 ile 220/7 yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince 
AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-18 Sanık Mehmet Uçar hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube 
Müdürlüğünde Polis Memuru (olay tarihinden önce ki dönemde C Büro'da, cinayet tarihinde 
A Büroda) olarak görev yaptığı,

Yardımcı istihbarat elemanı Erhan Tuncel ile yapılan 12.09.2006 tarihli buluşmaya 
sanık Mehmet Ayhan ile birlikte katılmış, buluşma sonrasında  12.09.2006 tarihli 11 nolu F/3 
raporu her iki sanık tarafından birlikte tanzim edilmiş, ancak 12.09.2006 tarihli 11 nolu F/4 
raporu yok edilmiş, bu nedenle 12.09.2006 tarihli rapor çok uzun süre  Trabzon İl Emniyet 
Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde o dönemde çalışan sanıklar tarafından saklanmış, 
sanık her ne kadar bir kısım savunmalarında 12.09.2006 tarihli F/4 raporunun düzenlenmemiş 
olabileceğini beyan etmiş ise F/4 sehven yazılmıştır şerhi bulunan 11 nolu F/3 raporunun 
14.09.2006 tarih ve 175177 sayılı üst yazı ekinde Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire 
Başkanlığına gönderilmediği, bu raporun sanık Faruk Sarı tarafından sonradan düzenlendiği, 
ikinci kez düzenlenen 11 nolu F/3 raporunun Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire 
Başkanlığına gönderilmemesinin mevzuat açısından mümkün olmadığı, Erhan Tuncel'in 
ifadesi ile 11 nolu 12.09.2006 tarihli F/4 haber raporunun yok edilmesi bu anlamda 
örtüşmekte olup, Hrant Dink cinayetine ilişkin tetikçi ismi ve cinayete dair detay bilgilerin 
yer aldığı 12.09.2006 tarih ve 11 nolu F/4 haber raporunun Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü ve İstihbarat Daire Başkanlığı kayıtlarından yok edildiği anlaşılmış,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün finansal amaçları için kurduğu ve 
kullandığı BankAsya banksında hesabının bulunduğu görülmüştür,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün gizli haberleşme programı (bkz. 
Yargıtay 16. Ceza Dairesinin 2017/443 Esas, 2017/4758 sayılı ilamı) olan Bylock isimli 
programı kullandığı tespit edilmiş,

Sanık Mehmet Uçar, sanıklar Fetullah Gülen, Ramazan Akyürek, Ali Fuat Yılmazer 
ve Coşgun Çakar'ın yöneticisi olduğu FETÖ/PDY Silahlı Terör örgütünün üyesi olup, sanığın 
eylemlerinin "Tasarlayarak Kasten Öldürmeye Yardım, Resmi Belgenin Yok Edilmesi ve 
Gizlenmesi, Görevi Kötüye Kullanma" suçlarını işlediği anlaşılmakla,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Hrant Dink'in 

19.01.2007 tarihinde öldürülmesi öncesinde farklı tarih ve zamanlarda şahsın can güvenliğine 



  

ilişkin tehditler ortaya çıkmasına karşın Hrant Dink’e şahsi ve fiziki koruma tedbirleri 
alınması için ilgili birimlerle irtibata geçmediği gibi kendisi de gerekli tedbirleri almamış, 
faillerle irtibatlı olarak Hrant Dink'in öldürülmesine yardım etmiş, bu maksatla eylemin 
öncesinde şahısların iradesini bu yönde teşvik etmiş, eylemin işlenmesi noktasında şahıslara 
yardımcı olmuş bu maksatla görevini kötüye kullanarak bir kısım belge, tutanak vs. evrakları 
yok etmiş ve ilgili makamlara ulaştırmamış olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 82/1-a, 39, 205/1, 257/1, 
63/1, 53/1 ile 220/3 yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince 
AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-19 Sanık Mehmet Ali Özkılıç hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanığın İçişleri Bakanlığı Mülkiye Başmüfettişi olarak görev yaptığı sanık Şükrü 
Yıldız ile birlikte Hrant Dink cinayetinin sorumluluğu bulunan kamu görevlilerinin tespiti 
için ön inceleme ve araştırma raporları düzenlemek için görevlendirilmiş, Mülkiye 
Başmüfettişi sanık Şükrü Yıldız ile birlikte müştereken düzenledikleri 13 (onüç) raporun 
hiçbirinde bilinçli olarak "Hrant DİNK'in Yasin HAYAL tarafından her ne pahasına olursa 
olsun mutlak surette öldürüleceğine" ilişkin bilgiyi içeren 17.02.2006 tarih ve 027246 sayılı 
yazı ekinde bulunan F/3 buluşma ve 09 numaralı F/4 haber raporunu kullanmadığı, 
düzenlenmesinde katkıda bulunduğu yada kendisince düzenlenen raporların tümünde 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün amaçları doğrultusunda hareket ettiği, örgüt yöneticisi 
ve üyelerini korumaya yönelik olduğu, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü tarafından 
hazırlanarak İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü'ne gönderilen "Hrant DİNK'e ses getirecek 
bir eylem yapılacağı" bilgisini ve Osman Hayal ile ilgili tahkikat talebini içeren 17/02/2006 
tarih ve 027248 sayılı yazıyı kullandığı, FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü yöneticisi ve üyesi 
konumunda bulunan sanıklar tarafından gerçekleştirilen Agos Gazetesi Genel Yayın 
Yönetmeni Hrant Dink'in öldürülmesi eylemine katkıda bulunan kamu görevlilerinin 
tespitinin engellenmesi kastıyla hareket ettiği,

Sanık Mehmet Ali Özkılıç'ın Devlet Denetleme Kurulu üyesi olarak çalıştığı 
dönemde; Devlet Denetleme Kurulu tarafından düzenlenen 02.02.2012 tarihli raporun 
düzenlenmesine esas değerlendirme aşamasında Hrant Dink'in öldürüleceğine dair somut ve 
ciddi istihbari veri bulunan F4 Haber Raporunun olduğunu öğrenen sanık Mehmet Ali 
Özkılınç'ın bu belgenin kendisinden gizlenmesi hususunu dile getirerek raporda belirtilen 
eleştirilere ilave olarak Trabzon Emniyet Müdürlüğü yetkilileri hakkında bir eleştiri daha 
getirmesi, bu konuda diğer Devlet Denetleme Kurulu üyelerini uyarması gerektiği halde bu 
konuda herhangi bir katkıda bulunmadığı, rapor düzenleme tarihi olan 02.02.2012’de 
adıgecenin Trabzon Emniyet Müdürlüğü ve Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Dairesi 
Başkanlığı yetkililerinin yargılanmasının önüne geçme yönündeki kasıtlı iradesini 
sürdürdüğü, sanığın 2007 yılında İçişleri Bakanlığı Mülkiye Başmüfettişliği döneminde 
raporların hazırlanması sürecinde ve son olarak Devlet Denetleme Kurulu üyesi olduğu 
dönemde 02.02.2012 tarihli raporun düzenlenmesi ve imzalanması sürecindeki zincirleme 
şekilde devam eden eylemleriyle sanığın Trabzon Emniyet Müdürlüğü ve özellikle Emniyet 
Genel Müdürlüğü İstihbarat Dairesi Başkanlığı'nda çalışan sanıkları koruma amacıyla hareket 
ettiği,

Sanık Mehmet Ali Özkılıç'ın Ordu Vali Yardımcısı olarak çalıştığı döneme ilişkin 
İçişleri Bakanlığı Mülkiye Müfettişliği'nin 22.12.2016 tarihli raporunda; sanığın  sosyal çevre 
olarak PDY/FETÖ Silahlı Terör Örgütü içerisinde sorumlu düzeyde faaliyet gösteren şahıs ya 



  

da şahıslarla irtibatının bulunduğunun belirtildiği ayrıca PDY/FETÖ Silahlı Terör Örgütü 
müzahir dernek olan Kimse Yok Mu Derneği'ne yardım ya da bağışta bulunduğunun tespit 
edildiği,

Hazine ve Maliye Bakanlığı Mali Suçları Araştırma Başkanlığı'nın 16.07.2018 tarihli 
Mali Analiz Raporu'nda sanığın, hakkında FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütüne üyelikten 
soruşturma yürütülen Yılmaz Kurt isimli şahıstan 18.10.2014 tarihinde 1.500,00 TL tutarında 
havale ile para aldığı tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın Trabzon Emniyet Müdürlüğü ve Emniyet Genel 
Müdürlüğü İstihbarat Dairesi Başkanlığı'nda görevli sanıkları korumak ve FET/PDY Silahlı 
Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda hareket etmiş ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu 
anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 257/1, 53/1, 58, 220/4 
delaletiyle TCK 283/1-2, 220/7 yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A 
maddelerince AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-20 Sanık Metin Balta hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Samsun İl Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube 
Müdür Vekili (Emniyet Amiri) olarak görev yaptığı,

Sanık, Ogün Samast'ın 20.01.2007 tarihinde Samsun'da yakalanması üzerine Samsun 
Tem Şube Müdürlüğü'ne götürüldükten sonra burada çekilen bir kısım görüntülerin basın 
yayın organlarına servis ettiği ve bu şekilde cinayetle ilgili algı oluşturduğu,

Samsun TEM Şube müdürlüğüne ait dijital fotoğraf makinası ile tetikçi Ogün 
Samast'ın Türk Bayrağı ve Atatürk'ün "Vatan toprağı kaderine terkedilemez." sözünün yer 
aldığı poster(takvim) önünde fotoğraflarının çekimi talimatlarını verdiği,

Sanığın HTS kayıtları incelendiğinde sanık Ömer Faruk Kartın ile 20.01.2007 
tarihinde 1 kez, FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü Üyeliğinden yargılanan 26.01.2007 ve 
01.02.2007 tarihinde 2 kez aramış ve Faruk Temiz adına kayıtlı hat ile (sanık savunmasında 
İsmail Temiz isimli kişi olduğunu beyan etmiş) 26.01.2007 ile 30.01.2007 tarihleri arasında 3 
kez görüştüğü tespit edilmiş,

Sanık hakkında Emniyet Genel Müdürlüğü'nün 18.09.2018 tarihinde İstanbul 14. Ağır 
Ceza Mahkemesine gönderilen veri inceleme raporunda sanığın örgüt içerisinde 
A5(FETÖ/PDY terör örgütü ve liderine mensubiyeti olan, teslimiyeti, sadakati ve bağlılığı en 
üst seviyede olan kişi) olarak adlandırılan örgüt yöneticisi pozisyonunda olduğu tespit 
edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Ogün Samast'ın Samast'ın 
görüntülerinin çekilmesi talimatını verdiği ve söz konusu görüntülerin basın yolu ile 
yayılmasını sağlayarak FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün cinayet üzerinde ki amacını 
gerçekleştirmeye çalıştığı ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın  309/1, 314/2, 53/1, 58, 220/3 yollaması ile 3713 sayılı 
yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,



  

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-21 Sanık Metin Yıldız hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürü 
(Yüzbaşı) olarak görev yaptığı,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri olan Veysal Şahin ve Okan 
Şimşek, Hrant DİNK'in Yasin Hayal tarafından öldürüleceğinin planlandığı Yasin Hayal'in 
akrabası Coşkun İğci vasıtasıyla 2006 yılı Temmuz ayında öğrendiği, Trabzon İl Jandarma 
Komutanı sanık Ali Öz ve Jandarma İstihbarat Şube Müdürü sanık Metin Yıldız ile 
paylaştıkları,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

Hrant Dink'in İstanbul ili Bakırköy İlçesinde bulunan konutu ve Beyaz Adam 
yayıncılık ünvanlı iş yeri çevresinde bir kısım Trabzon İl Jandarma Komutanlığı 
görevlilerince 09.08.2006 tarihinde yapılan keşif faaliyeti yaptığı HTS kayıtlarından tespit 
edilmiş, sanıkların İstanbul'a gönderilmesinde gerekli evrakların hazırlandığı bu şekilde 
yapılan keşif faaliyetinin yasal mevzuat arkasına gizlendiği,

Sanığın Hrant Dink cinayetinin işlendiği 19.01.2007 tarihinde saat 11:44 (307 saniye) 
ve saat 11:51'de (219 saniye) diğer sanık Engin Dinç ile iki adet telefon irtibatı olduğu tespit 
edilmiş,

Sanığın HTS kayıtları incelendiğinde sanık Murat Bayrak ile de 2 telefon irtibatı 
tespit edilmiş,

Ayrıca Hrant Dink cinayeti sonrasında Trabzon İl Jandarma Komutanlığı personelince 
gerçeğe aykırı olarak düzenlenen 20.01.2007 tarihli "görev sonuç raporu" ve 20.01.2007 
tarihli "haber kayıt ve bildirim formu" raporları ile raporların içeriğinde ki bilgileri cinayet 
sonrasında öğrendikleri algısı oluşturarak soruşturmayı etkilemeye ve haklarında yapılacak 
soruşturmayı engellemeye çalışmış,

Mahkememizde yapılan 61. celsede 20.01.2007 tarihli "Haber Kayıt Formu" ve 
"Görev Sonuç Raporu"nun sahte olarak tanzim edenlerden olduğunu ikrar etmiş, 22.01.2006 
tarihinde sanık Ali Öz'ün emri ile sanıklar Veysal Şahin ve Okan Şimşek'in, Coşkun İğci'nin 
kendilerine verdiği bilgiler ile ilgili başkaları ile görüşmemesi şeklinde sanıklara talimat 
verdiğini, cinayet öncesi (Mc Donalds'a yapılan bombalı saldırı sonrası cezaevinden çıktıktan 
sonra) Yasin Hayal'in radikal olarak bilindiğini ve takip edildiğini söylemiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kısmen ikrar etmiş ancak 

genel olarak kabul etmemiş ise de sanığın cinayet sonrasında vermiş olduğu tüm aşamalarda 
ki beyanların farklılık arz etmesi ve çelişkiler bulundurması nedeniyle beyanlarına itibar 
edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu 
değerlendirilmiş, HTS kayıtları, olaya ilişkin bilgisi olan Ali Oğuz Çağlar, Hüsamettin Polat, 
Mithat Alkan, Galip Taşkın, Coşkun İğci, Süleyman Kartal, Çağatay Ergün'ün beyanları bir 
arada değerlendirildiğinde sanığın Trabzon İl Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer 
sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli 
sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı 
suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 204/2-3, 257/1, 53/1, 58, 
220/7 yollaması ile 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 



  

CEZALANDIRILMASINA,
Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 

cezalarından MAHSUBUNA,
Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 

VERİLMESİ,
E-22 Sanık Muharrem Demirkale hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 

neticesinde toplanan deliller sonucunda;
Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 

Müdürlüğü Bölücü faaliyetler İstihbarat Tim Komutanu (Yüzbaşı) olarak görev yaptığı,
Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 

Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

Hrant Dink'in İstanbul ili Bakırköy İlçesinde bulunan konutu ve Beyaz Adam 
yayıncılık ünvanlı iş yeri çevresinde bir kısım Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat 
Şube Müdürlüğü personelince 09.08.2006 tarihinde yapılan keşif faaliyeti yaptığı HTS 
kayıtlarından tespit edilmiş, sanıkların İstanbul'da yaptıkları keşif faaliyeti sırasında İstanbul 
İl Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde ki sanıklarla irtibatı sağlamış,

Hrant Dink cinayetinden 1 gün önce Ogün Samast'ın cinayeti işlemek için İstanbul'a 
geldiği, 18.01.2007 tarihinde, Ogün Samast'ın İstanbul'a geldiği bilgisinin Trabzon Jandarma 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince bildirilmesi üzerine sanık Muharrem Demirkale'nin 
tim komutanı olduğu Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri bir kısım sanıklarca 
keşif çalışması yapıldığı tespit edilmiş,

Hrant Dink cinayetinin işlendiği, 19.01.2007 tarihinde Trabzon Jandarma İstihbarat 
Şube Müdürlüğü görevlisi Okan Şimşek, İstanbul Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü 
görevlisi Şeref Ateş ile cinayetten yaklaşık 3 saat kadar önce Ogün Samast'ın Agos 
gazetesinin çevresinde bu amaçla bulunduğu ve beklediği sırada  10 dakika 28 saniye süren 
bir görüşme gerçekleştirmiş, sanık Muharrem Demirkale'nin olay yerinde bulunan İstanbul 
Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerini koordine ettiği,

Hrant Dink'in cinayetinin olduğu gün sanıklar Emre Cingöz ile 5 kez, Ali Fuat 
Yılmazer ile 2 kez, Zekeriya öz ile (18.01.2007 ve 20.01.2007 tarihlerinde iki farklı numara 
üzerinden) 7 kez ve Metin Canbay ile 1 kez görüştüğü tespit edilmiştir,

Cumhuriyet Başsavcılığımızda şüpheli sıfatıyla ifadesi alınan sanık Müdürü Ahmet 
İlhan Güler 21.11.2016 tarihindeki ifadesinde; "Muharrem Demirkale'nin İstanbul İl 
Jandarma İstihbarat Müdürlüğünde göreve başladığı tarihte, halen FETÖ/PDY den tutuklu 
bulunan Erol Demirhan tarafından üsteğmen "Selçuk" ismiyle tanıtıldığı, Ali Fuat Yılmazer 
ile özel irtibatlı olduğunun kendisine söylendiğini" bildirmiş sanık yargılama aşamasında 
mahkememizde vermiş olduğu beyanında bu ifadede kast ettiğinin isminin kendisine 
Muharrem olarak söylenmediği "S" ile başlayan bir isim söylendiğini beyan etmiş,

Sanık Yusuf Bozca'nın Cumhuriyet Başsavcılığı'mızda şüpheli sıfatıyla alınan 
beyanında; "Muharrem Demirkale'nin askeri hiyerarşik yapıda alt rütbede görev yapan astı 
olan Astsubaylar Şeref Ateş ve Yavuz Karakaya'ya "abi" diyerek hitap ettiğini" beyan etmiş,

 Tokat Cumhuriyet Başsavcılığınca şüpheli sıfatıyla ifadesi alınan Necip Fazıl 
Otçu'nun ifadesinde; "1996 yılında Ankara ilinde bulunan Güvercinlik kışlasındaki subay 
okulunda kursa başladığını, kurs başladıktan bir ay sonra subay temel kursunda beraber 
okuduğu J.Teğmen Efkan Güler'in kendisiyle irtibata geçtiğini, yakınlık gösterdiğini, evine 
davet ettiğini, Ankara ili Sincan ilçesi Fatih mahallesinde bulunan evine bir akşam yalnız 
gittiğini, eve gittiğinde subay temel kursunda beraber okuduğu devresi olan J.Teğmen Hacı 
Akyel ve Muharrem Demirkale isimli şahısların da orada olduğunu, tahmin ettiği kadarıyla 
Furkan kod, Rüstem Orhan kendisine Ankara iline geldikten sonra cemaat mensubu bu 
kişilere kendisiyle ilgilenmesi noktasında referans verdiğini düşündüğünü, cemaat içerisinde 



  

bu tür görüşme ve bir araya gelmelerin referansa dayalı olduğunu, bu kişilerinde bu şekilde 
kendisiyle irtibata geçtiğini, bu evde 15 günde bir biraraya gelerek Kuran-ı Kerim, Cevşen ve 
Risale-i Nur Külliyatı okuduklarını, Hacı Akyel'in kendilerinin abiliğini yaptığını" beyan 
ettiği, 

Erzincan Cumhuriyet Başsavcılığı'nda 16.03.2018 tarihinde şüpheli sıfatıyla ifadesi 
alınan Mehmet Harun Dikmen ifadesinde; "...İzmir Foça Komanda Okuluna kursiyer olarak 
katıldım. Komando okulunda benimle beraber aynı okulda okumuş olan devre arkadaşım 
Muharrem Demirkale, İbrahim Erol ve Efkan Güler isimli arkadaşlarım da vardı. Aynı 
zamanda bu arkadaşlarım Foça’da komando okulunda görevliydiler ve orada ikamet 
ediyorlardı, ben ise kurs almak amacıyla gitmiştim.  Kursu gördüğümüz sırada hafta sonu 
iznine Muharrem Demirkale isimli şahısla çıktığımızda İzmir merkezde Kemeraltında 
olduğunu hatırladığım bir camiye beni namaz kılmak için götürdü, bu camiye gittiğimizde 
namaz kıldık daha sonra terör örgütü lideri olduğunu öğrendiğim Fetullah Gülen camide vaaz 
veriyordu, bu arkadaşımla beraber namazdan sonra oturup vaazını dinledik benim bu örgütle 
ilk bir araya gelmem bu şekilde oldu. Ben camiye sadece namaz kılmak amaçlı gitmiştim 
Fetullah Gülen’in o cami de vaaz vereceğini bilmiyordum daha sonra bu şekilde hafta sonları 
bir ya da iki kez daha bu arkadaşımla gittiğimizi hatırlıyorum. Aynı zamanda bu arkadaşların 
kalmış olduğu eve de bazen giderek birlikte namaz kılıyor, risale okuyor ve dini içerikli 
sohbetler yapıyordum. İzmir Foça Komando Okulunda olduğum süre zarfında başkaca bir 
faaliyetim olmadı." beyanında bulunmuş ve kendisine gösterilen fotoğraflar üzerinden sanığı 
teşhis etmiş,

Edirne Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde 18.05.2017 tarihinde şüpheli sıfatıyla 
ifadesi alınan Özer Abbasoğlu beyanında; "Şırnak ilinde bulunduğum dönem bu Fetullahcı 
cemaat ile ilk temasım oldu. Burada birlikte kaldığım Muharrem Demirkale ve Abdullah… 
isimli Jandarma personeli ile birlikte namaz kılmaya ve ibadet etmeye başladım. Bu 
şahısların herhangi bir cemaatten olduğunu bilmiyordum. Ancak görev yaptığım yer 
bakımından dini duygular arttığı için bende ibadet etmeye ve namaz kılmaya başlamıştım. 
Şırnak ilindeki görev dönüşü Elâzığ iline tekrara geri geldim. Burada Muharrem Demirkale 
ve Aşkın isimli Jandarma personel ile ev tuttuk, birlikte kalmaya başladı. Bu dönemde bu 
cemaatin sivil abileri bizlerle ilgilenmez, kendi aramızda sohbet yapılırdı. Üzerinden uzun 
zaman geçtiği için o dönem ara ara bu eve gelen kişilerin isimlerini hatırlamıyorum, ancak 
bizden kıdemli jandarma personeli idi. Muharrem Demirkale: İzmirli olabilir, 1987 devre 
astsubaydı, daha sonra subay oldu. 15 temmuz sürecinden sonra tutuklandığını duydum" 
beyanında bulunmuş ve kendisine gösterilen fotoğraflar üzerinden sanığı teşhis etmiş,

Ankara Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından 2017/86176 numaralı soruşturma 
kapsamında şüpheli sıfatıyla ifadesi alınan Şenol Çınar beyanında "Saim ile Bakırköy de 
buluşarak bir eve götürdüler burada beni evde olan kısım amirim Jandarma Binbaşı 
Muharrem Demirkale ile tanıştırdılar, bundan sonraki süreçte zamanla Muharrem Demirkale 
vasıtasıyla şubedeki ASAF Tim Komutanı o zaman J. Yzb. olan Osman Tunahan Berk (2002 
li) , BÖF Tim Komutanı J. Üsteğmen olan Hüseyin Yalçınkaya (2003 lü), yine AKOM Tim 
Komutanı olan J. Üsteğmen İsrafil Bozdemir (2004’lü). Teknik Tim Komutanı J.Bçvş. 
Ahmet Önal, J.Astsb. Fazlı Gezici’nin (İstihbarat Şube de çalışıyordu) de bu yapılanmanın 
içinde olduğunu öğrendim, çeşitli dönemlerde Fazlı Gezici dışındaki bu isimleri cemaatin 
evlerinde gördüm, ben genelde İsrafil Bozdemir ile cemaat evlerine gidiyorduk. Cemaat 
evlerindeki toplantılara bazen Saim’in üst abisi olduğunu değerlendirdiğim ve Doktor olarak 
bildiğim Kemal isimli kişide katılırdı. Toplantıya katılan kişilere öğüt ve hizmet hareketi ile 
ilgili tavsiyelerde bulunurdu. 2013 yılı genel atamalarında Hakkari İl J.K.lığı İstihbarat Şube 
Md.lüğünde Terör olayları Tim Komutanı olarak atandım. Bir yıl önce ataması yapılan 
Jandarma Binbaşı Muharrem Demirkale İstihbarat Şube Müdürümüzdü. İstanbul ilinde ilişik 
kesmeden önce Saim isimli sözde abi tarafından Van ilinden geldiğini bildiğim soy ismini ve 



  

memleketini bilmediğim esmer, zayıf, öğretmen olarak bildiğim Esat isimli sözde abi ile 
tanıştırıldım, ilk Van iline gittiğimde kendisini ziyaret ettim, kendisi ile telefonla irtibat 
kurdum, Van ilinde kendisine ait evine götürdü, evli idi çocuğu vardı ancak kaç çocuğu 
olduğunu bilmiyorum. Bir kez gitmem nedeni ile yer gösterme işlemini yapamam. Bana 
Hakkari iline geleceğini söyledi, en kısa sürede Hakkari iline geldi, beni soy ismini 
bilmediğim Erzurumlu Devlet okulunda Beden Eğitimi Öğretmeni olan Orhan isimli sözde 
abi ile tanıştırdı, tam olarak nasıl olarak tanıştığımı bilmediğim o dönemde Hakkari İl J.K.lığı 
Kom.Şube Müdürü olan Astb.lıktan geçme J.Binbaşı Ahmet Arıcan ile tanıştım ve cemaat 
içerisinde olduğunu öğrenmiş oldum. Ahmet Arıcan ve Muharrem Demirkale sözde abi 
Orhan isimli şahsı tanıyordu ve Orhan bu kişilere Abilik yapıyordu.  Sözde abi Orhan ile 
birkaç kez kendi evimde birkaç kez benim bekar evimde daha sonraki zamanlarda ise cemaat 
evinde görüşmelerimiz oldu, bu görüşmelerde yukarıda bahsettiğim faaliyetler icra 
ediliyordu. Bilgi amaçlı genel olarak personelle ilgili sorular sorardı, Türkiyenin gündemi ile 
konuşurduk. 2014 genel atamalarında Muharrem Demirkale Ankara iline tayin oldu" 
beyanında bulunduğu,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; Ankara, İstanbul ve İzmir 
illerinden üç adet büfe/ankesör aranması, iki grup ile ardışık görüşmeleri tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın Trabzon İl Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer 
sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli 
sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı 
suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 53/1, 58, 220/3 yollaması ile 
3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUK HALİNİN DEVAMINA 
KARAR VERİLMESİ,

E-23 Sanık Muhittin Zenit hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 31.07.2003 ve 21.06.2006 tarihleri arasında Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü 
İstihbarat Şube Müdürlüğünde (Polis Memuru) görev yaptığı,

05.11.2004 tarihli Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat elemanı yapıldığı tutanak 
altında Muhittin Zenit (kod adı: Ahmet Dede)'in imzası bulunduğu bu şekilde Yasin Hayal 
grubunun bütün faaliyetlerini takip etmiş,

19.01.2007 tarihinde Hrant Dink cinayetinden 1 saat 44 dakika sonra Erhan Tuncel ile 
yaptığı görüşmede; cinayetin bütün ayrıntılarına vakıf olduğu bu duruma ilişkin dosya 
içerisinde mevcut 04.03.2007 tarihli tutanakla anlaşılmış,

Sanık Muhittin Zenit'in, Erhan Tuncel'den edindiği bu bilgileri F/4 raporuna 
dönüştürmediği tespit edilmiş,

 Erhan Tuncel'den, Hrant Dink cinayetini Yasin Hayal'in azmettirmesi sonucu önce 
Zeynel Abidin Yavuz tarafından işleneceğini öğrenmesine rağmen Mehmet Ayhan ile birlikte 
düzenlediği 15.02.2006 ve 08.04.2006 tarihli F/4 gizli haber raporlarına, ısrarla Hrant Dink 
cinayetinin Yasin Hayal tarafından işleneceği bilgisini geçirmiş, Yasin Hayal'in Hrant Dink 
cinayetini işleteceği tetikçi arayışının F/4 gizli haber raporlarından gizlemiş,

Sanık Muhittin Zenit 19.01.2007 tarihinde Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire 
Başkanı sanık Ramazan Akyürek ve C Şube Müdürü sanık Ali Fuat Yılmazer'in talimatı ile o 



  

dönem çalışmış olduğu Bayburt ilinden Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğüne gelerek burada 
alıkonulan yardımcı istihbarat elemaı Erhan Tuncel ile görüşmüş, sanıklar Ercan Demir ve 
Faruk Sarı ile birlikte Hrant Dink cinayeti tasarısına ilişkin resmi belgeleri incelemiş, 20 
kadar F/5 Takip tarassut raporunu diğer sanıklar ile birlikte yok etmiş, Cumhuriyet 
Başsavcılığı'mızda vermiş olduğu beyanında söz konusu evrakların yok edilmesini tevilli 
ikrar ile kabul etmiş,

Sanık hakkında Emniyet Genel Müdürlüğü'nün 24.04.2019 tarihinde İstanbul 14. Ağır 
Ceza Mahkemesine gönderilen veri inceleme raporunda sanığın örgüt içerisinde AD(Emniyet 
içerisinde FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü yapılanmasının etki alanı dışındaki kişi) ve 
MML(FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü mensubu olmayan ancak başka cemaatlere müntesip 
kişilerden menfi görünen kişi) olduğu tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Hrant Dink'in 

19.01.2007 tarihinde öldürülmesi öncesinde farklı tarih ve zamanlarda şahsın can güvenliğine 
ilişkin tehditler ortaya çıkmasına karşın Hrant Dink’e şahsi ve fiziki koruma tedbirleri 
alınması için ilgili birimlerle irtibata geçmediği gibi kendisi de gerekli tedbirleri almamış, 
faillerle irtibatlı olarak Hrant Dink'in öldürülmesine yardım etmiş, bu maksatla eylemin 
öncesinde şahısların iradesini bu yönde teşvik etmiş, eylemin işlenmesi noktasında şahıslara 
yardımcı olmuş bu maksatla görevini kötüye kullanarak bir kısım belge, tutanak vs. evrakları 
yok etmiş ve ilgili makamlara ulaştırmamış olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 82/1-a, 39, 205/1, 257/1, 58, 
53/1, 220 ile 220/7 yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince 
AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-24 Sanık Okan Şimşek hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğü'nde (Astsubay Başçavuş) görev yaptığı,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri olan Veysal Şahin ile 
birlikte, Hrant DİNK'in Yasin Hayal tarafından öldürüleceğinin planlandığı Yasin Hayal'in 
akrabası Coşkun İğci vasıtasıyla 2006 yılı Temmuz ayında öğrendiği, Trabzon İl Jandarma 
Komutanı sanık Ali Öz ve Jandarma İstihbarat Şube Müdürü sanık Metin Yıldız ile 
paylaştıkları,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

Hrant Dink'in İstanbul ili Bakırköy İlçesinde bulunan konutu ve Beyaz Adam 
yayıncılık ünvanlı iş yeri çevresinde bir kısım Trabzon İl Jandarma Komutanlığı 
görevlilerince 09.08.2006 tarihinde yapılan keşif faaliyeti, sırasında sanığında bulunduğu 
HTS kayıtlarından tespit edilmiş, ayrıca Hrant Dink cinayeti sonrasında Trabzon İl Jandarma 
Komutanlığı personelince gerçeğe aykırı olarak düzenlenen 20.01.2007 tarihli "görev sonuç 
raporu" ve 20.01.2007 tarihli "haber kayıt ve bildirim formu" raporları ile raporların 
içeriğinde ki bilgileri cinayet sonrasında öğrendikleri algısı oluşturarak soruşturmayı 
etkilemeye ve haklarında yapılacak soruşturmayı engellemeye çalışmış,

Sanığın HTS kayıtları incelendiğinde sanık Ali Barış Sevindik ile 10.08.2006 
tarihinde 2 adet görüşme gerçekleştirdiği tespit edilmiş,

Sanığın Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığına vermiş olduğu beyanında Coşkun 



  

İğci'nin Yasin Hayal hakkında kendisine bilgi verdiğini inkar ettiği,
Mahkememizde yapılan 58. ve 59. celselerde 20.01.2007 tarihli "Haber Kayıt 

Formu"nun sahte olarak tanzim edenlerden olduğunu ikrar etmiş, 22.01.2006 tarihinde sanık 
Ali Öz'ün emri ile sanık Metin Yıldız'ın talimatı ile Coşkun İğci'nin kendilerine verdiği 
bilgiler ile ilgili başkaları ile görüşmemesi şeklinde sanık Veysal Şahin ile kendisi ile 
görüşme yaptıklarını ancak Coşkun İğci'nin kendilerini dinlemeyerek uzaklaştığını, sanık Ali 
Öz'ün talimatı ile müfettişlere yalan ifade verdiğini, cinayet öncesi (Mc Donalds'a yapılan 
bombalı saldırı sonrası cezaevinden çıktıktan sonra) Yasin Hayal'in radikal olarak bilindiğini 
ve takip edildiğini söylemiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kısmen ikrar etmiş ancak 

genel olarak kabul etmemiş ise de sanığın cinayet sonrasında vermiş olduğu tüm aşamalarda 
ki beyanların farklılık arz etmesi ve çelişkiler bulundurması nedeniyle beyanlarına itibar 
edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu 
değerlendirilmiş, HTS kayıtları, olaya ilişkin bilgisi olan Ali Oğuz Çağlar, Hüsamettin Polat, 
Mithat Alkan, Galip Taşkın, Coşkun İğci, Süleyman Kartal, Çağatay Ergün'ün beyanları bir 
arada değerlendirildiğinde sanığın Trabzon İl Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer 
sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli 
sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı 
suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 204/2-3, 257/1, 53/1, 58, 
220/7 yollaması ile 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-25 Sanık Onur Karakaya hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 2005 yılı ile 2011 yılları arasında Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat 
Şube Müdürlüğünde C Büroda Polis Memuru görev yaptığı,

Onur Karakaya, yardımcı istihbarat elemanı Erhan Tuncel ile resmi belgelere 
yansıtılmayan, kayıt dışı yapılan çok sayıda gizli görüşmeye sanıklar Mehmet Ayhan ve 
Özkan Mumcu ile  birlikte katılmış, biri hariç diğerlerine ilişkin F/3 yada F/4 raporu 
düzenlenmemiş, yargılama aşamasında vermiş olduğu beyanlarla bu durumu ikrar etmiş,

Sanık Onur Karakaya, Hrant Dink cinayeti ile ilgili Yasin Hayal grubunca geliştirilen 
planlara sahip ise de vakıf olduğu bilgileri resmi kayıtlara kasten geçirmemiş, bu durumu 
savunmalarında kendisinin olduğu görüşmelerde güncel olaylardan bahsetti, Yasin Hayal ile 
olan sorulara "işinde gücünde" diye cevap verdi diyerek üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
çalışmıştır, ayrıca sanık Onur Karakaya cinayet tarihinde Erhan Tuncel ile bizzat bir telefon 
görüşmesi de gerçekleştirmiştir,

Erhan Tuncel, Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan 29.11.2013 tarihli ifadesinde; 
Hrant Dink cinayetinden 4 ay kadar önce Eylül yada Ekim ayında "Yasin Hayal'in Hrant 
Dink cinayetini işlemek amacıyla başka bir çocuğu bulduğu bilgisini Karadeniz Teknik 
Üniversitesi'nde buluştuğu Memduh (K) Mehmet Ayhan ve Kürşat (K) Onur Karakaya isimli 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine verdiği, şahsın adının "Ogün" olduğunu 
polis memurlarının bu konuda notlar tuttuğunu ancak bu hususların F/4 haber raporlarına 
konu edilmediğini, sanık Muhittin Zenit'in de "Ogün" ismi dahil herşeyi bildiğini, Yasin 
Hayal tarafından Zeynel Abidin Yavuz dışında tetikçi olarak Ogün'ün bulunmasından sonra, 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerinin kendisi ile irtibatı kesmeye çalıştıklarını, 



  

TAYAD olayları sırasında Trabzon İl Emniyet Müdürü Ramazan Akyürek'in kendisi ile 
görüştüğünü, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri Muhittin Zenit, Özkan Mumcu 
ve Mehmet Ayhan'a tasarlanan Hrant DİNK cinayeti ile ilgili Ogün dahil bütün isimleri 
verdiği, bundan dolayı Yasin Hayal ile birlikte tüm şüphelilerin aynı anda yakalandığını, 
Ercan Demir'in verdiği bilgilerden rahatsız olarak kendisini yalancılıkla suçladığını beyan 
etmiş olup, tasarlanan Hrant Dink cinayetinin önlenmesine dönük hayati önem taşıyan 
istihbari bilgileri F/4 Gizli Haber Raporlarına yansıtılmayarak kasten gizlenmiş, Emniyet 
Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı görevlilerince Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü arşivinde 09.09.2015 tarihinde yapılan araştırma sırasında Hrant Dink cinayetine 
ilişkin 9 klasör evrak arasında resmi kayıtlarda gösterilmeyen, soruşturma makamlarından 
gizlenen 19.10.2006 tarihli 2006/61199250 sayılı dönemin Trabzon Emniyet Müdürü Reşat 
Altay imzalı ve Mehmet Ayhan, Ercan Demir, Faruk Sarı paraflı 12 numaralı F/3 buluşma 
raporunun resmi yazı ile İstihbarat Daire Başkanlığı'na gönderildiği, Erhan TUNCEL ile 
yapılan bu buluşmada üniversite harç masrafı olarak 220,00-TL ödemenin yapıldığı tespit 
edilmiş, bu tarihten 38 gün sonra 19.10.2006 tarihinde Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat 
elemanlığı görevi sona erdirilmiştir,

Sanığın da imzası bulunan, Ogün Samast'ın Trabzon'dan İstanbul'a geldiği 17.01.2007 
tarihinde Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli sanıklar tarafından düzenlenen 
raporda "Yasin Hayal'in Pelitli Beldesinde bulunan Vizyon isimli kıraathaneden çıktığı 
görülmüştür" denilmekte olup, bu rapordan anlaşılmaktadır ki  Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü personeli Hrant Dink cinayeti zanlılarını son ana kadar izlemiştir, söz konusu 
personelce şahıslar yakalanmadığı gibi ilgili başka birimler de bilgilendirilmemiş, 

Sanık tarafından Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat elemanlığından 16.11.2006 
tarihinde çıkarılmasının sağlandığı, ancak bu hususun Erhan Tuncel'e bildirilmediği, bu 
şekilde kendisin yardımcı istihbarat elemanı zanneden Erhan Tuncel ile görüşmelere devam 
ederek Hrant Dink cinayeti tasarısı ile ilgili elde ettiği bilgileri F/4 gizli haber raporlarına, F/3 
gizli buluşma raporlarına dönüştürme zorunluluğundan ve sorumluluğundan kurtularak Hrant 
Dink cinayetinden önce ulaştığı cinayeti işleyecek tetikçi "Ogün" ismini düzenlenen resmi 
belgelerden gizlemiş,

Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan ifadesinde sanık Muhittin Zenit; aynı büroda ve 
ekipte görev yaptığı sanık Mehmet Ayhan ile birlikte Yasin Hayal grubu ile ilgili yapılan 
fiziki takipler sonunda 20 kadar F/5 Takip Tarassut raporu düzenleyerek takip masraf 
paralarını aldıkları, ancak Bayburt'tan Trabzon'a geldiği tarihte bu konuda düzenlenen F/5 
takip tarassut raporlarının yok edildiğini gördüğünü söylemesine rağmen, Muhittin Zenit ile 
birlikte Yasin Hayal liderliğindeki suç örgütü ve Hrant DİNK cinayeti tasarısı üzerine çalışan 
sanık Mehmet Ayhan, Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan ifadesinde; Yasin Hayal grubu 
ile ilgili çok sayıda takip tarassutta bulunduklarını ancak F/5 takip tarassut raporu 
düzenlemediklerini söylediği, aynı büro ve ekipte görev yapan iki sanığın ifadelerinin açık 
çelişki oluşturduğu, Yasin Hayal'in birlikte hareket ettiği buluştuğu, görüştüğü suç örgütü 
üyelerinin isim ve eşgal bilgilerini bu şekilde resmi kayıtlara geçişinin önüne geçildiği,

Sanık hakkında Emniyet Genel Müdürlüğü'nün 24.04.2019 tarihinde İstanbul 14. Ağır 
Ceza Mahkemesine gönderilen veri inceleme raporunda sanığın örgüt içerisinde AD(Emniyet 
içerisinde FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü yapılanmasının etki alanı dışındaki kişi) ve 
EDL(Ehli dünya, FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü mensubu olmayan ancak dünya hayatı ile 
haşır neşir kişi) olduğu tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Hrant Dink'in 

19.01.2007 tarihinde öldürülmesi öncesinde farklı tarih ve zamanlarda şahsın can güvenliğine 
ilişkin tehditler ortaya çıkmasına karşın Hrant Dink’e şahsi ve fiziki koruma tedbirleri 
alınması için ilgili birimlerle irtibata geçmediği gibi kendisi de gerekli tedbirleri almamış, 



  

faillerle irtibatlı olarak Hrant Dink'in öldürülmesine yardım etmiş, bu maksatla eylemin 
öncesinde şahısların iradesini bu yönde teşvik etmiş, eylemin işlenmesi noktasında şahıslara 
yardımcı olmuş bu maksatla görevini kötüye kullanarak bir kısım belge, tutanak vs. evrakları 
yok etmiş veya ilgili makamlara ulaştırmamış olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 82/1-a, 39, 205/1, 257/1, 
53/1, 58, 220/7 yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince 
AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-26 Sanık Osman Gülbel hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanığın 12.09.2005 ile 29.09.2006 yılları arasında Emniyet Genel Müdürlüğü 
İstihbarat Daire Başkanlığı'nde çeşitli görevlerde bulunduğu, 17.02.2006 tarihinde Emniyet 
Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdür Yardımcısı olarak görev yaptığı 
ve C-2 Büronun kendisine bağlı olduğu,

Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Büro Amirliği personelince 09 Nolu 
15.02.2006 tarihli F/4 raporunun "Yasin Hayal'in ne pahasına olursa olsun Hrant Dink'i 
öldüreceği, yapmayı düşündüğü şeyi kesin olarak yapacağı, eylemi gerçekleştirmek için 
maddi arayış içine girdiği, eylemi gerçekleştirmek üzere İstanbul İline gitmeyi planladığı, 
kendisine ait telefonun izlendiğini değerlendirerek, yakalanmamak amacıyla telefonunu 
Çaykara İlçesinde bir köye bırakacağı" bilgisini içerdiği, raporun değerlendirme bölümünde 
ise, Yasin Hayal'in Trabzon'da Mc Donald's isimli iş yerini bombalaması nedeni ile şahsın 
düşündüğü eylemi yapabilecek bir kapasiteye sahip olduğunun belirtildiği,

09 Nolu 15.02.2006 tarihli F/4 haber raporunun aynı tarihli F/3 buluşma raporu ve 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünden İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğüne gereği için 
gönderilen 17.02.2006 tarih ve 027248 sayılı yazı sureti ile  birlikte 027246 Sayı ile 
17.02.2006 tarihinde, Trabzon İl Emniyet Müdürü sanık Ramazan Akyürek imzası ile ilgisi 
nedeniyle Emniyet Genel Müdürlüğü istihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürlüğü'ne 
bilgisayar ortamında, network ağından istihbarat değerlendirme programı üzerinden 
gönderildiği tarihte sanık Osman Gülbel'in C Şube Müdür yardımcısı olarak görev yaptığı,

18.02.2006 tarihi akşam saatlerinde C Şube Müdürü sanık Ali Fuat Yılmazer'in yurt 
dışı görevi nedeniyle İran Devleti Tahran Şehrine İstihbarat Daire Başkanı Sabri Uzun ile 
birlikte giderek 18.02.2006-22.02.2006 tarihleri arasında görevinden ayrılmış, sanık Osman 
Gülbel'in C-2 Büro'dan sorumlu olan C Şube Müdür Yardımcısı olarak görev yaptığı,

Trabzon İl Emniyet Müdürlüğünden gönderilen 17.02.2006 tarih ve 027246 sayılı 
yazı ve zeki F/4 raporu ilgisi nedeniyle istihbarat değerlendirme programı C Şube Müdürlüğü 
C-2 Büro Amirliğinin istihbarat değerlendirme programı sayfasına düşmüş, sanık Osman 
Gülbel'in "C1-2 suret verildi" yazısı ve parafını düştüğü, İstihbarat Daire Başkanlığı mevzuatı 
ve iş çalışma usulleri gereği gizli F/4 Haber raporlarının mutlaka şube müdürüne 
sunulmasının gerekmekte ise de dönemin İstihbarat Daire Başkanı sanık Sabri Uzun'un söz 
konusu evrakın kendisine hiçbir surette sunulmadığını beyan etmiştir,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün gizli haberleşme programı (bkz. 
Yargıtay 16. Ceza Dairesinin 2017/443 Esas, 2017/4758 sayılı ilamı) olan Bylock isimli 
programı kullandığı tespit edilmiş,

Sanık hakkında Emniyet Genel Müdürlüğü'nün 18.09.2018 tarihinde İstanbul 14. Ağır 
Ceza Mahkemesine gönderilen veri inceleme raporunda sanığın örgüt içerisinde 
A5(FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütüne mensubiyeti, teslimiyeti, sadakati ve bağlılığı en üst 
seviyede olan kişi) olduğu tespit edilmiş,



  

Yasin Hayal grubu tarafından geliştirilen Hrant Dink cinayeti tasarısı ile ilgili olarak, 
Trabzon İl Emniyet Müdürlüğünden gönderilen F/4 raporları içeriğinden, Hrant Dink cinayeti 
öncesi bu cinayeti işleyecek suç örgütünün bilinmesi nedeniyle açık ve yakın tehlike altında 
bulunan  Hrant Dink'in korunması gerekirken, görevi gereği cinayeti önleme, hakem rolü 
oynayarak cinayet hazırlığı yapan örgüte operasyon yaptırma, bu grubu etkisiz hale 
getirmeleri gerekirken, Hrant Dink'i kanundan kaynaklanan koruma yükümlülüğüne aykırı 
hareket ederek emniyet içindeki bir yapılanmanın gerçekleştirilebilmesi amacıyla sanık 
Osman Gülbel'in FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü üyesi olarak hareket etmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Hrant Dink cinayetinin 
gerçekleşmesinin beklendiği, cinayetin engellenmesi için her hangi bir işlem yapmayarak 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün cinayet üzerinde ki amacını gerçekleştirmeye çalıştığı 
ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın  309/1, 314/2, 82/1-a, 39, 257/2, 53/1, 58, 220/3 
yollaması ile 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-27 Sanık Özkan Mumcu hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 2004 yılı ile 2008 yılları arasında Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat 
Şube Müdürlüğünde Komiser Yardımcısı görev yaptığı,

 Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünden 027248 sayı ve 17.02.2006 tarihinde 
İstanbul Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğüne gönderilen "Yasin Hayal isimli 
şahıs tarafından Agos gazetesi genel yayın yönetmeni Hrant Dink'e karşı İstanbul ilinde ses 
getirecek bir eylem yapmayı planladığı" yazısı üzerine kendisi aranarak İstanbul Emniyet 
Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğünden konu ile ilgili ayrıntılı bilgi almak isteyen kolluk 
görevlisi Volkan Altunbulak'a yine Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünce hazırlanmış 
027246 sayı ve 17.02.2006 tarihli yazı ile Trabzon Emniyet Müdürlüğünden, İstihbarat Daire 
Başkanlığına gönderilen yazı ekindeki 15.02.2006 tarihli 09 Nolu F4 raporu içeriğinde yer 
alan "Yasin Hayal'in Hrant Dink'i ne pahasına olursa olsun öldüreceği" bilgisini 
söylemeyerek gizlemiş, bu şekilde Hrant Dink'in güvenliğinin sağlanması engellemiş,

Sanık Özkan Mumcu, Erhan Tuncel çok sayıda görüşme gerçekleştirmiş ve Hrant 
Dink cinayetinin bir çok ayrıntısına vakıf olmuştur ancak bu durumu rapora 
dönüştürmemiştir,

Sanığa ait tüm bankalarındaki hesaplarının tespiti ile bu hesaplarda 17.12.2013 
tarihinden bugüne kadarki banka hareketlerinin tespit edilmesi, FETÖ/PDY kapsamında 
incelenen diğer şahıslar ve şirketlerle mali ilişkisi olup olmadığı, hesaplara vadeli veya 
vadesiz toplu para yatırıp yatırılmadığının ve şüpheli para hareketi gerçekleşip 
gerçekleşmediğinin tespiti  için Muş Cumhuriyet Başsavcılığınca Maliye Bakanlığı Mali 
Suçları Araştırma Kuruluna müzekkere yazıldığı,  buna istinaden Maliye Bakanlığı Mali 
Suçları Araştırma Kurulunca gönderilen 12/10/2016 tarih ve 66479176-663.08.-E.15316 
sayılı cevabi yazı ekindeki bilgi notunda; sanık Özkan Mumcu'nun para hareketlerinde, 
"FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma" suçundan soruşturma yürütülen Erhan Ilgar'a 
850,00 TL havale gönderdiği, Hüdaverdi Balcı isimli şahsa 2.920,00 TL EFT gönderdiği, 
Serkan Yurtçu isimli şahsa 160,00 TL EFT gönderdiği, Beytullah Uzun isimli şahsa 



  

1.000,00TL gönderdiği, 667 sayılı Kanun Hükmünde Kararname ekinde yer alan ve 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütüne aidiyeti, iltisakı veya irtibatı bulunduğu gerekçesi ile 
kapatılan kurum ve kululuşlar listesinde yer alan Lale Eğitim Öğretim Yayın Dağıtım 
Pazarlama ve Ajans Hizmetleri Limited Şirketine 3.300,00TL EFT gönderdiğinin tespit 
edildiği, tespit edilmiş,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün gizli haberleşme programı (bkz. 
Yargıtay 16. Ceza Dairesinin 2017/443 Esas, 2017/4758 sayılı ilamı) olan Bylock isimli 
programı kullandığı tespit edilmiş,

Sanık Özkan Mumcu, sanıklar Fetullah Gülen, Ramazan Akyürek, Ali Fuat Yılmazer 
ve Coşgun Çakar'ın yöneticisi olduğu FETÖ/PDY Silahlı Terör örgütünün üyesi olup, sanığın 
eylemlerinin "Tasarlayarak Kasten Öldürmeye Yardım, Resmi Belgenin Yok Edilmesi ve 
Gizlenmesi, Görevi Kötüye Kullanma" suçlarını işlediği anlaşılmakla,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Hrant Dink'in 

19.01.2007 tarihinde öldürülmesi öncesinde farklı tarih ve zamanlarda şahsın can güvenliğine 
ilişkin tehditler ortaya çıkmasına karşın Hrant Dink’e şahsi ve fiziki koruma tedbirleri 
alınması için ilgili birimlerle irtibata geçmediği gibi kendisi de gerekli tedbirleri almamış, 
faillerle irtibatlı olarak Hrant Dink'in öldürülmesine yardım etmiş, bu maksatla eylemin 
öncesinde şahısların iradesini bu yönde teşvik etmiş, eylemin işlenmesi noktasında şahıslara 
yardımcı olmuş bu maksatla görevini kötüye kullanarak bir kısım belge, tutanak vs. evrakları 
yok etmiş ve ilgili makamlara ulaştırmamış olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 82/1-a, 39, 205/1, 257/1, 
63/1, 53/1, 58, 220/3 yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A 
maddelerince AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-28 Sanık Ramazan Akyürek hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık Aralık 2003 ile 08.05.2006 tarihlerinde Trabzon İl Emniyet Müdürü, daha 
sonrada buradan tayin olduğu Emniyet İstihbarat Daire Başkanı olarak 16.10.2009 tarihinde 
kadar görev yaptığı,

Sanığın Trabzon İl Emniyet Müdürü olarak görev yaptığı dönemde Emniyet Genel 
Müdürlüğü İstahbarat Daire Başkanlığı'na kendisinin gönderdiği 027246 sayı ve 17.02.2006 
tarihli yazı ve ekindeki F/4 raporu içeriğinden Hrant Dink'in Yasin Hayal tarafından ne 
pahasına olursa olsun öldürüleceği bilgisine sahip olmasına rağmen, açık ve yakın tehlike 
altında bulunan Hrant Dink'in yaşam hakkına korumak için kanundan kaynaklanan 
yükümlülüğünü yerine getirmeyerek, Hrant Dink cinayetini işleyecek gruba  karşı 
operasyonel faaliyet yaptırmadığı, hatta Trabzon İl Emniyet Müdürü olarak görev yaptığı 
dönemde 17.11.2004 tarihinde Erhan Tuncel'i yardımcı istihbarat elemanı yaptırdığı ancak 
Hrant Dink cinayetinden kısa bir süre önce 17.11.2006 tarihinde Trabzon İl Emniyet 
Müdürlüğü tarafından yardımcı istihbarat elemanlığından çıkarılmasına ilişkin talebini 
İstihbarat Daire Başkanı olarak onayladığı, Hrant Dink'in yaşadığı İstanbul İline gerekli 
bilgileri ulaştırmayarak şahsın korunmasının önüne geçtiği, sanık eylemlerini bununla da 
sınırlı tutmayıp cinayet sonrası sanık Muhittin Zenit üzerinden cinayete ilişkin ayrıntılı 
bilgiler edinmesine rağmen; o dönemin İstanbul İl Emniyet Müdürü olan sanık Celalettin 
Cerrah'ın failler hakkında kendisinden bilgi sorduğunda konuya ilişkin bilgisi olmadığını 
beyan ederek faillerin kimliğinin belirlenmesi, yakalanması ve sağlıklı bir soruşturma 
yapılmasını engellediği,



  

Sanık cinayete ilişkin bilgilerini diğer birimlerle paylaşmadığı gibi 19.01.2007 
tarihinde İstihbarat Daire Başkanlığı'na ait İDP Proğramında Yasin Hayal tarafından Hrant 
Dink'e karşı eylem yapılacağı bilgisini içeren Hrant Dink sorgu sayfasını kapattırmış,

Hrant DİNK cinayeti ile ilgili Mülkiye Müfettişlerince yapılan soruşturma sırasında, 
Yasin Hayal'e ait telefon numarası üzerinden teknik araştırma yapılmasına rağmen, sanık 
Ramazan Akyürek tarafından müfettişlere gönderilen 06.03.2008 tarihli yazı ile "Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğü'nün 17.02.2006 tarihli yazısında belirtilen Yasin  Hayal'in 
kullandığı 0538 719 3181 nolu telefon hattında 12.02.2006 tarihi ile cinayetin işlendiği 
19.01.2007 tarihleri arasında İstanbul İstihbaraat Şube Müdürlüğü tarafından herhangi bir 
teknik çalışma yapılmadığı ekteki log kayıtlarından anlaşılmaktadır" bilgisini vererek 
muhtevi yazı itibarıyla sahte resmi belge düzenlediği,

Bilirkişiler Levent Yarımel ve Durmuş Demirbaş tarafından İstihbarat Daire 
Başkanlığına hitaben düzenlenen 16.02.2008 tarihli yazıdaki istenen bilgi ve belgeleri 
karşılamadığı gibi, 16.02.2008 tarihi itibariyle Hrant DİNK cinayetinin faillerinin bulunması, 
cinayetin çözümü noktasında çok önemli talepleri içeren 16.02.2008 tarihli elden teslim 
alınan belgeyi İstihbarat Daire Başkanlığı kayıtlarında yok ettiği, yok edilen 16.02.2008 
tarihli belgenin bir suretinin yürütülen soruşturma kapsamında Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü arşivinde bulunduğu,

Sanık Ramazan Akyürek'in Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü ve İstihbarat Daire 
Başkanlığındaki bir kısım kamu görevlilerinin Hrant Dink cinayetindeki sorumluluklarını 
örtmek, cinayetin sorumluluğunu İstanbul Emniyet Müdürlüğünün üzerine yıkarak 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü mensubu polislerin İstanbul Emniyeti içinde 
yapılanmalarını sağlayarak planlanan Ergenekon ve devamı operasyonları başlatabilmek için 
Mülkiye Başmüfettişi sanık Şükrü Yıldız ile birlikte hareket ettiği, bilirkişi Levent Yarımel'e 
cinayetin çözümü konusunda istenen Erhan Tuncel ile yapılan buluşmalara konu F/3 ve F/4 
raporlarını ile log kayıtlarını vermediği, 

Sanık Ramazan Akyürek'in İstihbarat Daire Başkanlığı görevini yürüttüğü 01.08.2008 
tarihinde, Hrant Dink yargılamasını yürüten Mahkeme Başkanı Hakim Erkan Çanak 
hakkında Selman Büyükburç sahte ismi ile İBDA/C Terör Örgütü Üyesi olduğu gerekçesi ile 
Erkan Çanak adına kayıtlı 0506 894 52 67 nolu telefonun 3 ay dinlenmesine dönük Ankara 
11.Ağır Ceza Mahkemesi'nden 2008/4328 Sayılı Kararı çıkartarak, Hrant Dink yargılamasını 
yürüten Mahkeme Başkanı Erkan Çanak'ı ve yargılamayı kontrol altına almaya çalıştığı, 
sanık Ramazan Akyürek adına düzenlenen sanık Coşgun Çakar imzalı dinleme talebinin 
ekinde yer alan iletişime müdahale talep formunun gün hanesi yazılmadan Ağustos 2008 
tarihi itibariyle Emniyet Genel Müdürlüğü İstahbarat Daire Başkanlığı TEKOP Şube Müdürü 
sanık Yunus Yazar tarafından düzenlendiği, daha sonra sanık Ramazan Akyürek'in bilgisi ve 
talimatı doğrultusunda sanıklar Coşkun  Çakar ve Yunus Yazar tarafından Emniyet Genel 
Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı TEKOP Şube Müdürlüğü arşivinden çıkarılarak yok 
edildiği, söz konusu telefonun Erkan Çanak adına kayıtlı olduğu, GSM şirketinde hakim 
Erkan Çanak'ın adres bilgisi olarak da Ataköy Hakim ve Savcı Lojmanlarındaki adresin 
kayıtlı olduğu tespit edilmiş,

Cumhuriyet Başsavcılığımızda 05.12.2014 ve 23.01.2015 tarihlerinde ifadesi alınan 
Ogün Samast'ın ifadelerinde; "Erhan Tuncel'i, Yasin Hayal'i cinayetten 6 gün önce Ramazan 
Akyürek ve Fuat müdür arkamızda, hatta İstanbul Emniyet Amiri bile, sırtımız sağlam 
dediğini duyduğu, bu konuyu Yasin Hayal'e daha sonra sorduğunda Yasin  Hayal'in 
kendisine aynı şeyleri söyleyerek sırtımız sağlam dediğini, cinayeti işlemek amacıyla 
Trabzon'dan İstanbul'a geleceği gün Yasin Hayal'in kendisine "Trabzon'da 
yakalanmayacaksın, seni Samsun'da alacaklar yoksa Ramazan müdür açığa çıkar" dediğini 
söylemiş olup, ayrıca cinayet günü cinayet mahallinde peşinde dolaşıp kendisini takip eden 
şahısların polis olduğundan kuşkulandığını, telefonla Yasin Hayal'e söylediğinde Yasin 



  

Hayal'in" korkma, onlar bizden" dediğini söylemiş olup,
Hrant Dink cinayeti sonrasında FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü yöneticileri sanıklar 

Ramazan Akyürek ve Ali Fuat Yılmazer'in talimatı ile Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğüne 
gelen sanıklar Ercan Demir ve Muhittin Zenit, Hrant Dink cinayeti tasarısına ait resmi 
belgeleri inceleyip düzenleyerek bir kısmını yok etmiş, yine sanık Ramazan Akyürek 
tarafından Trabzon İstihbarat Şube Müdürü sanık Faruk Sarı'ya Hrant Dink cinayetinin 
faillerinin ve Erhan Tuncel'in rolünü İstanbul Emniyet Müdürlüğü görevlilerine "Hrant Dink 
cinayetinin sorumluluğunun İstanbul Emniyet Müdürlüğünde kalması için..." açıklamaması 
talimatı verilmiş,

Yapılması planlanan Ergenekon ve devamında yapılacak operasyonların önünde engel 
olarak görülen ve bu operasyonların merkezi olarak düşünülen İstanbul İstihbarat Şube 
Müdürlüğü'ne Ali Fuat Yılmazer'in atanmasını sağlamak için İstanbul İstihbarat Şube 
Müdürü Ahmet İlhan Güler'in, Hrant Dink cinayetinden 6 gün önce Ankara'ya istihbarat 
Daire Başkanlığı'na çağırılarak kendisinden (sanık Coşgun Çakar tarafından ve sanık 
Ramazan Akyürek'in destek niteliğinde ki söylemi ile) İstanbul'u terk etmesi istenmiş Ahmet 
İlhan Güler ve Celalettin Cerrah'ın direnmesi nedeniyle amaç bu aşamada gerçekleşememiş 
ise de Hrant Dink cinayetinden sonra, sanık Ahmet İlhan Güler, 15.02.2006 tarih ve 09 Nolu 
F/4 raporunun 17.02.2006 tarihli üst yazısına, F/4 raporundaki kesin öldürme bilgisi 
İstanbul'la paylaşılmış gibi düşülen şerh ve Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü'nden gereği 
için İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü'ne gönderilen eksik istihbarat bilgisi içeren 
17.02.2006 tarih ve 027247 Sayılı yazının etkisiyle, Hrant Dink cinayetinin önlenmesi 
konusunda kusurlu ve sorumlu bulunarak yürütülen idari soruşturma sırasında Mülkiye 
Müfettişlerinin talebi üzerine açığa alınmış yaklaşık 1 ay kadar sonra sanık Ali Fuat 
Yılmazer'in İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü'ne ataması yapılarak FETÖ/PDY Silahlı 
Terör Örgütü'nün İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde yapılanması sağlanmış,

İrfan Akkaya'nın Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığı'nın 2016/12313 soruşturma 
numaralı dosya kapsamında şüpheli sıfatıyla vermiş olduğu beyanında özetle; "Trabzon ilinde 
kendisinden önce görev yapan Ramazan Akyürek'in FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü üyesi 
olduğunu bildiğini, birlikte bir kaç kez FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün sohbet adı 
altında ki toplantılarına katıldıklarını" beyan ettikği,

Sanık hakkında Emniyet Genel Müdürlüğü'nün 18.09.2018 tarihinde İstanbul 14. Ağır 
Ceza Mahkemesine gönderilen veri inceleme raporunda sanığın örgüt içerisinde 
A5(FETÖ/PDY terör örgütü ve liderine mensubiyeti, teslimiyeti, sadakati ve bağlılığı en üst 
seviyede olan kişi) olduğu tespit edilmiş,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün gizli haberleşme programı (bkz. 
Yargıtay 16. Ceza Dairesinin 2017/443 Esas, 2017/4758 sayılı ilamı) olan Bylock isimli 
programı kullandığı tespit edilmiş,

Sanık Ramazan Akyürek, Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat elemanı olarak angaje 
edildiği tarihten, Hrant Dink cinayetinin gerçekleştiği 19/01/2007 tarihine kadar Yasin Hayal 
liderliğindeki suç örgütünce geliştirilen Hrant Dink cinayeti tasarısı ve cinayeti işleyecek 
tetikçiler hakkında bilgi sahibi olan kamu görevlisi olduğu ancak yöneticisi olduğu 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgüt'nün amaçları doğrultusunda; Ergenekon Balyoz gibi 
soruşturmaları başlatmayı amaç edinen Silahlı Terör örgütünün bu anaçla, amaç suçun 
gerçekleştirilmesi için Hrant Dink cinayetinin araç suç niteliğinde olduğu ve sanıklar Ali Fuat 
Yılmazer ve Coşgun Çakar ile cinayetin gerçekleşmesinin bekledikleri, 

Sanık Ramazan Akyürek, yöneticiliğini yaptığı FETÖ/PDY Silahlı Terör örgütünün 
faaliyeti kapsamında amaç suçun gerçekleşmesi için İstanbul Emniyet Müdürlüğü İstihbarat 
Şube Müdürlüğü görevlilerince 027248 sayı ve 17/02/2006 tarihli yazı gereğince Yasin 
Hayal'in telefon numarası üzerinden İstihbarat Programları kullanılarak analiz çalışmaları 
yapıldığı halde, İstihbarat Daire Başkanlığı LOG kayıtlarında böyle bir araştırmanın 



  

yapıldığına dönük bir tespit yoktur şeklindeki içeriği itibariyle sahte resmi belgeyi idari 
soruşturma yürüten mülkiye müfettişlerine göndererek ve Hrant Dink cinayeti yargılaması 
yapan mahkeme başkanı hakim Erkan Çanak'ı sahte isim ve Terör Örgütü Üyesi olduğu 
gerekçesi ile PVSK Ek 7 maddesi gereğince telefonunun dinlenmesini sağlamak ve 
yargılamayı kontrol altında tutmak amacıyla  içeriği itibariyle sahte belgeler düzenlemiş yada 
düzenlettirmiş, 

Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünde yazışmaların ve medya dosyalarının 
bulunduğu Acer Marka terminal ile Dell marka TİZ sunucunun arızalandığı gerekçesi arıza 
formu tanzim edilerek, 02/02/2007 tarihinde resmi yazı ile İstihbarat Daire Başkanlığı'na 
gönderilmiş, 26/02/2007 tarihinde yeni sunucunun Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü'ne 
getirilerek kullanıma alınmıdığı, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü resmi yazışma ve 
medya dosyalarını (Hrant DİNK cinayeti tasarısına dair kayda alınmış tüm işlemlerin de) 
bulunduğu sunucunun İDB na teslimine ve sunucunun tamirine ilişkin bir evrakın 
bulunamamıştır. Sanıklar bu şekilde ayrıntıları iddianamede ve dosya içeriğinde mevcut 
Emniyet Genel Müdürlüğü'ne gönderilmeyen bir kısım raporları yok etmişlerdir. Bu işlemin 
yapıldığı tarihte sanık Ramazan Akyürek Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanı 
olarak görev yapmaktadır,

Sanık Ramazan Akyürek'in Hrant Dink'in öldürüleceğine ilişkin bilgileri hem 
Trabzon İl Emniyet Müdürü olduğu dönemde hem de Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat 
Daire Başkanı olduğu dönemde bilmesine karşın, FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün 
amaçları doğrultusunda cinayetin işlenmesine mani olmadığı, diğer kurumları haberdar 
etmediği ve Hrant Dink'in can güvenliği için harekete geçirmediği, bu amaçla cinayet 
sonrasında müşterek kurumlara ve burumların yöneticilerine bilgi paylaşımı ve aktarımı 
yapmayara, FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda "Tasarlayarak bir 
Kişiyi Kasten Öldürmeye İştirak, Resmi Belgede Sahtecilik, Resmi Belgenin Yok Edilmesi 
ve Gizlenmesi, Görevi Kötüye Kullanma" suçlarını işlediği anlaşılmış,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Hrant Dink'in 

19.01.2007 tarihinde öldürülmesi öncesinde farklı tarih ve zamanlarda şahsın can güvenliğine 
ilişkin tehditler ortaya çıkmasına karşın Hrant Dink’e şahsi ve fiziki koruma tedbirleri 
alınması için ilgili birimlerle irtibata geçmediği gibi kendisi de gerekli tedbirleri almamış, 
faillerle irtibatlı olarak Hrant Dink'in öldürülmesine yardım etmiş, bu maksatla eylemin 
öncesinde şahısların iradesini bu yönde teşvik etmiş, eylemin işlenmesi noktasında şahıslara 
yardımcı olmuş bu maksatla görevini kötüye kullanarak bir kısım belge, tutanak vs. evrakları 
yok etmiş ve ilgili makamlara ulaştırmamış olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 314/1, 82/1-a, 37/1, 204/2, 43/1, 205/1, 257/1, 58, 63/1, 
220/5 yollaması ile 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI  
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUK HALİNİN DEVAMINA 
KARAR VERİLMESİ,

E-29 Sanık Reşat Altay hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanık 15.05.2006 ile 23.01.2007 tarihlerinde Trabzon İl Emniyet Müdürü olarak 
göreve yaptığı,

Sanık Reşat Altay, Cumhuriyet Başsavcılığı'mızda, yargılama aşamasında 
mahkemede ve 26.07.2007 tarihinde İç İşleri Bakanlığı Teftiş Kuruluna vermiş olduğu 
dilekçede Hrant Dink cinayetine dair tasarıdan haberdar olmadığını, bu konu ile ilgili 
kendisine herhangi bir bilgi aktarılmadığını beyan etmiş ise de sanık Engin Dinç, sanık Reşat 



  

Altay göreve başladıktan sonra vermiş olduğunu beyan ettiği brifinkte ve sanık Faruk Sarı 
vermiş olduğu bilgilerde sanığı Hrant Dink cinayeti ile ilgili bilgilendirdiklerini 
söylemişlerdir,

Sanık aynı zamanda Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat elemanlığının sona 
erdirilmesine ilişkin görüş yazısını onaylayarak Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire 
Başkanlığı'na göndermiştir,

11 nolu 12.09.2006 tarihli F-3 buluşma raporu sanık Reşat Altay'a sunulmuş, 
14.09.2006 tarihli sanık Reşat Altay'ın imzası Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire 
Başkanlığına gönderilmiş, 11 nolu 12.09.2006 tarihli  F/3 raporunda " Yukarıda belirtilen yer 
ve zamanda (K) Mehmet Kurt ile yapılan buluşmada elde edilen bilgiler F/4 raporuna 
çıkartılmıştır" denmesine rağmen, bu buluşmadan elde edilen bilgiler üzerine düzenlene F/4 
haber raporunun 14/09/2006 tarihli yazı ekinde bulunmadığı gibi, Emniyet Genel Müdürlüğü 
İstihbarat Daire Başkanlığında da bulunamadığı, 12.09.2006 tarih ve 11 nolu F/4 haber 
raporunun, arızalandığı gerekçesiyle Hrant Dink cinayetinden 9 gün önce arıza formu 
düzenlenen Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğüne ait medya dosyaları ve yazışmaların 
bulunduğu Acer Marka terminal ile Dell marka TİZ sunucunun birlikte yok edildiği, 
İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürlüğünde bulunan 11 nolu F/4 raporuna ilişkin 
kayıtların da bilgisayar ortamında yok edildiği anlaşılmış,

Erhan Tuncel, Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan 29.11.2013 tarihli ifadesinde; 
Hrant Dink cinayetinden 4 ay kadar önce Eylül yada Ekim ayında "Yasin Hayal'in Hrant 
Dink cinayetini işlemek amacıyla başka bir çocuğu bulduğu bilgisini Karadeniz Teknik 
Üniversitesi'nde buluştuğu Memduh (K) Mehmet Ayhan ve Kürşat (K) Onur Karakaya isimli 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine verdiği, şahsın adının "Ogün" olduğunu 
polis memurlarının bu konuda notlar tuttuğunu ancak bu hususların F/4 haber raporlarına 
konu edilmediğini, sanık Muhittin Zenit'in de Ogün ismi dahil herşeyi bildiğini, Yasin Hayal 
tarafından Zeynel Abidin Yavuz dışında tetikçi olarak Ogün'ün bulunmasından sonra, 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerinin kendisi ile irtibatı kesmeye çalıştıklarını, 
TAYAD olayları sırasında Trabzon İl Emniyet Müdürü Ramazan Akyürek'in kendisi ile 
görüştüğünü, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri Muhittin Zenit, Özkan Mumcu 
ve Mehmet Ayhan'a tasarlanan Hrant DİNK cinayeti ile ilgili Ogün dahil bütün isimleri 
verdiği, bundan dolayı Yasin Hayal ile birlikte tüm şüphelilerin aynı anda yakalandığını, 
Ercan Demir'in verdiği bilgilerden rahatsız olarak kendisini yalancılıkla suçladığını beyan 
etmiş olup, tasarlanan Hrant Dink cinayetinin önlenmesine dönük hayati önem taşıyan 
istihbari bilgileri F/4 Gizli Haber Raporlarına yansıtılmayarak kasten gizlenmiş, Emniyet 
Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı görevlilerince Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürlüğü arşivinde 09.09.2015 tarihinde yapılan araştırma sırasında Hrant Dink cinayetine 
ilişkin 9 klasör evrak arasında resmi kayıtlarda gösterilmeyen, soruşturma makamlarından 
gizlenen 19.10.2006 tarihli 2006/61199250 sayılı dönemin Trabzon Emniyet Müdürü Reşat 
Altay imzalı ve Mehmet Ayhan, Ercan Demir, Faruk Sarı paraflı 12 numaralı F/3 buluşma 
raporunun resmi yazı ile İstihbarat Daire Başkanlığı'na gönderildiği, Erhan TUNCEL ile 
yapılan bu buluşmada üniversite harç masrafı olarak 220,00-TL ödemenin yapıldığı tespit 
edilmiş, bu tarihten 38 gün sonra 19.10.2006 tarihinde Erhan Tuncel'in yardımcı istihbarat 
elemanlığı görevi sona erdirilmiştir,

Ogün Samast'ın Trabzon'dan İstanbul'a geldiği 17.01.2007 tarihinde Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli sanıklar tarafından düzenlenen raporda "Yasin Hayal'in 
Pelitli Beldesinde bulunan Vizyon isimli kıraathaneden çıktığı görülmüştür" denilmekte olup, 
bu rapordan anlaşılmaktadır ki  Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü personeli Hrant Dink 
cinayeti zanlılarını son ana kadar izlemiştir, söz konusu personelce şahıslar yakalanmadığı 
gibi ilgili başka birimler de bilgilendirilmemiş,

Hrant Dink cinayeti sanık Reşat Altay’ın Trabzon’a İl Emniyet Müdürü olarak 



  

atandığı tarihten sekiz ay sonra gerçekleşmiş,
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünde yazışmaların ve medya dosyalarının 

bulunduğu Acer Marka terminal ile Dell marka TİZ sunucunun arızalandığı gerekçesi ile 
Hrant Dink cinayetinden 9 gün önce 10.01.2007 tarihinde arıza formu tanzim edilerek, 
02.02.2007 tarihinde resmi yazı ile İstihbarat Daire Başkanlığına gönderildiği, 26.02.2007 
tarihinde yeni sunucunun Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğüne getirilerek kullanıma 
alındığı, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü resmi yazışma ve medya dosyalarını (Hrant 
DİNK cinayeti tasarısına dair kayda alınmış tüm işlemlerin de) bulunduğu sunucunun 
Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı'na teslimine ve sunucunun tamirine 
ilişkin bir evrakın bulunmadığı, bu işlemin yapıldığı tarihte sanık Reşat Altay Trabzon İl 
Emniyet Müdürü olarak görev yapmakta,

Hrant Dink cinayetine dair tasarının yapıldığı tarihlerde ve Hrant Dink cinayetinin 
işlendiği tarihte Trabzon İl Emniyet Müdürü olarak görev yapan, F/4 gizli haber raporlarını 
inceleme gereği duymadığını ifadesini belirten Hrant DİNK cinayeti tasarısına dair hayatı 
öneme haiz tetikçi Ogün ismi gibi detay bilgileri içeren 12.09.2006 tarih ve 11 nolu F/4 haber 
raporunu 14.09.2006 tarihli yazı ekinde yer alan F/3 raporunda düzenlendiğine dair bilgi 
bulunmasına rağmen 14.09.2006 tarihli yazı ekinde İstihbarat Daire Başkanlığına 
göndermeyen, bu bilgiyi soruşturma makamlarından gizleyen, 11 nolu F/4 haber raporunun 
yok edilmesinde iştirakı bulunan sanık Reşat Altay'ın kasten öldürmenin ihmali davranışla 
işlenmesi, resmi belgenin yok edilmesi ve gizlenmesi ile görevi kötüye kullanma suçlarını 
işlediği anlaşılmış,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanığın Hrant Dink'in 19.01.2007 tarihinde öldürülmesi öncesinde farklı tarih ve 

zamanlarda şahsın can güvenliğine ilişkin tehditler ortaya çıkmasına karşın Hrant Dink’e 
şahsi ve fiziki koruma tedbirleri alınması için ilgili birimlerle irtibata geçmediği gibi kendisi 
de gerekli tedbirleri almamış, Hrant Dink'in ölümünde ağır ihmal göstermiş, bu hususta 
görevini ağır şekilde ihmal etmiş, bazı resmi belgeleri yok ettiği anlaşılmış,

Sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın  83/1, 83/2-3, 205/1, 257/1, 53/1 
maddesince CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-30 Sanık Sabri Uzun hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma neticesinde 
toplanan deliller sonucunda;

Sanığın 12.06.2003 ile 22.03.2006 tarihinde Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat 
Daire Başkanı olarak görev yaptığı,

Hrant Dink cinayetine dair tasarının yapıldığı tarihlerde ve Hrant Dink cinayetinin 
işlendiği tarihte İstihbarat Daire Başkanı olarak görev yapan, 17.02.2006 tarihinde Emniyet 
Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığına gönderilen F/4 gizli haber raporlarını 
inceleme gereği duymaması nedeniyle sanık Sabri Uzun görevin gereklerini yapmakta ihmal 
veya gecikme göstererek kişilerin mağduriyetine sebep olmasın nedeniyle görevi kötüye 
kullanma suçunu işlediği anlaşılmakla,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Sanığın Hrant Dink'in 19.01.2007 tarihinde öldürülmesi öncesinde şahsın can 

güvenliğine ilişkin tehditler ortaya çıkmasına karşın  görevin gereklerini yapmakta ihmal 
veya gecikme göstermiş olması nedeniyle,

Sanığın üzerine atılı 5237 sayılı TCK'nın 257/2 ve 53/1 maddelerince 
CEZALANDIRILMASINA,



  

E-31 Sanık Şükrü Yıldız hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanığın İçişleri Bakanlığı Mülkiye Başmüfettişi olarak görev yaptığı sanık Mehmet 
Ali Özkılıç ile birlikte Hrant Dink cinayetinin sorumluluğu bulunan kamu görevlilerinin 
tespiti için ön inceleme ve araştırma raporları düzenlemek için görevlendirilmiş, Mülkiye 
Başmüfettişi sanık Mehmet Ali Özkılıç ile birlikte müştereken düzenledikleri  13 (onüç) 
raporun hiçbirinde bilinçli olarak "Hrant Dink'in Yasin Hayal tarafından her ne pahasına 
olursa olsun mutlak surette öldürüleceğine" ilişkin bilgiyi içeren 17.02.2006 tarih ve 027246 
sayılı yazı ekinde bulunan F/3 buluşma ve  09 numaralı F/4 haber raporunu kullanmadığı, 
düzenlenmesinde katkıda bulunduğu yada kendisince düzenlenen raporların tümünde 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün amaçları doğrultusunda hareket ettiği, örgüt yöneticisi 
ve üyelerini korumaya yönelik olduğu, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü tarafından 
hazırlanarak İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü'ne gönderilen "Hrant DİNK'e ses getirecek 
bir eylem yapılacağı" bilgisini ve Osman Hayal ile ilgili tahkikat talebini içeren 17.02.2006 
tarih ve 027248 sayılı yazıyı kullandığı, FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü yöneticisi ve üyesi 
konumunda bulunan sanıklar tarafından gerçekleştirilen Agos Gazetesi Genel Yayın 
Yönetmeni Hrant Dink'in öldürülmesi eylemine katkıda bulunan kamu görevlilerinin 
tespitinin engellenmesi kastıyla hareket ettiği,

Sanık Şükrü Yıldız'ın Teftiş Kurulu Başkanlığına 31.01.2008 tarih ve 138/5 sayılı 
yazı ile bilirkişi talebinde bulunmuş, Emniyet Genel Müdürlüğü tarafından 11.02.2008 ve 
33073 sayılı yazı ile Polis Başmüfettişleri Durmuş Demirbaş ve Levent Yarımel bilirkişi 
olarak görevlendirilmiş, bu kişilerce hazırlanmış ihtiyaç duydukları bilgi ve belgeleri içeren 
16.02.2008 tarihli Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı'na hitaben 
hazırlanmış 12 maddeden oluşan taleplerini içeren yazıyı göstermişler, sanık Şükrü Yıldız'ın 
bilgisi ve onayı dahilinde aynı gün İstihbarat Daire Başkanlığına giderek İstihbarat Daire 
Başkanı sanık Ramazan Akyürek ile görüşerek hazırladıkları yazıyı elden teslim etmişler, 
Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanı sanık Ramazan Akyürek, bilirkişilere 
istedikleri bilgi ve belgeleri 2 gün içinde hazırlayacaklarını söylemiş, daha sonra Levent 
Yarımel telefonla arayarak görüşmek için İstihbarat Daire Başkanlığına çağırmış, burada 
yapılan görüşmede sanık Ramazan Akyürek bilirkişi Levent Yarımel'e hitaben elinde bulunan 
16.02.2008 tarihli yazıyı göstererek "sen ne yapıyorsun, log kayıtlarını, yardımcı istihbarat 
elemanı (Kod ad) Mehmet Kurt'la (Erhan Tuncel) buluşma üzerine yapılan F/3, F/4 
raporlarını neden istiyorsun bu yazı bizi yakar, yazınızda istediğiniz yönetmelik, yönerge ve 
talimatlar dışındaki taleplerinizi yerine getirmeyeceğini" söyleyerek, bilirkişi Levent 
Yarımel'in log kayıtlarını sistem odasında incelemesine de izin vermemiş, bu durum üzerine 
Levent Yarımel ve Durmuş Demirbaş sanık Şükrü Yıldız ile gerçekleştirdikleri görüşmede; 
sanık şahıslara hitaben "siz bu yazıyı yazdınız ama bu yazıyı yok görün, bundan sonraki 
yazışmaları ben yapacağım, Trabzon ve İstihbarat Daire Başkanlığındaki görevlilerle ilgili 
herhangi bir inceleme yapmayacaksınız, sadece İstanbuldaki görevlilerle ilgili rapor 
düzenleyeceksiniz, biz Trabzon ve İstihbarat Daire Başkanlığı ile ilgili soruşturmayı bitirdik, 
onların bir kusuru yok" demiş, bilirkişilerin 14.02.2008 tarihli bilirkişi atama ve yemin 
tutanağının 4. Maddesi gereğince Trabzon ve İstihbarat Daire Başkanlığındaki görevlilerle 
ilgili inceleme yapma ve rapor düzenleme yetkilerinin bulunduğunu hatırlatmaları üzerine, 
siz "Trabzon ve İstihbarat Daire Başkanlığını karıştırmayacaksınız" diyerek konuşmayı 
sonlandırmış,

Sanık Şükrü Yıldız yine bilirkişiler Levent Yarımel ve Durmuş Demirbaş'ın çalışma 
odalarına gelerek Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığınca hazırlanmış 
"Trabzon ve İstanbuldaki görevlilerce Yasin Hayal'e ait telefon numarasının İstihbarat Daire 
Başkanlığı sisteminde sorgulandığına dair log kaydı bulunmadığına dair " bir yazıyı vererek, 
bu yazının bilirkişi raporunda kullanılmasını istemiş, bilirkişiler Yasin Hayal'e ait telefon 



  

numarası sorgusu yapılmadan ikincil bir telefon numarasına ulaşılmasının mümkün 
olmadığını, bu sorgulamanın mutlaka log kayıtlarında bulunduğunu, yazıyı hazırlayanların 
kendisini kandırdığını söylemesi üzerine getirdiği yazıyı bilirkişilere vermekten vazgeçmiş, 
raporlarını hazırlamak için tanınan ek 5 günlük sürenin son günü Mülkiye Başmüfettişi sanık 
Şükrü Yıldız yine bilirkişilerin bulunduğu çalışma odasına gelerek İstihbarat Daire 
Başkanlığı'ndan aldığı yeni bir yazılı evrağı göstererek, İstanbuldaki görevlilerin 17.02.2006 
tarih ve 027248 sayılı yazıda belirtilen Yasin Hayal'e ait telefon numarasının sorgusunu 
cinayetten sonra yaptıklarını tespit ettiklerini söyleyerek, İstihbarat Daire Başkanlığınca 
hazırlanmış evrağın bilirkişi raporunda kullanılmasını istemiş, bilirkişi Levent Yarımel'in 
İstihbarat Daire Başkanlığı'nca hazırlanmış yazıyı, sistemde log kayıtlarını inceleyip 
sorgulamasını yapmadan kullanmayacağını söylemesi üzerine, Mülkiye Başmüfettişi sanık 
Şükrü Yıldız yazıyı geri alarak "bu yazıyı yok gör" diyerek bilirkişilerin yanından ayrılmış,

Bilirkişiler Levent Yarımel ve Durmuş Demirbaş tarafından kendilerine verilen 
evraklar üzerinde yapılan inceleme sonucunda 22.02.2008 tarihli bilirkişi raporu hazırlanmış, 
sanık Şükrü Yıldız Mülkiye düzenlemiş olduğu 138/15 sayı ve 11.03.20108 tarihli ön 
inceleme raporunun; bilirkişiler Levent Yarımel ve Durmuş Demirbaş tarafından hazırlanmış 
22.02.2008 tarihli bilirkişi raporuyla uyumlu olduğunu beyan etmiş ise de her iki rapor 
arasında FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda kritik farklılıklar 
olduğu görülmüş,

Sanık Şükrü Yıldız'ın sanık Mehmet Ali Özkılıç ile müşterek olarak düzenlediği 
toplam 13 adet raporda ve kendisi tarafından ayrıca tanzim edilmiş 3 adet raporun hiç 
birisinde Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü'nün, İstihbarat Daire Başkanlığına gönderdiği 
ekinde "Yasin Hayal tarafından Hrant Dink'in ne pahasına olursa olsun mutlak suretle 
öldürüleceğine, bu konuda gerekli hazırlıklara başladığına ilişkin bilgi içeren" F/3 buluşma 
ve 09 numaralı F/4 haber raporu bulunan 17.02.2006 tarih ve 027246 sayılı FETÖ/PDY 
Silahlı Terör Örgütünün amaçları doğrultusunda hizmet ederek kasten olarak kullanmamış, 
sanık daha sonra Hrant Dink cinayetinin ayrıntılarının araştırılmasını sanık Ramazan 
Akyürek ile birlikte engellemiştir,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın Trabzon Emniyet Müdürlüğü ve Emniyet Genel 
Müdürlüğü İstihbarat Dairesi Başkanlığı'nda görevli sanıkları korumak ve FET/PDY Silahlı 
Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda hareket etmiş ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu 
anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 5237 sayılı TCK'nın 314/2, 257/2, 277/1, 53/1, 58, 220/7 
yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-32 Sanık Tamer Bülent Demirel hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanığın 1999 ile 2006 yılları arasında Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire 
Başkanlığı C Şube Müdürlüğü'nde çeşitli görevlerde bulunduğu, 17.02.2006 tarihinde 
Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdür Yardımcısı olarak 
görev yaptığı,

Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Büro Amirliği personelince 09 Nolu 
15.02.2006 tarihli F/4 raporunun "Yasin Hayal'in ne pahasına olursa olsun Hrant Dink'i 



  

öldüreceği, yapmayı düşündüğü şeyi kesin olarak yapacağı, eylemi gerçekleştirmek için 
maddi arayış içine girdiği, eylemi gerçekleştirmek üzere İstanbul İline gitmeyi planladığı, 
kendisine ait telefonun izlendiğini değerlendirerek, yakalanmamak amacıyla telefonunu 
Çaykara İlçesinde bir köye bırakacağı" bilgisini içerdiği, raporun değerlendirme bölümünde 
ise, Yasin Hayal'in Trabzon'da Mc Donald's isimli iş yerini bombalaması nedeni ile şahsın 
düşündüğü eylemi yapabilecek bir kapasiteye sahip olduğunun belirtildiği,

09 Nolu 15.02.2006 tarihli F/4 haber raporunun aynı tarihli F/3 buluşma raporu ve 
Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünden İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğüne gereği için 
gönderilen 17.02.2006 tarih ve 027248 sayılı yazı sureti ile  birlikte 027246 Sayı ile 
17.02.2006 tarihinde, Trabzon İl Emniyet Müdürü sanık Ramazan Akyürek imzası ile ilgisi 
nedeniyle Emniyet Genel Müdürlüğü istihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürlüğü'ne 
bilgisayar ortamında, network ağından istihbarat değerlendirme programı üzerinden 
gönderildiği tarihte sanık Tamer Bülent Demirel olarak görev yaptığı,

18.02.2006 tarihi akşam saatlerinde C Şube Müdürü sanık Ali Fuat Yılmazer'in yurt 
dışı görevi nedeniyle İran Devleti Tahran Şehrine İstihbarat Daire Başkanı Sabri Uzun ile 
birlikte giderek 18.02.2006 ile 22.02.2006 tarihleri arasında görevinden ayrılmış, C Şube 
Müdürlüğü görevini bu süre içinde vekaleten sanık Tamer Bülent Demirel'in yürütmüştür,

Trabzon İl Emniyet Müdürlüğünden gönderilen 17.02.2006 tarih ve 027246 sayılı 
yazı ve zeki F/4 raporu ilgisi nedeniyle istihbarat değerlendirme programı C Şube Müdürlüğü 
C-2 Büro Amirliğinin istihbarat değerlendirme programı sayfasına düşmüş, sanık Tamer 
Bülent Demirel'in "İstanbul'a yazılmayan husus varsa görüşelim" yazısı ve notunu düştüğü, 
İstihbarat Daire Başkanlığı mevzuatı ve iş çalışma usulleri gereği gizli F/4 Haber raporlarının 
mutlaka şube müdürüne sunulmasının gerekmekte ise de dönemin İstihbarat Daire Başkanı 
sanık Sabri Uzun'un söz konusu evrakın kendisine hiçbir surette sunulmadığını beyan etmiştir,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün gizli haberleşme programı (bkz. 
Yargıtay 16. Ceza Dairesinin 2017/443 Esas, 2017/4758 sayılı ilamı) olan Bylock isimli 
programı kullandığı tespit edilmiş,

Yasin Hayal grubu tarafından geliştirilen Hrant Dink cinayeti tasarısı ile ilgili olarak, 
Trabzon İl Emniyet Müdürlüğünden gönderilen F/4 raporları içeriğinden, Hrant Dink cinayeti 
öncesi bu cinayeti işleyecek suç örgütünün bilinmesi nedeniyle açık ve yakın tehlike altında 
bulunan  Hrant Dink'in korunması gerekirken, görevi gereği cinayeti önleme, hakem rolü 
oynayarak cinayet hazırlığı yapan örgüte operasyon yaptırma, bu grubu etkisiz hale 
getirmeleri gerekirken, Hrant Dink'i kanundan kaynaklanan koruma yükümlülüğüne aykırı 
hareket ederek emniyet içindeki bir yapılanmanın gerçekleştirilebilmesi amacıyla sanık 
Tamer Bülent Demirel'in FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü üyesi olarak hareket etmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Hrant Dink cinayetinin 
gerçekleşmesinin beklendiği, cinayetin engellenmesi için her hangi bir işlem yapmayarak 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün cinayet üzerinde ki amacını gerçekleştirmeye çalıştığı 
ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın  309/1,314/2, 82/1-a, 39, 257/1, 53/1, 58/9, 220/5 
yollaması ile 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-33 Sanık Veysal Şahin hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 



  

neticesinde toplanan deliller sonucunda;
Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 

Müdürlüğü Asayiş ve Çıkar Amaçlı Suçlarla Mücadele Birimi'nde Unsur Elemanı (Uzman 
Çavuş) olarak görev yaptığı,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri olan Okan Şimşek ve 
Volkan Şahin ile birlikte, Hrant DİNK'in Yasin Hayal tarafından öldürüleceğinin planlandığı 
Yasin Hayal'in akrabası Coşkun İğci vasıtasıyla 2006 yılı Temmuz ayında öğrendiği,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

Hrant Dink'in İstanbul ili Bakırköy İlçesinde bulunan konutu ve Beyaz Adam 
yayıncılık ünvanlı iş yeri çevresinde bir kısım Trabzon İl Jandarma Komutanlığı 
görevlilerince 09.08.2006 tarihinde yapılan keşif faaliyeti,

Ayrıca Hrant Dink cinayeti sonrasında Trabzon İl Jandarma Komutanlığı personelince 
gerçeğe aykırı olarak düzenlenen 20.01.2007 tarihli "görev sonuç raporu" ve 20.01.2007 
tarihli "haber kayıt ve bildirim formu" raporları ile raporların içeriğinde ki bilgileri cinayet 
sonrasında öğrendikleri algısı oluşturarak soruşturmayı etkilemeye ve haklarında yapılacak 
soruşturmayı engellemeye çalışmış,

Sanık 10.10.2007 tarihinde Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığına vermiş olduğu 
beyanında Coşkun İğci'nin Yasin Hayal hakkında kendisine bilgi verdiğini inkar ettiği,

Mahkememizde yapılan 58. Celsede 20.01.2007 tarihli "Haber Kayıt Formu"nun 
sahte olarak tanzim edenlerden olduğunu ikrar etmiş, 22.01.2006 tarihinde sanık Ali Öz'ün 
emri ile sanıklar Metin Yıldız ve Okan Şimşek'in talimatı ile sanık Okan Şimşek ile birlikte 
Coşkun İğci'nin kendilerine verdiği bilgiler ile ilgili başkaları ile görüşmemesi şeklinde baskı 
yaptığını, sanık Ali Öz'ün talimatı ile müfettişlere yalan ifade verdiğini, cinayet öncesi (Mc 
Donalds'a yapılan bombalı saldırı sonrası cezaevinden çıktıktan sonra) Yasin Hayal'in radikal 
olarak bilindiğini ve takip edildiğini söylemiş, 

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kısmen ikrar etmiş ancak 

genel olarak kabul etmemiş ise de sanığın cinayet sonrasında vermiş olduğu tüm aşamalarda 
ki beyanların farklılık arz etmesi ve çelişkiler bulundurması nedeniyle beyanlarına itibar 
edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu 
değerlendirilmiş, HTS kayıtları, olaya ilişkin bilgisi olan Galip Taşkın, Coşkun İğci, 
Süleyman Kartal (sanık bu şahsı bir dönem haber elemanı yapmayı düşündüklerini beyan 
etmiş), Çağatay Ergün'ün beyanları bir arada değerlendirildiğinde sanığın Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı 
İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında 
müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 204/2-3, 257/1, 53/1, 63/1, 
220/7 yollamasıyla 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-34 Sanık Volkan Şahin hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Trabzon İl Merkez Jandarma Komutanlığı'nda 3. Asayiş 
Tim Komutanı (Astsubay) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihten bir gün önce İstanbul'a gelerek cinayetin 



  

işlenmesine katkı sağladığı, cinayetin öncesinde failler Erhan Tuncel, Tuncay Uzundal ve 
Ogün Samast ile irtibatlı olduğu, Coşkun İğci'nin silah ve para arayışı içine girerek, Hrant 
Dink cinayetini planlayan akrabası Yasin Hayal'in faaliyetlerini bildirdiği Jandarma 
görevlileri arasında olduğu belirtilerek hakkında kamu davası açılmış,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar sanığın 18.01.2007 (cinayetten bir gün önce) tarihinde İstanbul'a geldiği 

ve cinayetin işlenmesine katkı sağladığı; sanığın cinayetten önce fail Ogün Samast ile olan 
yakınlığı ve görüşmelerine ilişkin tanık Recep Koçpınar'ın anlatımı, yine Erhan Tuncel ve 
Tuncay Uzundal ile irtibatlı olduğuna ilişkin HTS kayıtları, tanık Recep Koçpınar ve sanık 
Ahmet Faruk Aydoğdu'nun anlatımları ve sanığın kendi ikrarı ile sanığın yargılama 
aşamasında mahkemede yapmış olduğu savunmada söylemiş olduğu "bakın evleri bunların 
yol güzergahında öğrencinin kaldığı bir gözlü bir yerdi" şeklinde yapmış olduğu savunma 
birlikte değerlendirildiğinde; sanığın olay öncesinde Hrant Dink cinayetinin işleyen kişiler ile 
evlerine gidip gelme boyutunda bir yakınlığının olduğu, HTS tespitlerinde şahıslarla çok 
sayıda görüşmesinin olduğu, her ne kadar sanık şahıslar ile üniversite ile ilgili konularda ve 
görev yaptığı yerde ikamet etmeleri nedeniyle görüştüğünü beyan etmiş ise de bu beyanına 
itibar edilmemiş, sanığın cinayet sonrasında hem mülkiye müfettişlerine hem de Cumhuriyet 
Başsavcılığı'mıza vermiş olduğu ifadelerinde cinayete ilişkin bildiklerini anlatmamış olması 
ayrıca Mülkiye Müfettişlerine vermiş olduğu ifadesinde 20.01.2007 tarihinde Tuncay 
Uzundal ile yapmış olduğu telefon görüşmesinde Erhan Tuncel'in Hrant Dink cinayetine 
karışmış olduğunu öğrenmiş olmasına rağmen görev bölgesinde bulunan şahsa ilişkin her 
hangi bir işlem yapmaması ve bunun yanında Trabzon Merkez Jandarma Karakol 
Komutanlığı, Tarbzon İl Jandarma Komutanlığı, Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü ve Trabzon 
Cumhuriyet Başsavcılığı'na Erhan Tuncel'e ilişkin bildiklerini haber vermemiş olması bir 
arada değerlendirildiğinde,

Sanığın üzerine atılı 5237 sayılı  TCK nun 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 53/1, 58, 220/7 
yollaması ile 3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddeleri uyarınca AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-35 Sanık Yakup Kurtaran hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde Samsun İl Emniyet Müdürlüğü Güvenlik Şube Müdür 
(Emniyet Amiri) olarak görev yaptığı,

FETÖ/PDY Silahlı Terör örgütünün amaçları doğrultusunda Samsun Terörle 
Mücadele Şube Müdürlüğü'nde 20.0l.2007 tarihinde gözaltına alınan Ogün Samast'ın eline 
Samsun İl Jandarma Komutanlığı görevlilerince deyim yerindeyse zorla, ısrarla Türk Bayrağı 
tutuşturularak görüntülerinin Samsun İl Emniyet Müdürlüğü ve Samsun İl Jandarma 
Komutanlığınca kayda alındığı, görüntülerin bir kısmının terör örgütüyle iltisaklı sanık Ercan 
Gün tarafından terör örgütünün amaçları doğrultusunda yine terör örgütü ile iltisaklı medya 
kuruluşlarına kamuoyu etkisi ve algısı yaratabilmek amacıyla servis edildiği, sanığın kamera 
görüntülerinden ve kendi beyanından da anlaşıldığı üzere bu esnada orada bulunduğu ancak 
söz konusu çekime mani olmadığı; sanık savunmasında bayrağın yırtılacağından 
endişelendiğini beyan etmiş ise de bu beyanına itibar edilmemiş o esnada orada bulunan en 
rütbeli kişinin kendisi olması nedeniyle söz konusu eylemi engelleme imkanı dosya içerisinde 
ki ifadeler ve diğer delillerden anlaşılmış,

Sanığın HTS kayıtları incelendiğinde sanıklar Yakup Kurtaran, Muhammer Ay ve 
Birol Ustaoğlu ile olay tarihi itibari ile peş peşe görüşmeler gerçekleştirerek irtibat kurdukları 



  

tespit edilmiş,
Sanığın HTS kayıtları incelendiğinde 23.07.2006 ve 01.01.2008 tarihleri arasında 

FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü Üyeliğinden yargılanan Halil İbrahim Koca ile 13 kez ve 
Hamza Tosun ile 5 kez görüştüğü tespit edilmiş,

Sanık hakkında İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü'nün 18.09.2018 tarihinde İstanbul 14. 
Ağır Ceza Mahkemesine gönderilen veri inceleme raporunda sanığın örgüt içerisinde 
A5(FETÖ/PDY terör örgütü ve liderine mensubiyeti olan, teslimiyeti, sadakati ve bağlılığı en 
üst seviyede olan kişi) olarak adlandırılan örgüt yöneticisi pozisyonunda olduğu tespit 
edilmiş,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün gizli haberleşme programı (bkz. 
Yargıtay 16. Ceza Dairesinin 2017/443 Esas, 2017/4758 sayılı ilamı) olan Bylock isimli 
programı kullandığı tespit edilmiş,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün finansal amaçları için kurduğu ve 
kullandığı BankAsya banksında hesabının bulunduğu görülmüş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Ogün Samast'ın Samast'ın 
görüntülerinin çekilmesi talimatını verdiği ve söz konusu görüntülerin basın yolu ile 
yayılmasını sağlayarak FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün cinayet üzerinde ki amacını 
gerçekleştirmeye çalıştığı ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın  309/1, 314/2, 53/1, 58, 220/3 yollaması ile 3713 sayılı 
yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-36 Sanık Yavuz Karakaya hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı'nda İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler Unsur Komutanı (Astsubay Kıdemli Başçavuş) olarak görev 
yaptığı,

Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince, İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi sanıklarla kontak kurularak, cinayetin 
planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket ettikleri,

Hrant Dink'in İstanbul ili Bakırköy İlçesinde bulunan konutu ve Beyaz Adam 
yayıncılık ünvanlı iş yeri çevresinde bir kısım Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat 
Şube Müdürlüğü personelince 09/08/2006 tarihinde yapılan keşif faaliyeti yaptığı HTS 
kayıtlarından tespit edilmiş, sanıkların İstanbul'da yaptıkları keşif faaliyeti sırasında İstanbul 
İl Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde ki sanıklarla irtibatı sağlamış,

 Soruşturma kapsamında sanık Yusuf Bozca; 19.01.2007 tarihinde Hrant Dink'in 
öldürüldüğü Agos Gazetesi çevresinde yer alan, Ogün Samast ve Hrant Dink'i izleyen, 
cinayetin işlenmesine nezaret eden kişilerin sanıklar Emre Cingöz, Yavuz karakaya, Bekir 
Yokuş, Ali Barış Sevindik'e benzediklerini teşhis etmiş,

Sanık Yusuf Bozca'nın Cumhuriyet Başsavcılığı'mızda şüpheli sıfatıyla alınan 
beyanında; "Muharrem Demirkale'nin askeri hiyerarşik yapıda alt rütbede görev yapan astı 
olan Astsubaylar Şeref Ateş ve Yavuz Karakaya'ya "abi" diyerek hitap ettiğini" beyan etmiş,

Hrant Dink'in cinayetinin olduğu yer ve çevresinde bulunan güvenlik kamera 
görüntülerine yansıyan İstanbul Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü hizmetlerine tahsisli 
olduğu tespit edilen 2 adet Renault Clio marka araçlarda görevli bulunan personellerden 



  

birinin sanık Yavuz Karakaya olduğu,
Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör 

yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; 1 büfe (Ankara) araması var. 4 
ardışık arama grubunda, ardışıkları sivil kişiler olup, 1 ardışıkta ardışığı Yasin Kahraman 
isimli şahıs olup (şahıs hakkında; Yasin Kahraman FETÖ üyeliği nedeniyle 7 yıl 6 ay ceza 
alan eski hakim) görüşmeleri tespit edilmiş,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün finansal amaçları için kurduğu ve 
kullandığı BankAsya banksında hesabının bulunduğu görülmüş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın Trabzon İl Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer 
sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli 
sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı 
suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 53/1, 58, 220/3 yollaması 
3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ,

E-37 Sanık Yusuf Bozca hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 
neticesinde toplanan deliller sonucunda;

Sanık 19.01.2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğü Bölücü Faaliyetler unsur elemanı (Uzman Çavuş) olarak görev yaptığı,

Hrant Dink'in öldürüldüğü tarihte İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğü personelinin olay yerinde bulunarak cinayetin planlanmasına ve işlenmesine 
yardım ettikleri, sanık Yusuf Bozca'nın da cinayet mahallinde bulunduğu belirtilerek 
hakkında kamu davası açılmış,

Sanık Hacı Şefik Şimşek'e soruşturma aşamasında yaptırılan fotoğraf teşhisinde; 
kamera görüntülerinde yer alan şahıslardan birinin Yusuf Bozca'ya benzediğini teşhis etmiş,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör ve 
ardışık yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; Kayseri ilinde bir adet 
ankesör üzerinden, bir adet ardışık aramasının olduğu tespit edilmiş,

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün finansal amaçları için kurduğu ve 
kullandığı BankAsya banksında hesabının bulunduğu görülmüş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanlarına itibar edilmemiş, sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya 
yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın Trabzon İl Jandarma Komutanlığı'nda görevli diğer 
sanıklarla ve İstanbul Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde görevli 
sanıklarla, cinayetin planlanması ve icrası noktasında müşterek hareket etmiş ve üzerine atılı 
suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın 309/1-2, 81/1, 37/2, 314/2, 53/1, 220/3 yollamasıyla 
3713 sayılı yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI 
CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 



  

VERİLMESİ,
E-38 Sanık Yüksel Avan hakkında yapılan soruşturma ve kovuşturma 

neticesinde toplanan deliller sonucunda;
Sanık 19.01.2007 tarihinde Samsun İl Jandarma Komutanlığı Asayiş Şube Müdürlüğü 

olay Yeri İnceleme Tim Komutanı (Astsubay Başçavuş) olarak görev yaptığı,
Hrant Dink cinayetinin faali Ogün Samast ile Atatürk'ün "Vatan toprağı kutsaldır, 

kaderine terkedilemez" sözünün yer aldığı bayraklı afiş önünde Ogün Samast ile üzerinde 
resmi üniforma olmadan jandarma personelinin kullandığı yeleği giyerek fotoğraf 
çektirmiştir,

03.02.2007 tarihinde Hürriyet gazetesinde "Katil Unutuldu" başlığı altında yayınlanan 
iki fotoğraf, 09.02.2007 tarihinde "İşte İkinci Kaset" başlığı altında yayınlanan 3 adet 
fotoğraf, "Bayrağı Cebinden Çıkardı" başlığı altında yayınlanan 4 adet fotoğraf sanık Yüksel 
Avan'nın yer aldığı Samsun İl Jandarma Komutanlığı Olay Yeri İnceleme birimi tarafından 
çekilerek Memorex marka 4354 108R B 30164 seri nolu CD içerisine yüklenen fotoğraflarla 
örtüştüğü tespit edilmiş,

Sanığın HTS kayıtları incelendiğinde sanık Muhammer Ay ile 21.01.2007 tarihinde 2 
kez görüştüğü tespit edilmiş, 

Sanığın FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün haberleşmek için kullandığı ankesör 
yöntemi ile örgüt üyeleri ile haberleştiği, bu kapsamda; Niğde ve Balıkesir illerinde iki adet 
ankesörlü telefon üzerinden aranmasının olduğu tespit edilmiş,

Sanığın yargılanan tüm eylemleri neticesinde;
Her ne kadar üzerine atılı suçlamaları yargılama aşamasında kabul etmemiş ise de 

sanığın beyanının üzerine atılı suçtan kurtulmaya yönelik olduğu değerlendirilmiş, sanığın 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün amaçları doğrultusunda Ogün Samast'ın Samast'ın 
görüntülerinin çekilmesi talimatını verdiği ve söz konusu görüntülerin basın yolu ile 
yayılmasını sağlayarak FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün cinayet üzerinde ki amacını 
gerçekleştirmeye çalıştığı ve üzerine atılı suçları işlemiş olduğu anlaşılmakla,

Sanığın 5237 sayılı TCK'nın  309/1, 314/2, 53/1, 63/1, 220/3 yollaması ile 3713 sayılı 
yasanın 3/1 delaletiyle 5/1 ve 8/A maddelerince AYRI AYRI CEZALANDIRILMASINA,

Sanığın gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK'nın 63. maddesi uyarınca 
cezalarından MAHSUBUNA,

Sanığın mütalaa kapsamında HÜKMEN TUTUKLULUKLANMASINA KARAR 
VERİLMESİ Kamu adına talep ve mütalaa olunur."


